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Appellant Theresa's response to respondent Samir's brief filed on January 

21, 2014. 

Appellant response is also in support of appellant brief filed for this case on 

November 18, 2013. 

In Samir's brief they referred to the Clerk's papers by the page numbers 

submitted to the appeal court but Theresa's brief referred to the clerk's 

papers by the docket sub numbers for case #12-3-00776-6 in Snohomish 

county superior court in Everett, WA, having that cleared out, appellant 

Theresa is responding to Samir's brief. 

It stated in Samir's brief that the parties separated on September 20, 2011 

is false, the fact that the parties separated on September 19, 2011 and it is 



filed in documents with the trial court but the trial judge only approved what 

Samir and his lawyers claimed at the trial on November 5,6,8,2012. 

In Samir's brief they put a heavy weight on the GAL Martha E. Wakenshaw 

report (CP page numbers 568 to 579) the GAL wrote it on October 1, 2012 

but it was never filed by her until the trial hearing date in the open court on 

November 5, 2012 and under RCW 26.12.175 the GAL violated the law by 

not filing her report at least 60 days before trial instead she filed it at the 

trial day on November 5, 2012 (exhibit 10 attached) and failed represent 

the best interest of the children and she represented the best interest of the 

father Samir that molested Catherine sexually, her report is full of false 

claims about the two children and Theresa. The GAL only saw Theresa 

once that's it. The GAL stated in her report that Theresa did not take for the 

kids' sake seminar but is false because Theresa did take it and it was filed 

with the trial court on July 23,2012 (CP 92). The GAL stated that the 

children suffer from depression and anxiety in her report and she claimed 

especially Catherine but Catherine was one of the top students in her 

school under Theresa's care, and both children had visits to their doctors 

and none of the doctors diagnosed them with mental illness( exhibit 3 

attached CP 148). Furthermore the GAL is not a doctor to diagnose the two 

children with mental illnesses. Theresa therapist has filed declarations of 

Theresa and that she is a good mother and takes good care of her two 

children all their life and especially after their father abandoned them on 

September 19, 2011 when he left them behind where Theresa took 100% 

care of them, also Theresa's psychological evaluation stated that there is 

no reason for Theresa not to see her children her mild depression and 

anxiety should abate as Theresa reunites with her children (exhibit 4 



attached CP 147, CP 177). The children's teachers from school that see 

the children everyday wrote declarations about the children (exhibit 3 

attached CP 148) and that they have no behavior problems and that they 

are good children especially Catherine Gohar she was excellent in her 

academy educations with the school honor to her plus also the USA 

president honor certificate in Theresa's care and not like the GAL Martha 

Wakenshaw claimed about them, It is not clear why the GAL lied in her 

report and testimony about Theresa and her children. 

The fact that Catherine Gohar dropped in her education level after the trial 

court switched the custody from her mother Theresa to her father only and 

since then she is below grade level of education at school and that is due 

to forcing her to live with her father that abuse her, since November 8, 2012 

oral order custody to the father to date Catherine is still under her father 

custody that molested her sexually and her grade are below grads levels to 

date compared to her grades under Theresa's care if you review exhibit 3 

attached CP148 Catherine was in excellent education levels under 

Theresa's care. 

The lies of the GAL Martha E. Wakenshaw to the trial court and to the 

police are clearly explained with details and proofs provided in case # 

69920-2-1 in Appellant brief filed on September 3, 2013. The GAL Martha 

E. Wakenshaw and testimony should not be taken into evidence for it is full 

of false claims and lies about Theresa and her children. 

In Samir's brief for this case they refer to the protection case for Catherine 

Gohar that was filed on October 25, 2012 with the superior court in Everett, 

WA case #12-2-01394-1 and a protection order was in place since the 



petition was filed on October 25, 2012 based on the police and CPS 

investigations that were in process and the hearing was set to be heard on 

November 8, 2012 for that case but Samir's attorney went to an ex party 

court room to commissioner Arden Bedle and changed the date of the 

protection case hearing to be on October 30, 2012 with commissioner 

Susan Gaer and commissioner Susan Gaer dismissed the case on 

October 30, 2012 despite the fact that the police and the Child protective 

services were not finished with their investigations yet (Exhibit 5 attached). 

Samir's lawyer and Commissioner Susan Gaer requested that the GAL 

Martha Wakenshaw that was not assigned for the protection case to bring 

Catherine from outside the court where she was waiting for her mother 

Theresa with her grandmother in the car outside the court because 

Catherine had an interview appointment with the law enforcement right 

after the hearing time Samir's lawyer did and Catherine was interview by 

the GAL Martha Waken how alone despite the fact that Theresa requested 

that day from commissioner Susan Gaer another witness to be with the 

GAL in the interview room if the interview has to be done because the GAL 

lies but Theresa's request was denied by commissioner Susan Gaer on 

October 30, 2012 transcript (CP292) page 11 lines 11-18 Theresa 

requested: ["Can there be another witness with the Gaurdian ad 

litem?"]["She says stuff not right"], commissioner Susan Gaer said: 

["Ma'am, the court finds her reports trustworthy, so that's why I want her to 

talk to the child"]. The fact that the GAL report was not filed (exhibit 10 

attached) and the GAL Martha Wakenshaw was not assigned for the 

protection case. The GAL took Catherine on October 30, 2012 inside a 



small room alone and then she came out of the small room and told lies 

about Catherine. 

October 30, 2012 transcript (CP 292) page 13 lines 8-11 The GAL claimed: 

["so this was at the end of the interview and Catherine had tears in her 

eyes and had been through a lot including a pelvic exam"]. The fact this is 

false and Catherine never had a "pelvic exam" as the GAL claimed with her 

words without a proof. Catherine's medical records under Theresa's care 

shows that Catherine did not have any pelvic exam as these false claims 

from the GAL about Catherine. 

On October 30,2012 transcript page 13 line18_The GAL claimed about 

Catherine: ["she had a lot of inconsistencies in her reporting she said two 

times dad touched her between the legs on her clothing"]._The GAL on 

October 30, 2012 claimed that Catherine told her, her father touched her in 

between the legs but later at trial on November 5, 6, 8, 2012 the real truth 

came out that Catherine told her she was touched in her private area and 

there were bleeding from her genital area. 

November 5,6,8,2012 trial transcript (CP 294) page 16 lines 4-15 GAL 

testimony changed: ["she disclosed that she was touched by her father 

inappropriately down there"] ["she said it happened twice"] [" she said there 

was bleeding from her genital area"] [" and she told her mother"]. 



Also On November 5, 6, 8, 2012 trial transcript page 181ines 17-22, the 

GAL said: ["the timing of this came after the mother tried to have me 

dismissed as the guardian ad litem. And then these allegations came forth. 

Again, I want to emphasize the child told the mother about those 

allegations, then the mother sought a restraining order. This was how the 

thing got started"]. 

And when you review the GAL twisted and misleading testimony on the 

protection hearing on October 30, 2012 transcript (CP 292) page 13 line 

14, the GAL claimed: ["there was a very leading question, did dad touch 

you? The child said yes"]. And On November 5, 2012 motion for trial 

continuance transcript (CP293) page 6 lines 4-6 The GAL claimed: 

["security had to be called because they were within earshot of the child 

saying I was a liar."] but on November 5, 6, 8, 2012 trial transcript (CP295) 

page30 line 18 the GAL testified: ["I didn't see any, but I was informed of 

security being"]. 

In the Police report (CP296) the GAL Martha Wakenshaw written statement 

to the police on 11- 9 - 2012: ["Ms. Patricia Bundy, commissioner Gaer's 

clerk was called out to help and eventually had to call security who cleared 

the area"]. The GAL continued to lie. 



The protection case in Snohomish county superior court in Everett, WA 

case # 12-2-01394-1 for Catherine Gohar the victim was based on the 

investigations of the law enforcement and CPS that were not finished with 

their investigations yet when Commissioner Susan Gaer dismissed the 

case (exhibit 7 attached) and was not finished yet when the trial judge 

Okrent switched Catherine's custody to be under her father only that 

molested her sexually. The GAL Martha Wakenshaw was not assigned for 

the protection case and was assigned for the divorce case only case # 12-

3-00776-6. Commissioner Susan Gaer dismissed the protection case 

based on the GAL own words and false claims on October 30, 2012. The 

fact that Snohomish county police report # 12-17928 which is a child 

molestation in the first degree against SAMIR (respondent) to his daughter 

Catherine Mary Gohar during her visits and sleep over with him at his 

place, the police report shows that Catherine was interviewed by the police 

and another specialist and they did record and video tape the interview with 

Catherine. In the police interview Catherine reported that her father 

molested her sexually and she had bleeding from her genital area and also 

there was another witness declaration and testimony which is the school 

consoler MS. Nancy E. Beck who talked with Catherine at school about her 

father sexual behavior with her and the consoler got worried about 

Catherine's safety that she called the police and CPS to protection 

Catherine from further abuse by her father (exhibit 7 attached), the 

consoler at school did the right thing trying to protect Catherine from further 

abuse by her father Samir but commissioner Susan Gaer did the opposite 

of protecting Catherine and dismissed her protection case and the fact that 

the Commissioner was aware that the police and CPS was not finished with 



their investigations and there was a letter to commissioner Susan Gaer on 

that day she dismissed the case from the CPS and the police to keep the 

protection order until the investigations is done for Catherine's safety, also 

Theresa did provide commissioner Susan Gaer that day on October 30, 

2012 with some documents regarding Samir's sexual behavior (CP188), 

the documents was about Samir seeking sex with girls as young as 18 

years old as the web site allowed him in the year of 2011, also his 

declaration of abusing Theresa sexually in the of year 2009, Theresa was 

keeping those a secret but when it comes that he might be abusing his own 

daughter sexually, Theresa had to reveal it to the court but Commissioner 

Susan Gaer ignored the law enforcement and CPS and their investigations 

in the case and ignored Samir's sexual behavior evidence and she 

approved only the GAL Martha Wakenshaw testimony that took Catherine 

alone in a small room and there was no witnesses with her in the interview 

room and there was no recording of Catherine's testimony and the GAL 

came out of the interview room and told lies that are not true and instead of 

protecting Catherine which was supposed to be her job she told 

commissioner Susan Gaer that there is no reason for the father to be 

restrained. The GAL did not believe what Catherine said to her and she 

simply transferred what Catherine told her in the interview room to what 

she thinks personally. On October 30, 2012 Commissioner Susan Gaer 

dismissed the case based on the GAL Martha Wakenshaw words and lies. 

The divorce trial was during 3 days on November 5, 6, 8, 2012 and Judge 

Richard T. Okrent ordered the children's custody to go to the father based 

on the dismissal of the protection case and the GAL Martha Wakenshaw 

testimony and report and recommendations. Judge Okrent was aware that 



the law enforcement and CPS was not finished with their investigation yet 

with Catherine abuse by her father but also like Commissioner Susan Gaer 

he believed only the GAL lies ignoring other witnesses and facts. Judge 

okrent ordered a switch of the custody from the full time mom Theresa that 

took care of her children from birth to the father Samir that abandoned the 

children and abused Catherine sexually and the judge ordered Catherine to 

live with her father that molested her sexually instead of protecting her from 

further abuse. Judge Okrent did not wait for the law enforcement and CPS 

to finish their investigations first before he order Catherine to be under her 

father custody only (exhibit 6 attached). 

A judge or commissioner job is to provide justice and protect the children 

from sexual abuse but that did not happening with Catherine Mary Gohar 

and she was ordered to live only with her father that molested her sexually 

and no one to help her even her mother Theresa was ordered at trial to be 

under supervised visits only and the supervisor be chosen by Catherine's 

father and no family members from Theresa's family be in Theresa's visits 

with her children. The trial judge adopted the recommendations and false 

testimony from only one person the GAL Martha Wakenshaw. The fact that 

all other witness stated the opposite of what this GAL said and there were 

declarations filed from the children's schools and Theresa's therapist and 

the children's doctors at the trial court but some judges and commissioners 

in Snohomish county superior court in Everett, WA only approved what the 

GAL Martha Wakenshaw said. It's not clear why they only approved the 

GAL claims and ignore all other witnesses in the case that stated that 

Catherine needed protection from her father. Judge Okrent ordered 

Catherine to be under her father custody only that molested her sexually 



and Commissioner Susan Gaer dismissed the protection case that was 

protecting Catherine. 

For sure what happened to Catherine Gohar is injustice and for some 

judges and commissioners at the court to approved what the GAL claimed 

without evidence and they said because the GAL Martha Wakenshaw is 

well known to the court and to them and whatever she say is trustworthy 

and they ignored all other witnesses and that was an error at the trial court 

believing only one person lies while a lot of other witnesses in the case say 

the opposite of what the GAL Martha Wakenshaw claimed. 

In Samir's brief page 4 it says the daughter had denied any abuse from the 

father is not true what they referring to is the GAL Martha Wakenshaw own 

words and testimony and not the testimony of Catherine herself. Catherine 

was interviewed by many witnesses including the law enforcement that 

recorded and videotaped the testimony of Catherine which stated clearly 

that Catherine said she was molested sexually by her father Samir in her 

visits and sleep over with him and there were bleedings from her private 

part at her father home. The police recorded what Catherine truly said but 

with the GAL Martha E. Wakenshaw she took Catherine in a small room 

alone and she did not record what Catherine said to her and there were no 

witnesses in the interview room with the GAL, it was all lies from the GAL 

Martha Wakenshaw without any evidence and this court should not take 

the GAL report and testimony as evidence instead this court should take 

the police report and the testimony of Catherine the victim herself that were 

recorded by the police and another witness with the police and also all 

other witnesses that said the truth about what Catherine said which is the 

opposite of what the GAL Martha Wakenshaw claims. 



Samir's brief page 5 they claimed that the commission Susan Gaer was 

concerned because the allegations came after the GAL wrote her report but 

that is a fabrication story and the GAL report was not filed with the trial 

court when Commissioner Susan Gaer dismissed the protection case for 

Catherine on October 30, 2012 and Theresa did not see the report at that 

time. 

Also Samir's brief page 5 it says the trial court found the mother falsely 

accused the father of sexual abuse and faked her testimony was a wrong 

judgment from the trial judge Richard T. Okrent as the police report and all 

other witnesses and documents filed proved that Theresa did not fake 

anything and her testimony were true. The GAL Martha Wakenshaw on the 

other hand that the court only believed lied to the court and to the police 

about Theresa and her children and mislead the court with her false and 

twisted testimony. 

Samir's brief rely mostly on the GAL report and testimony and rely on 

Samir's lawyer own words in the email communications between the two 

lawyers Samir's lawyer and Theresa's lawyer (exhibit 2 attached). There 

was no evidence or declaration or witnesses or witnesses show up at the 

hearings of the contempt against Theresa that prove those claims were 

true. This contempt is unfounded and it is false accusations from Samir 

Gohar without any proof or witnesses of these claims. 

This court should switch the custody of the children back to Theresa that 

took care of her children all their lives and dismiss this contempt order with 

its false claims from Samir against Theresa and refund to Theresa the 

attorney fees she had to pay to Samir's lawyers for the contempt. 



In Samir's brief they rely also on the judgment at the parties 3 day trial on 

November 5, 6, 8, 2012 with Judge Richard okrent. Judge Richard on 

November 8,2012 last day of trial (exhibit 6 attached) stated he do not 

believe Theresa's testimony at trail (Theresa's testimony at trial exhibit 8 

attached) and he claimed that Theresa faked her testimony at trial also 

judge Okrent stated that he find the GAL Martha Wakenshaw credible 

because she is well known to the court. Judge Okrent at trial ignored the 

law enforcement and CPS investigations that were still in process and he 

ordered the children custody to go to the father only, judge Okrent says he 

is not interested in CPS and ordered a copy of his order to be sent to CPS. 

Catherine's abuse by her father was been investigated by the police and 

the child protective services and it was not finished yet at trial. 

Judge Okrent ordered a switch of the custody of the children from their 

mother Theresa that took care of them all their life to the father that 

abandons them since September 19, 2011 and abused Catherine sexually 

and the investigations was not finished yet by the CPS and the law 

enforcement. 

Judge Okrent refused to wait for the child protective services and the law 

enforcement to finish their investigations first about Catherine's abuse by 

her father before he rule on the custody matter of the children. 

Judge Okrent at trial ordered Catherine to be under her father custody only 

because he stated that he only believes the GAL Martha Wakenshaw but 

the GAL did not provided any evidence or proofs to the court of her saying, 

the GAL also did not record Catherine's interview with her. The GAL had no 

evidence of her words and claims about Theresa and her children. The law 



enforcement on the other hand had all the evidence and recording and 

proofs of the interview with Catherine about her father abuse to her. 

The police investigations were not finished yet when Catherine was 

ordered and put under her father custody only and the police report (exhibit 

7) was not released until months after Catherine were already under her 

father custody by the oral order of Judge Okent at trial on November 8, 

2012 that the custody goes to the father only and he ordered the father to 

pick up the children from their schools immediately after the trial. 

Error of the law RCW 26.44.180 by the trial court that failed to wait for the 

police and child protective services investigations about Catherine sexual 

abuse by her father before giving Catherine Gohar to her father custody 

only. 

Error in giving Catherine to be under her father custody: 

Error of RCW 26.44.180 

Investigation of child sexual abuse - Protocols - Documentation of 

agencies' roles. 

The department and local law enforcement agencies may include other agencies and systems that are 
involved with child sexual abuse victims in the multidisciplinary coordination. The protocol shall address 
the coordination of child sexual abuse investigations between the prosecutor's office, law enforcement, 
children's protective services, children's advocacy centers, where available, local advocacy groups, 
community sexual assault programs, as defined in RCW 70.125.030, and any other local agency involved 
in the criminal investigation of child sexual abuse. The protocol shall be developed by the prosecuting 
attorney with the assistance of the agencies referenced in this subsection. 

Error of the law by the trial court RCW 26.44.010 
The state is justified in emergency intervention based upon verified information; and 
therefore the Washington state legislature hereby provides for the reporting of such 
cases to the appropriate public authorities. It is the intent of the legislature that, as a 
result of such reports, protective services shall be made available in an effort to prevent 
further abuses, and to safeguard the general welfare of such children. When determining 
whether a child and a parent. custodian, or guardian should be separated during or 
immediately following an investigation of alleged child abuse or neglect, the safety of the 
child shall be the department's paramount concern. 



Error of the law by the trial court RCW 26.10.160 

Visitation rights - Limitations. 

Visitation with the child shall be limited if it is found that the parent seeking visitation has 

engaged in any of the following conduct: Willful abandonment that continues for an extended 

period of time or substantial refusal to perform parenting functions; physical, sexual, or a pattern 

of emotional abuse of a child; a history of acts of domestic violence as defined in RCW 

26.50.010 or an assault or sexual assault which causes grievous bodily harm or the fear of such 

harm. 

Error of the law by the trial court RCW 9A.44.083 

Child molestation in the first degree 

Error of the law by the trial court RCW 9A.44.083 

Child molestation in the first degree 

Error of the law by the trial court RCW 26.50.010 Domestic violence" means Physical 

harm, bodily injury, assault, or the infliction of fear of imminent physical harm, bodily injury or assault, between family 

or household members, sexual assault of one family or household member by another. 

Error of the law by the trial court RCW 70.125.020, Findings. The legislature 

hereby finds and declares that: Sexual assault is a serious crime in society, affecting a large number of 

children, women, and men each year; Law enforcement, prosecutors, medical profeSSionals, educators, 

mental health providers, public health professionals, and victim advocates should continue to work closely 

and collaboratively to improve responses to and services for victims of sexual assault. 

Error of RCW 26.09.191 

Restrictions in temporary or permanent parenting plans. 

(1) The permanent parenting plan shall not require mutual decision-making or 

designation of a dispute resolution process other than court action if it is found that a 



parent has engaged in any of the following conduct: (a) Willful abandonment that 

continues for an extended period of time or substantial refusal to perform parenting 

functions; (b) physical, sexual, or a pattern of emotional abuse of a child; or (c) a history 

of acts of domestic violence as defined in RCW ........ g( 1) or an assault or sexual 

assault which causes grievous bodily harm or the fear of such harm. (2)(a) The parent's 

residential time with the child shall be limited if it is found that the parent has engaged in 

any of the following conduct: (i) Willful abandonment that continues for an extended 

period of time or substantial refusal to perform parenting functions; (ii) physical, sexual, 

or a pattern of emotional abuse of a child; (iii) a history of acts of domestic violence as 

defined in RCW ~ ·.._y::(1) or an assault or sexual assault which causes grievous 

bodily harm or the fear of such harm. 

The trial court only believed the misleading and lies told by the GAL Martha 

Wakenshaw and the fact that Theresa testimony were true with documents 

provided and the police report that recorded what Catharine said. 

Victim statement as follow in the police report: ["Catherine said her dad 

touches her in some places not very nice. Catherine said it happened 

twice. She was watching TV and sitting in the couch with him and he 

started to touch her in her private area. Catherine said it made her feel 

uncomfortable and she moved to another chair. Catherine said that second 

time that something happened, her dad asked her to sleep in the bed with 

him. Catherine said no, and went to her own room to sleep. Catherine said 

that she waked up in her dad bed and did not know what happened. 

Catherine said that the next day, she started bleeding from her private 

parts into her underwear"]. 

The trial court gave Catherine away to be immediately under her father 

custody only by oral order on November 8, 2012 (exhibit 6) ignoring her 

safety and well-being and her right to live safe and secure from any abuse 



and the final parenting plan was filed with the trial court on December 3, 

2012 exhibit 11 attached. 

The trial judge ordered Theresa that took care of the children all their life to 

be under supervised visits only based on the recommendations of the GAL 

Martha Wakenshaw. And the final parenting plan stated false claims about 

Theresa and it was written by Samir's lawyers and approved by the trial 

court in 2.2 it stated neglect and nonperformance of parenting function 

which is not true Theresa was a full time mom and the kids were doing 

great with her and the fact that the father is the one who left the children 

behind on September 19, 2011 and Theresa took care of them. It stated 

also a long term of emotional or physical impairment which is false and it 

stated abusive use of conflict by the parent is also false. 

The fact that Theresa's proposal parenting plan filed on October 30, 2012 

was ignored by the trial court exhibit 12 attached. 

Samir's brief referred to (CP page 8) is SUB # 232 (exhibit 1attached) 

which is the trial court order for the contempt against Theresa that was filed 

on May 7, 2013 with Snohomish county superior court in Everett, WA, the 

court order was a pre written document by Samir's attorney and was given 

to commissioner Arden J. Bedle at the hearing to sign. Commissioner 

Bedle signed the order without reading what is in it which is a false 

accusation without a proof against Theresa. Theresa refused to sign the 

court order on May 7, 2013 due to the false information and accusations in 

it. 



In the court order on 2.3 stated that: "Theresa went to the bus stops on 

more than one occasion and spoke to her children about litigation, the 

mother unreasonably refused arrangement for supervised visits." 

2.7 stated: "Theresa Gohar has not complied with the visitation of the 

parenting plan and had the ability to comply and is currently unwilling to 

comply. The noncompliance with the residential provision in bad faith". 

3.1 stated: "Theresa Gohar is in contempt of the court". 

Those accusations in the court order are not true and false. 

Samir's attorney did not provide any clear evidence of those accusations 

and claims against Theresa that she went and talked to the children about 

litigation at the bus stop, there were no witnesses or evidence that these 

false accusations really happened. 

Theresa did not have any visits to her children since November 8, 2012 

due to Samir's attorney's refusal to allow her visit with her children. 

Theresa was in good faith trying to set the appointment to visit her children 

and because the trial oral order on November 8, 2012 gave Samir the 

power to choose who will supervise the visits for Theresa and her children, 

Theresa had none visits due to the refusal of Samir's attorneys and they 

always claimed that the supervisors are not available to do the visits. 

In Samir's brief page 1 it stated that the trial court properly found the 

mother was served with the motion and order for contempt is not true, 

Theresa was never served personally with the contempt orders on the 10th 

of April, 2013 and the 25th of April, 2013. First contempt order was filed on 

March 20, 2013 (CP180) and another motion for contempt and order was 

filed again by Samir's lawyer on April 3, 2013 (CP181&183).Theresa's 



lawyer at that time MR. Robert accepted services with Samir's lawyer 

without Theresa's knowledge or approval and when Theresa knew about it 

she requested from her attorney MR. Robert on April 9, 2013 by email not 

to accept services without her approval and On April 10, 2013 an 

acceptance of service of MR. Robert was filed with the trial court and that is 

a day after Theresa's request not to accept services without her approval 

first (exhibit 9 attached). 

In Samir's brief they claim that the trial court properly awarded Samir 

attorney fees is not true, how can the court order attorney fees without any 

clear evidence of the contempt and ordering attorney fees in the amount of 

$1,500 is more than what Theresa receives in her alimony which is $1,300 

a month (exhibit 13 attached) that is not right and injustice. 

In Samir's brief they referred to RCW 26.09.160(1 ),_the performance of parental 

functions and the duty to provide child support are distinct responsibilities in the care of 
a child. If a party fails to comply with a provision of a decree or temporary order of 
injunction, the obligation of the other party to make payments for support or 
maintenance or to permit contact with children is not suspended. An attempt by a parent, 
in either the negotiation or the performance of a parenting plan, to condition one aspect 
of the parenting plan upon another, to condition payment of child support upon an 
aspect of the parenting plan, to refuse to pay ordered child support, to refuse to perform 
the duties provided in the parenting plan, or to hinder the performance by the other 
parent of duties provided in the parenting plan, shall be deemed bad faith and shall be 
punished by the court by holding the party in contempt of court and by awarding to the 
aggrieved party reasonable attorneys' fees and costs incidental in bringing a motion for 

contempt of court. and also they referred to RCW 7.21.030(3}Jhe court may, in 

addition to the remedial sanctions set forth in subsection (2) of this section, order a 
person found in contempt of court to pay a party for any losses suffered by the party as a 
result of the contempt and any costs incurred in connection with the contempt 
proceeding, including reasonable attorney's fees. 

Those RCW's cannot be applied in this case when the courts have no clear 

evidence or witnesses on the contempt plus the attorney fee's was over the 

alimony amount Theresa receives from Samir. Theresa also had to pay for 

her own lawyer fees for her lawyer Robert Miller (exhibit 14 attached). 



Samir's attorney is requesting attorney fees for this appeal also and it 

should not be granted. The fabrication accusations from Samir that 

Theresa went and talked to the children about litigation at the bus stop is 

unfounded and without any clear proof or clear evidence, there were no 

witnesses provided at the hearings and no witnesses declarations filed with 

the trial court, there was nothing filed but Samir's lawyers own claims and 

words in the declarations and e mails filed. 

Samir's attorney claims that their proof is Theresa's attorney MR. Robert in 

the email to Samir's attorney on March 5, 2013 (exhibit 2 attached) but this 

is not a proof. The email communications was Theresa's attorney MR. 

Robert trying to set visitations for Theresa and her children. Any claims 

written by Samir's lawyers in the E mails Theresa should not be punished 

on. Samir's lawyers' claims are without any clear evidence or witnesses 

provided to the trial court. Emails communications attached prove that 

Theresa was in good faith trying to set appointments to visit her children. 

Email communications from Theresa to her lawyer MR. Robert stating she 

did not see her children dated March11, 2013 is attached. Email 

communication from Theresa to Samir's lawyers dated April 19, 2013 that 

she did not see her children for months due to their refusal to allow her to 

see them is attached (email communications exhibit 9 is attached). 

Theresa was misrepresented by her lawyer MR. Robert miller and this 

Misrepresentation is not Theresa's fault and Theresa should not be 

punished on it. Theresa was not served with the contempt order as it is 

required by the law, and MR. Robert Miller Theresa's attorney at that time 

filed an acceptance of services with the trial court without Theresa's 

knowledge or approval and the acceptance of service was filed a day after 



Theresa requested from him not to accept services without her approval 

and it is not a valid acceptance of service plus if you review the attached e 

mail communications (exhibit 9 attached) email marked with #43 at the 

bottom of the page is an email from MR. Robert Theresa's attorney at that 

time to Samir's attorney MS. Katherine dated 3-21-2013 as follow: " 

Katherine thank you for the courtesy copy. As I do not have authority to 

accept service, I trust that all procedural formalities will be followed. Bob 

Miller". MR. Robert had no authority to accept services on behalf of 

Theresa and Theresa had to be served personally with the contempt order 

against her which was not done. MR. Robert Theresa's attorney at that 

time agreed and accepted the service with Samir's attorney without 

Theresa's knowledge or approval for the order on April 10, 2013(CP 180) 

and he withdrew on April 11, 2013 (CP 185) and there was another 

contempt order on April 25, 2013 (CP 183) Theresa also was not served 

with this order after her lawyer Robert withdrew from her case on April 11, 

2013. 

So there is evidence provided that Theresa was never personally served 

with the contempt orders filed with the trial court and also evidence that her 

lawyer Robert accepted service without her approval and the fact that 

Theresa's lawyer Robert knew he didn't have authorities when he agreed to 

accepted services with Samir's lawyer. This contempt is not valid and was 

done against the court rules plus there was no evidence, proof or witnesses 

of these accusations against Theresa. 

For this contempt on April 25, 2013 hearing transcript exhibit 13 attached is 

Theresa requested to represent herself at the hearing and she waived her 



right to an attorney but in the trial court order attached it stated that 

Theresa asked to be considered for court appointed counsel which is false. 

On May 7, 2013 hearing transcript exhibit 13 attached is Theresa did not 

have any visits with her children and the commissioner of the court 

commissioner Arden Bedle claimed as follow: "we have declarations from 

persons who said they saw you there". The fact that there were no 

declarations of persons filed as commissioner Arden Bedle claimed. 

Also Ms. Katherine Peterson Samir's lawyer stated clearly that they have 

no proof or evidence of these allegations against Theresa in exhibit 13 

attached as follow: "in term of physical proof, the whole problem is she 

avoiding supervisors, so there is no proof. That's the whole problem here. 

She is refusing to be supervised, she is refusing accountability". 

Samir's lawyer said false claims about Theresa that receives $2,500 a 

month and that Theresa bought a brand new car and so on claims and the 

commissioner believed those false claims even though Theresa denied it 

attached in exhibit 13 is a copy of the maintenance amount Theresa 

received from Samir in April, 2013 which in the amount of 1,300 a month 

only and it was filed with the trial court and not as Samir's lawyers claimed 

$2,500 a month is false. Plus if you review also Theresa' expenses she had 

to pay for her own lawyer MR. Robert Miller is attached exhibit 14. 

Conclusion: 



1- Dismiss the motions and orders for contempt against Theresa filed 

and the contempt order against Theresa filed on May 7, 2013. 

2- Refund the attorney fees in the amount of $1,500 back to Theresa. 

3- Allow unsupervised visits based on Theresa's mental evaluation 

attached and Theresa's therapist declaration and all other documents 

attached that proved that Theresa is a good mother not as the GAL or 

respondent Samir lawyers Claims. 

4- Based on the reporting and the evidence that the victim Catherine 

Gohar was forced to live with her father that molested her sexually 

and based on the police report that recorded what Catherine truly 

said and that father did molested her sexually and on the trial last day 

on November 8, 2012 Catherine giving away to live under her father 

custody only and for the safety of Catherine appellant Theresa her 

mother is requesting a switch of the custody of Catherine to Theresa 

for Catherine's safety from further abuse by her father. 

5- A switch of the custody of both children to Theresa Gohar. 

Dated this April 2, 2014 

Respectfully submitted, 

Appellant, 

Theresa Gohar 

Address: 2515 Colby Ave apt# 503 Everett, WA 98201 

425-953-6121 



Order on May 7,2013 against Theresa 

CP 232 case # 12-3-00776-6 

Exhibit 1 
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8 County of SNOI:IOMISH 

9 In re: 

10 
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SAMIRGOHAR 

THERESA IBRAHIM GOHAR 

Petitioner, 

Respondent 

No. 12-3-00776-6 

Order on Show Cause re 
Contempt/Judgment 
(ORCN) 
Next Hearing Date: 

15 t. Judgment-Summary 

16 Applies as follows: 

17 

18 

19 

,20. 
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22 

A. 
B. 
C. 
D. 
E. 
F. 
G. 
H. 
I. 

Judgment .Creditor Samir Gohar 
Judgment.Debtor Theresa Gohar 
Principal jU9gment amount from 
Interest t6 date of-Judgment 
Attomey fees 
Costs 
Other recovery amount 

to 

Principal judgment shall bear interest ~t % per an!'lum 
Attorney fees, costs and other recovery 

$ 
$ 
$ tS'Ob.(f09? 
$ '~ 

$ 

23 
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J. 
K. 
L. 

amounts shall bear interest at % 'per annum l urO~ 
Attorney for Judgment Creditor t.,...aJ~ ~r--r­
Attorney'for Judgment Debtor 
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II. Findings and Conclusions 

This Court Finds: 

2.1 Compliance With Court Order 

Theresa Gohar intentionally failed to comply with a lawful order of the court dated on 
1213/2012. 

2.2 Nature of Order 

The order is related to parenting plan (custody/visitation). 

2.3 How the Order was Violated 

This order was violated in the following manner (include dates and times. and amounts. 
if any): 

~ 1ResPOndentlmother went to the children's bus stops on more than one occasion and 7~ 
""'V spoke with them about the Ij~gation ~espite the parenting plan provisions 3.2 and 3.1 Q.) -

I'Y'O\1v-f<!.. (}.¥JrtdSuYt~~ V"Ltu~dt ~~ W ~u~,~tI 
2.4 Past Ability to Comply With Order Y V,'~{\- ~ . 

Theresa Gohar had the ability to comply with the order as follows: 

Ms. Gohar had the ability to comply with the order by cooperating with supervised 
- visitation. 

2.5 Present Ability and Willingness to Comply With Order 

Theresa Gohar has the present ability to comply with the order as follows: 

Ms. Gohar has the ability to cooerate with supervised visitation. 

Theresa Gohar the present willingness to comply with the order as follows: 

2.6 Back Child Support1Medical Support/Other Unpaid Obligations/Maintenance 
". 

Back child support/medical supportl child care, educational expenses, transportation 
expenses, or other special expenses/maintenance is not addressed in tne contempt 
motion. 

2.7 Compliance With Parenting Plan 

[lheresa Gonar has not complied with the residential (visitation) provisions of the ? 
parenting plan and had the ability to comply with the parenting plan, and is currentl0. 
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2 2.8 Attorney Fees and Costs 
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The attomey fees and costs awarded in paragraph 3.7 below have been incurred and 
are reasonable. 

III. Order and Judgment 

It is Orcl(!red: 

3.1 Contempt Ruling 

[Theresa Gohar is in contempt of cou~ 
3.2 Imprisonment 

Does not apply. 

3.3 Additional Residential Time 

Does not apply. 

3.4 Judgment for Past Child Support 

Does not apply. 

3.5 Judgment for Past Medical Support 

Does not apply. 

3.6 Judgment for Other Unpaid Obligations 

Does not apply. 

3.7 Judgment for Past Maintenance 

Does not apply. r!i . . 
~R ~ Y"Icf1 bcnv 'N\~,'A 

3.8 Conditions for Purging the Contempt I E70 :16 '.::> 1) tcJ-\j ) d,tVl'.5. sG/1 ('rJ ~ 

The contemnor may purge the contempt as fOllowf:» ~ S ~ hp & !fA nitr>'J. 
~'!;>":~I-l-CV+;1h "V'Il\ De prC)~~S&:~~(~ ~~~~q' a,.f 'rJ/-LYfcnY . 
fJupt,tV:~ VIJ\(I liYaxl~ v~~~~~M lUl ~ rtPJACi-.fi1N r Jf ~OV(c:,· 
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3.9 Attorney Fees and Costs 

leonard E. Kerr shall ha~udgment against Theresa Gohar in the amount of $ /S'[D Ol> 
for attorney fees and $? for costs. 

3.10 Review Date 

<).he court shall review this matter on 

3.11 <Other 

Does not apply. 

at ~ 

3.12 Summary of RCW 26.09.430 - .480, Regarding Relocation of a Child 

This is a summary only. For the full text, please see RCW 26.09.430 through 26.09.480. 

If the person with whom the child resides a majority of the time plans to move, that 
person shall give notice to every person entitled to court ordered time with the child. 

If the move is outside the child's school district, the relocating person must give notice 
by personal service or by mail requiring a retum receipt. This notice must be at least 60 
days before the intended move. If the relocating person could not have known about 
the move in time to give 60 days' notice, that person must give notice within 5 days after 
learning of the move. The notice must contain the information required in RCW 
26.09.440. See also form DRPSCU 07.0500, (Notice of Intended Relocation of A Child). 

If the move is within the same school district, the relocating person must provide actual 
notice by any reasonable means. A person entitled to time with the child may not object 
to the move but may ask for modification under RCW 26.09.260. 

Notice may be delayed for 21 days if the relocating person is entering a domestic 
violence shelter or is moving to avoid a clear, immediate and unreasonable risk to health 
and safety. 

If information is protected under a court order or the address confidentiality program, it 
may be withheld from the notice. 

A relocating person may ask the court to waive any notice requirements that may put 
the health and safety of a person or a child at risk. 

Failure to give the required notice may be grounds for sanctions, including contempt. 

If no objection is filed within 30 days after service of the notrce of intended 
relocation, the relocation will be pennltted and the proposed revised residential 
schedule may be conflnned. 
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A person entitled to time with a child under a court order can file an objection to the 
child's relocation whether or not he or she received proper notice. 

An objection may be filed by using the mandatory pattern form WPF DRPSCU 07.0700, 
3 (Objection to Relocation/Petition for Modification of Custody Decree/Parenting 

Plan/Residential Schedule). The objection must be served on all persons entitled to time 
4 with the child. 

5 The relocating person shall not move the child during the time for objection unless: (a) 
the delayed notice provisions apply; or (b) a court order allows the move. 

6 
If the objecting person schedules a hearing for a date within 15 days of timely service of 

7 the objection, the relocating person shall not move the child before the hearing unless 
there is a clear, immediate and unreasonable risk to the health or safety of a person or a 

8 child. 

9 Warning: Violation of residential provisions of this order with actual knowledge of its terms is 
punishable by contempt of court and may be a criminal offense under RCW 9A40.060(2) or 

10 9A.40.070(2). Violation of this order may subject a violator to arrest. 
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Dated: ___ ~MA_Y_-_'_ZO_t3 __ _ 

Kathenne E. Peterson, WSBA #44851 
Signature of Party or LawyerlWSBA No. 

Approved for entry: 
Notice of presentation waived: 

Therresa Gohar 
Signature of Party or LawyerlWSBA No. 
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Theresa's attorney Mr. Robert Miller email to: 

Samir's attorney Ms. Katherine Peterson 

Dated March 5, 2012 

Exhibit 2 



Outlook· theresayacoub(W)lOtmail.com 

RE: Gohar 

To see messages related to this one, group messages by 
conversation. 

A Robert J. Miller 3/05/13 
To: Katfierine Peter;on 

-Cc: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.com) 

Katherine - I believe something was lost in the translation. I 

was (am) not happy with the notation that Theresa needs to 

contact Samir directly to set up the visits. That Is the message 

that was passed along to me. I had asked for the three 

individuals contact Information for that purpose and was told 

no., Frankly I don't care who (which of the three) superv~s -the visits so lon8 as they occur and Theresa should not be 

-;:equired to coordinate through Samir (thev are divorced). 

Given your suggestion below, I will have Theresa call your 

office to arrange the sessions. 

Theresa will not be seeing the chirdren in any setting other 

than authorized by the parenting plan, . 
... 

Bob Miller 

fl' 

https://bay 177 .mail.live.comldefauJt.aspx?id=6485 5 

Pagt: 1 of I 

512212013 



Theresa's declaration and attachments 

That proves that the GAL Martha E. Wakenshaw report is 

Full of false claims about Theresa and her children 

Filed with the superior court in Everett, WA 

On November 2,2012 Case # 12-3-00776-6 

Exhibit 3 
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FtLED 
12 NOV - 2 PI1 3: ~ 9 

SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

$..No.~OMISH co. WA.S~t, 

NGV 02 2012 
SONYA KRASf\1 
COUNTY CLERt< 

SNOHOMISH CO. WASH. 

Superior Court of Washington 
County of 

G3~O~ In re: 

Samie A. Gohar 

and 

Theresa I. Gohar 

I Declare: 

Petitioner(s), 

No. 12-03776-6 

Declaration of 
Theresa gohar about the Gal 
report 1 
(DClR) 

The guardian ad litem. Martha E. Wakenshaw did not talk enough with me Qr my children to do a repon 

plus a lot of lies and misleading in ber rePQrt I will respond to everything. she said and telllhe truth to the 

court: 

First of all ( my children age is wrona in the report il is not six and ten!. Catherine M. Gobar age is eleven 

and Matthew K. Gohar is seven. 

I only missed one appointment with the GAL [not appointments!. I did call her many times and left many 

messages and she never call me back. My phone did not show that she left any[ voice mails) like she 

claims.[ E mail messages ]I have never contact her by e mail and have asked her to call me or fax or sent 

stuff to my home address. r do Dot have a family therapist like she claims. I did take for the kids' sake 

seminar on 71712012 and it was filed with the court on 7/2312012 and [she claims I did nOll.8ke it.l 

[J did not give only my mother as a collateral and maternal grandmother). My mother carne to visit me 

after the GAL came 10 my house. I did not mean for her 10 get interview like the GAL claims. The GAL 

came to see my bouse and me and the children as an interview and this was the first time I see her and my 

molher was nol supposed to be in the meeting bUllhe GAL asked her about her personal life. 

D9c18Tation (DCLR) - Page 1 01 __ 
WPF DRPSCU 01.0100 (612006) 



[Not sure what she mean by two mid*week). The kids sec the father limited time on Tuesday and 

Thursday for three hours only trom Sp to 8pm. They sleep over every other week Saturday from after 

father done with work to Sunday they come back to me. 

[OUf marriage was not amutsedl. He was living in Massachusetts he came to visit and saw me in 

Washington. We wen: engaged in Washington where I was living with my parents. We were engagement 

for a year and we both fell in love then we decided to gel married. We got married in Massachusetts in 

1999. We are both from Egypt. I came fron'! Egypt with my family. I did not know Samir before 1998. He 

was in the USA years before me and my family move to the USA and Samir was staying illegal in the 

USA until he got the green card after we got married. If he told her our marriage was arranged that mean 

he lied to me and was pretending to love me during the one year engagement. 

[ I did not say what she said that he had a gambling addiction and slayed for hgurs, days and weeks!' 

He did start to gamble after he started taking two antidepressant medicatjons at high doses. He did 

gamble every day in the year of201land come back at night to sleep in the house. I have told her that he 

left the house for days and weeks and Slayed in hotels since the year of 2009 leaving me and the kids 

alone and that was before be does gamble. [I also did not say that he broken his life time vows that are 

sacred! not sure where she got those words Ii"om. 

[she said of concern is Matthew and Catherine missed school and was tardy in the mother watch thllt is 

not truel my kids get sick plot and they were tardy and absent due to illnesseS and it did happen even in 

the father watch, This issue also was addressed by the court. 

I was flot threatened by the school and this is misleading. The kids get sick at school and the school did 

send Matthew 8 lot of times to go home for been sick and I have all the letters from the school nurse as 

record that he have to go home. So I did not let the kids Slay home without a reason before. The only 

different that now when they get sick either J get a note from the doctor or the school will send my kids 

home for been ill and also I get a letter from the school nurse why they want him to go home. Before I 

know from court that 1 need to gel a note from a doctor when kids are sick and because I have experience 

and I know when my kids is sick they have to stay home until they feel better. Now it still happen the kids 

get sick and stay home or have doctor MRoinlments but now J have a proof they stay because there is a 

reason with documents. Again this problem was address and solved with the court and shQuld not be an 

issue now. 

About my therapist she did wrote a let1er to the court about my condition and it was filed on 4/1312012 

[sh£ did not say like the GAL claims is appmpriately anxious and depressed for what she through in teon 

of dissolution!. Please look at what my therapist letter she did not said what the GAL claims for what she 

Declaration (DCLR) * Page 20' __ 
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is through in her tenn of dissolution it is clear that the GAL say different than what is real in a lot of stuff. 

Also in what the kids say she did the same. 

[She said Mr. Gahar continues to attend Gambler's anonymous] even though he did not bring any proof 

to the court of what she claims. Clearly she docs not have evidence thai he do attend. 

When my son told me about the teen that bothered him in St. Mary church I did talk with my family and 

husband but they told me not to talk about it and I did nOI know who "an help at that time. 

She said that [ Ms. gohar adamantly insist that Matthew was sexually abused on Sunday at the church by 

the Sunday school teacher sonll did not say 1h81. I said what my son told me: !hat a teen bothered him and 

I want to know who did that I did asked my son about different boys to see if he recognizes the one he 

told me aboul. He said no 10 all of them but when I asked him about the teacher boy he said yes and he 

was sure it him but I did not insist like she claims playing with words and misread the court. [She said 

that was a leading, question on Ihe mother part]. If it is leading he would have say yes to all the boys I 

asked bim i r it is the one but he said no 10 al\ boys excejn one. 

she said [historically. Mr. gohor said that MS gohac is mistrustful and paranoid and change medical 

professional and attorney'S frequently because she is suspicious oftheml. She did not check on that to see 

if it is true I do not change medical professionals as he claims you can look at the dentist letter that my 

kids go to the same dentist since tbe dentist fix my son teeth. Also my family doctor is the same for Years. 

The kid's pediatrician is the same one until my daughter needed a lady doctor preference m:ently. With 

attorneys I did not have to use lawyers before my husband file the petition iUld I have the right to make 

mychQjces. 

She said [Ms. Gabor Was veo' reluctant to have the GAL visit and appeared to be guarded and hostile] 

when the GAL came we mostly sat around the kitchen lab Ie all the time. Not sure how I was when I was 

sitting with her at the table. She said [in response to a question about her mother work, Ms. Gohar said 

why do you want to know? Ask her yourself. We were sitting around the table my mom was sitting and 

instead of asking my mom about what work she does. she asked me. 1 told ber if she want to know she 

need to ask her not me. This is clearly misled. 

She said I said [ we really love him. me and the children. but we need him 10 be wilh us and protect us not 

leave us behind. We want to be a happy family with mom and dad together], I did nol say that to her in 

the interview. This was taken from the court, declaration I filed on 41\012012. 

She said [ MS gobar alleges that Mr. gohar tells her and the children she is sick. I did not say that. And 

again Ihis is mi$Jeading to 'he court. I onl), said thllt husband tell me I am sick. She claims that my 

daughter told her she read all the court pleading which is not true. 

Declaration (DCLR) - Page 30' __ 
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I noticed she took some of my court declaration and put it in the report because I did not tell her [J know 

my husband can be a very good manl when she interview me. 

The GAL claims I did not tell her about the father physical abuse which not true and I said it in the in my 

paper work r gave to her. The GAL started talking about the court and my mom told Matthew to go 

upstairs, 

She look what J said in the court file and put it in the report [we don't have 8 divorce in our Coptic 

orthodox churchJ.also from the court file she wmte[marriage should be together in sick and health in rich 

and poor in happy and sonow times). 

From the court file againf I would like him to treat me as a person not an ill person. That really hurt my 

feeling. J have only him. Lived with him for 12 yelUS. I am not perfect but I know if he treat me good. I 

will be perfect) check it out in the court file on JI9n.O [2. 

The father claims that he called the police for reasons he claim is not true. He called the police and the 

children was awake he told the police that I need medication. The police talked will! me saw the kids that 

nothing wrona and they left. 

The GAL said in her report that [the father did not saY that the mother ever physically hurt the children. 

but because of her mental illness]. So people without mental illness do hurt the children physically. that is 

not right children should never get hun physically or emotionally. 

About my work. this was taken from the material I gave her. 

She said Catherine denies any abuse from her father is not true Catherine bad spoken in front of me and 

my mom !,U1d told the GAL but not sure why the GAL do not say what the kids tell her. This is very unfair 

for my children. 

[The father claims that the children school performance went downhill when he left} is not true the GAL 

saw the school awards and that Was in my watch when [sUer left in 2011. They do continue to have 

awards especially Catherine is fl(ivances last year and this year also. I am providing some of the awards 

when fa.mr was away in 2011 and 2012. 

[The GAL said the children did not miss school since temporary order is not true). My kids gel sick and 
/ 

school itself send them home to me sometimes rigllt after they 80 to school and I have a letters from the 

school "line why they was sent home. 

The father does talk to the kids about court. Kids have told me that the GAL only asks them Questions if 

mom is bad. The GAL is clearly on the father side from the beginning. She even told wrong about me in 

her report also wrong about what my kids say. 

I do not want to say anything all she say about my kids is lies. I never yell. we do not go to family 

counselor. 
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She say (Matthew have low self-esteem] is not true. She saw the kids twice only and made them have 

problems. I am providing a leiter from boW my kids school and how they Dre from the teachers that see 

them every day not just two lime and wrote s repon. 

About Catherine she put problems that she is depressed anxious totally oot true. The court should not 

allow these false claims to continue. 

The GAL claims that the father helps her with homework not true. Father stopped helping CaWerine since 

he started gambling till now. 

lJlm not going 10 say about what she claim my kids say because it is all lies and the court allow that to 

continue. 

About me she said( mother did not take for the kids' sake seminar) I did take il in July and was filed in 

July 2012. 

She recommended Ihe father be the primary care even though the kids told her in front of me they do not 

like dad and want to be with mom. I do not believe anything she claimed about the children since they 

told me and told their school. The GAL is misleading the court and this should not be continyed. 

(Attach Additional Pages if Necessary and Number Them.) 

I declare under penalty of perjury under the laws of the state of Washington that the foregoins is true and 
correct. 

Signed at_--=C:..:.r,,{_Wlf~J..L......:....± __ --" [City] ----I\.;:w~/4A-'--_[StateJ on '\ \ ---;L -\ 1-[DstC]. 

Signature of Declarant 
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In re: 

vs. 

SONYA RASHI 
COUNTY lERX 

SHOHOHISH . WASH 

IN THE SIJPERIOR COIJRT OF THE STATE OF W ASHIN&TON 
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

Petitioner, 

Respondent, 

) 
) No. 12-3-00n6-6 
} 

) CERnFICATE Of COMPLETION 
) OF PARENTIN& SEMINAR 

THIS CERTIFIES THAT 

Theresa who .. 

HAS COMPLETED: 

FOR THE KIDS' SAKE: A PARENTING SEMINAR 

Dote: July 7, 2012 Location: EveNtt, Washington 

~J1:~ mi Stoff 
I 
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erik Wray - 6th Oegree Black Belt 

Traditional Values, Modern Day Training 
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MATTHEW GOHAR 

YEllOW - 8/30/2012 

Striking 
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KICKBOXINO 
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WEAPONS 

--?fo~ , 
Jeremy Molley - Sth Degree Black Belt 
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October 29, 2012 

To Whom It May Concern, 

I am Matthew Gonar's second grade teacher at Discovery Elementary in 

Everett, Washington. Matthew is a very sweet boy with no behavior concerns in 

the classroom. In foct, I often point him out to the class as a role model for 

classroom behavior. He is very engaged in his academic work. He is a very quiet 

boy, but does not appear to be sad or withdrawn. He is an active participant in 

class and seems quite happy. 

Please feel free to contact me with questions or concerns. 

~\-od2~ 
Lisa Dodson 

Discovery Elementary 

(425) 366-2700 

dodsonll@mukilteo.wednet.edu 
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NW PEDIATRIC DENTiSTRY 

October 24, 2012 

To Whom It May Concern: 

This is to inform you that we saw Catherine Gohar in our office today, October 
24, 2012 for dental care. 

We ask that you please excuse this absence. If you have any further questions 
please contact our office at 425-289-1918. 

y Gans 
Client Care Representative 
NW Pediatric Dentistry 

JAMES M. THOMAS. ODS. MS. puc 
1200 . I 12th Avenue NE. Sulie tl275 t Bellevue. Washington 98004 

p. 425.289.1918 I I. 866 .399.7898 I www.nwpedo.com 
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Committed to Success for Every Student 
1\" EqU2l OpponuWty Employer and Eduatio.w Agency 



THE WH[TE HOUSE 

WASHINGTON 

January 20, 2012 

Please accept my congratulations on receiving the President's Education 
Award. I am pleased to join your family , friends, and teachers in 
recognizing this outstanding accomplishment. 

Education is the key 10 ensuring our Nation's young people gain the skills 
and knowledge necessary to achieve their dreams and succeed in the 21st 
cenrury. By earning this honor. you have shown a commiunenl to working 
hard in the classroom and to meeting the highest academic standards . 
Students like you will chart the course of our country's unwritten history. 
and I commend you for seuing a powerful example for all young 
Americans . 

] encourage you to always set your sights high, and I wish you the very 
best in the years ahead . 

I~ r- -t'" , 
~ct \ h f' .. (\ -:'1 f 

, , 
..J 
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To: Cc..lbu;1l.l. Crrtv..(' Class: ~. l""" ~'I 

~~~1 ~I\" rfo..'r' aN 

You have been selected to participate in an anti-bullying workshop on September 

26 tn. The focus of this' training is to edijcate student leaders on how to prevent bullying 

and spread positive leadership. There will be an assembly for the entire school at 8:30 

AM and then you will stay in the gym and participate in the workshop for the remainder 

of the day, from 9:45 - 3:00. 

You will not be able to attend regular lunch with the rest of the school. Instead 

we will have sack lunches. You can either bring your own sock lunch or we can order you 

one from the cafeteria. If you receive free lunch or reduced price lunch, your sack 

lunch will be free or reduced. If you pay full price for lunch and you want to order a 

sock lunch you will need to pay full pric;e for it. 

If you ore unable to attend this workshop we need to know today! 

'""- - - - - ---------- .. ---- --- - -- -----~ - --- - -

'\ 

- -- --, 
j 

__ , J 



You have been selected to participate in an anti-bullying worksnop on September 

26th . The focus of this training is to educate student leaders on how to prevent bullying 

and spread positive leadership. There will be an assembly for the entire school at 8:30 

AM and then you will stay in the gym and participate in the workshop for the remainder 

of the day, from 9:45 - 3:00. 

You will not be able to attend regular lunch with the rest of the school. Instead 

we will have sack lunches. You can either bring your own sack lunch or we can order you 

one from the cafeteria. If you receive free lunch or reduced price lunch, your sack 

lunch will be free or reduced. If you pay full price for lunch and you want to order Q 

sack lunch you will need to pay full price for it. 

If you are unable to attend this workshop we need to know todayl 





'~!A!!J INDIVIDUAL SCORE REPORT 
Measurements of Student Progress 

Spring 2012 

STUDENT NAME: CATHERINE M. GOHAR 
STATE STUDENT ID: 3898 072 257 

How did CATHERINE perform on the state tests? 
Passed Scale Student's 
tests? Score : Proficiency Level 

Reading YES 434 level 4 (Advanced) 

Math YES 441 level 4 (Advanced) 

Science YES 433 level 4 (Advanced) 

What do CATHERINE'S scores mean? 
It's important to remember that state testing is one of many key measures of 
a student's academic performance. Your child's scores should be considered 
with other information, such as classroom assignments, tests and grades. If 
you have a concern about CATHERINE'S score or aCademic performance, 
please talk to her teacher Of counselor to determine speCific strengths and/or 
weaknesses. 

What do the proficiency levels mean? 
Level 4: Advanced, or eKceeds standard. Represents advanced mastery of a 
subject's skills and knowledge. Considered as passing. 
Level 3: Proficient, or meets standard. Represents mastery of a subject's skills 
and knowledge at grade level. Considered as passing. 
Level 2: Basic, or below standard. Represents some mastery of a subject's 
skills and knowledge. Considered as not passing. 
Levell: Below Basic, or well-below standard. Repre~ents little to no mastery 
of a subject's skills and knowledge. Considered as not passing. 

GRADE 5 
DISTRICT: MUKILTEO 5D 
SCHOOL: DISCOVERY ELEMENTARY 

Scores and Proficiency Levels 

Levell I level 2 Level 3 Level 4 

Reading 
)99 , 4Ga - - . - 4u14z2 _434 41S us 3741 ns r - --Math 441 

ZIIQ J74Jns 399 400 - - - ~4jgT440 - - - 575 , Science 433 
zoo 3741375 399 400 - - - - 43i1432 ----550' 

How to read the chart above 
For each test taken, the chart above shows CATHERINE'S scale score, her 
proficiency level and the score range of each level. See definitions of 
profiCiency levels to the left. 

Readln,: Her scale score is 434. This falls within the score range of 422·415, 
which is passing (Level 4). 
Math: Her scale score is 441. This falls within the score range of 440-575, 
which is passing (Level 4). 
Science: Her scale score is 433. This falls within the score range of 432-550, 
which is paSSing (Level 4). 

for more Information about stale testln&, please visit WWW WAlenln' oom 
For statewide, di~lt1ct and schoo' re~ulU. please visit the Washlll8lon State Aepon card at b1tg;II~eportcard.D,p; .k12.wa . u, 
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e 
GroupHealth .. 

4117/2012 

MEDICAL CLEARANCE 

RE: Matthew K Gohar 

Medical Record Number: 03237708 

Date of Birth: 8/8/2005 

REASON FOR DISABILITY: Illness and fever for two days 

DISABLED FOR: School ~ as of date: 4/17/2012 

MAY RETURN TO: School when he has not had fever for 1 day 

HERVEY FROEHLICH, MO 

Everett Pediatric 
2930 Maple St. 
Everett, WA 98201-4261 
425-261-1500 



Report Dale: 411612012 

I Student 

IOohar, Matthew I< (154426n 

Visit Type: Illness 
Seen By: Franz, Shelley [80101 
Reason: Temperature Check 

Outcome: Sent Home 

Office Visits 
Grouped by Student 

Discovery Elementary 

1 M Visit Date Time In TIme Out Conf I 
04/16112 10:24 AM 10:34 AM 

~~~ 
H ')p) ~~~E. ~1SM-. 
~Sc. ()\ltJLj SLLJY\ 

lYKl.~j ,,{:Jv.f\r\ -to sJ')()O \ o..&t~vr- ~QfV'P' ; 5 
1\ O({y)c0\ {Dr d 4 hrs . 



e 
GroupHealth. 

7123/2012 

RE: Matthew K Gohar 
Date of Birth: 8/81200:5 

To whom Is may concern: 

Matthew is up to date on his Preventative Visits. 

Last Well child visit was 1111 0/2011 . 

He Is current on all of his immunizations. 

I~~ 
m Rosenb ch RN 

ERVEY FROEHLICH, MD 
Everett Group Health 
2930 Maple Street 
Everett Washington 98201 



Jul 23 2012 12:25P~ H~ ~H~~K~~I ~M~ 

To Whom It May Concern: 

Manhew and Catherine Gohar have been established patients at NW PediBtric Dentistry 
with Dr. Thomas since 8/2412010. Following their initial exam. both Matthew and 
Catherine have seen Dr. Thomas consistently for their routine cleaning appointments . 
every six months. Both Catherine and Matthew have completed all necessary trea1ment I 
recommended by Dr. Thomas in the past. Recently seen in May and June 2012,. f 

Catherine and Maahew are currently scheduled for their routine cleaning appointment 00 

November 12,2012. 

Please do not hesitate to contact the office with any further questions or c:oocems 
regarding Catherine and Matthew Gotuw oral health c:are. I 

K.ellcyiUliflsk.e 
Practice Manager 
425-301-2969 

JAMES M. 'HOMAS, DDS. MS. PLtC 
1200· 11 21h Avenue NE. S'Jlle 8275 I Bellevue. Woshlng1on 98004 

p. ",25. ;Z8~ . 1 9U:I I f . 866.399.7898 I ¥Yww.nwpedo.com 

i 
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Jul 23 2012 12:25P~ H~ ~H~~K~~I rnA 

4'f;, 
,I 

NW PEDIATRIC DENTISTRY 

Matthew Gohar May 8,2012 

llle rtJlIOWlng Is an esHmatton of your recommended treatment. Estimated 
Insurance benefits are listed below. ThIs estimate is not if guamntee of PiIY171ent 
from your Insurance company. If you have any questions regarding the 
follOWIng Infonnatlon, please call the office. 

~_I!DL._. __ T1uaf' Fee Allowed lnall'1lnClll Balance I!JcpI 

( ANALGESIA -NITR~ 25.00 25.00 0.00 25.00 ()qb 

~~. -
s.1ant - Per Taoth 3 50.00 39.00 39.00 G.OG lCJOll& 

E*adion. EnJpeed Tooth Or G l!H.OO 116.00 58.00 58.00 SOIMI 
Expose 

r 
~ . 

,. 
1 

I-
I 

i 
i' 

I !· 
11: 

r 
! 
, 

! , 

Sealant - Per TCIClIh 1 .. 50.00 39.00 39.00 0.00 lOOlJb ! 
Sealant - Per TCIOttI 19 50.00 39.00 39.00 0.00 100% 

Selllant . ~r ThaItI ]0 50.00 39.00 39.00 0.00 100% 

Reduce Balancm - WnlB-ofI' -19.00 

Tatal 287.00 nT.OO 214.00 83.00 

Tota' fee for above procedUres: 376.00 

Or. Thomas' discount by IKXlepting your Insurance: -79.00 
Your Insurance company .IDID£ pay: 214.00 
In aid case you would pay: 83.00 

-NW .......... c Defta.tl'y .. not respoo."'" far ~ dental proWlda. bllOng 
p~ IIIBt IUWe bean applied tD "'- yaan'1nAIranc:e lNIIIImurna. It .. the 
subaat...,. rllll, _ .. Wllty. 

Regardless of any above esdmated Insurance coverage, I understand that any 
fees Incurred win be my responsibUIly and I wDI keep my aa:ount a.crrent. 

Slgned' ___ ~~j---:-J_/=.+---_______ Date t / 2. 5/ ) 2 

JAMeS M. lHOMAS. ODS, MS, PllC 
12UO 1121n A.venue !'IE. Suite 62705 I Selle\' IJO. WDsto\lIIJ'OI~'11\OO4 

p. ·4~5.n9.1918 I f. 866.399.7898 I www .... wpttcSo.eom 

, 
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e 
GmupHealth .. 

712a12012 

RE: Catherine M Gohar 
Date of Birth: 712812001 

To whom is may concern: 

Catherine 18 up to date on her Preventative VIsits. 

Last Well child vfsit was 11/1012011. 

She ts current on all of her immunizations. 

am Rosenbach RN 
HERVEY FROEHLICH, MO 
Everett Group Heafttl 
2930 Maple Street 
Everett Washington 98201 



/V\s Dodson's 

Vv'EEKLY cO/V\iV\Ur"lICATIOi\J 

~~ -:'h~1ent behaiior _ Thank you! 
~;;; you' positM attitude! 

Dote I 0-;; b -J ;)-

__ SatirfGCtory behavior -nD worriul 
_Y04Jr behaYIor is illlJlf'OWingl 600dI 

You missed _ ~ this wuIc due to:_latelmisslng work Of'~ot'. 
Tha followIng CISSI/gnIneftts waoc:-.Jate--.JncompIete-""sslng 

Habits 
au always try your belt -aoonderfuln 

__ You use yaw" clas thH welLgaod. 

__ Please organ/B yuur notebook/desk. 

__ You can do better ... please try harder. 
_ Effort put lnto OSSIgnrnents ~ 1IIilIitnaI. 

@v 

J ' , 

~------~--~-t~~~~~e-------



Ms Dodson's 

WEE KLY COMMUNICA TION 

Name, __ --+-()-+-;1~C1:...1._~l.....Itl....lo:_:.~=.:· ~. __ 
I 

8e~~' _._ cellent behavior_.Thank You! 
_I enjoy your positive ottitudel 

__ You have been tolkil19 too much in class. 
~You need to get along with your cIOSSIIIGf&s. 

Work Completion 

~
our work is neat with good handwriting. 

our good effort shows. 
Some ClSSignments ore not done ne4tly. 

__ Satisfactory behovior _no worriesl 
__ Your beMvior is improving! Good! 

__ Your behavior has been disrupting our doss. 

/ 
__ Allnssignments completed on time. 
__ You ore jmproving ... keep trying. 
__ You have late.or missil'lg cmigM\ellts. 

You missed __ recesses this week due to:_ late/missing work OI"_behavlor. 
The following ossignrncnts wer'C: __ late-'ncomplctc_missfng 

__ ou always try YOUI' best ... wonderfulll 
__ You use your class time well...good. 

_ Please organize your notebook/desk. 

Teodler Comments 

C J n-rere{;l~ _ , 
rtv"'\ I t" d U I 

(11 en . (;Cf. d-7 
,P- ,'0 IJ 

__ You can do better ... pleGse try harder. 
__ Effort put into asSignments is minimal. 

Pcarent COIMIcnts 

ce~~ ____ ~-~~-_· __ _ 
Parent Signature 



Ms Dodson's 

WEEKLY COMMUr\lICA nON 

Beh"ut{,. 
~:lIent bchovior ... Thank You! 
-Lr enjoy youI' positive attitudel 

__ Vou haw! been talking too much in class. 
__ You nud to get along with your classmates. 

Work Completion 
___ Your work is n£Ct with goad ho.nc!writing. 

l??:,ur good effort SnDWS. 

Some GSSigMWlts ~ not done PWltly. 

Dote j U 

__ Satisfactory bekavior ... no worries! 
_Your behavior is improving! Goodl 

J ;;;. -- ( d-

__ Vour behavior /1(1$ been disrup1ing our- class. 

~~ ........ _~ted "';m< 
__ You are improving ... keep trying. 
__ You have IClte 01' missing assignments. 

You missed _. _ recessu this week due to:_ lete/mlsslng work or_behavior. 
The following cassignments were : __ lote __ incamplete_missln9 

~Habits 
You alll/OyS try your best _wonderfulll 

__ You use your class time well . ..good. 

__ Please organize. your nOTebook/desk. 

J f 
I \ , 1 

V ) 

__ You can do better ... please t"Y harder. 
__ Effort put into asSignmcP\TS is minimal. 

~~--------~~.'~~-------
PtlI'ent Signature 



Ms Dodson's 

WEE KL Y COMMUNICA nON 

... of ........... T""".V"" 
__ I enjoy your positive attitude! 

__ Vou hllve been tolki"g too much in class. 
__ You need 10 get along with your classmates. 

W~pletion 
~~rftwork is neot with good handwriting. 

g,ur goad effort shows. 
Some assignments ore fIOt done neatly. 

Date 

__ Satisfactory behllvior ... M worne.sl 
~Your behavio,. is improvingl Goadl 

__ Your behavior has been dlSt'tJp'til19 our class. 

~ig'~'" _,,,,,,,,, "m •. 
__ You are impl'Oving •. keeJl tryil"l9. 

__ YOLI have lare or missing asSignments. 

You missed __ recesses this week due 1'0:_ ferte/mlsslng work or __ bchavlor. 
The following assignments were:~_lote __ lncomplctc_mlsslng 

y Habits 
You always try your best ... wonderfulll 

__ You USe Yllur class time well ... goad. 

__ Please organize your notebook/desk. 

Teacher- Cormnents 

__ You con do better ... Jllease try harder. 
__ Effort put into assignments is minimal. 

Parent COIIIrnents 

{J ~~ ____ --,/,--:"-_ ....... -f_·~ __ _ 
Teacher Signature Parent Signature 



~~ c:.ellent behavior ... Thank You! 
__ enjoy your positive attltudel 

~_YolJ have been talking too much in elClSS. 
__ You 'IUd ta get along II/ith your clcssrnates. 

__ Satisfoctory behollior ... TUI worriesl 
__ Your behavior is irnprovil'lgl Goodl 

__ Your behavior has been disrupting our class. 

Work Completion 
~", ...... ;, ..... t "'h good _~;t;"" IE'-~ ... ,.,,,,,, tI~ 

__ our good effort shows. __ )I; are improving_.keep tryi"9. 
ome assignments are not done neatly. ou hove late ar missing assignmenfS. 

You missed _ recesses this week due 1'0:_ IQtcJmlss~ng Ork Gr __ be 
The following o.sslgftlftents ere: __ 1 e-'ncomplet& missing 11 

I . .fWOr-
__________ 4-__ ~ __________________ ~~ 

Stu~abits 
.:z:u' ~'way5 try your best _wonderful!! 
__ You usc your class time well..-900d. 

__ Ple.ase orgonize your noTebook/desk. 

Teacher Signature 

__ You can do better ... please try harder . 
__ Efforl put i"to Cl$signments is minimal. 

Parent Signature 



~~':. PEDIATR!C ;)ENTISTRY 

07/26/2012 

To Whom It May Concem: 

Matthew Gohar was initially seen at NW Pediatric Dentistry for a limited exam on 
February 26, 2009 to evaluate decay diagnosed by previous providers. Mom stated that 
she was unsatisfied with previous provider and was seeking a second opinion for 
possible treatment. 

Following radiographs and an examlnation, Dr. Thomas diagnosed multiple caries lesions 
that required full mouth rehabilitation under general anesthesia due to Matthew's age 
and cooperation, A health and physical was completed by Matthews pediatrician on 
March 5,2009 In order to clear Matthew for treatment under sedation. 

On March 11, 2009, after the collaboratJon of dental anesthesiologist Dr. Donald Lee and 
Dr. Thomas, Matthew's treatment was safely completed. The following teeth were 
restored: 

A - OL 
S- 08 
C-F 
o - MIFLB, anterior composite crown 
E - MIFLS, anterior compoSite crown 
F - MIFLB, anterior composite crown 
G - MIFLB, anterior composite crown 
H-F 
1- OB 
J - Ol 
K - 08 
L-O 
R-F 
5 - OB 
T - 08 

After treatment, the Gohar family was given post-ap Instructions and advised to return 
to NW PediatrIc Dentistry for a routine cleaning In six months. Matthew has continued 
routine deanlngs every six months since the completion of his treatment. 

MS, puc 
" J 

:'r" .:... .' I, .~-: S'.·~ ~."';-: • ~' : • .' ':: ' , " " 'J.~' 

-------------------------------------------------------------------------------------'/ 
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NW PEDIATRIC DENTISTRY 

October 24, 2012 

To Whom It May Concern: 

This is to inform you that we saw Matthew Gohar in our office today, October 24, 
2012 for dental care. 

We ask that you please excuse this absence. If you have any further questions 
please contact our office at 425-289-1918. 

t< lIey anske 
Oient Care Representative 
NW Pediatric Dentistry 

JAMES M. THOMAS. ODS . MS. PLLC 
1200 · 112th Avel~ue NE , SuiTe 8275 I Bellevue. washing ton 98004 

p . 425.289 .1918 I I. 866.399.7898 I www.nwpedo.com 
" , " . 



P ED 1,t>.TRI C 0 E NTIS 1 RY 

May 8,2012 

To Whom It May Concern: 

This is to inform you that we saw Matthew and Catherine Gohar in our office 
today, Tuesday, May OB, 2012 for dental care. 

We ask that you please excuse this absence. If you have any further Questions 
please contact our office at 425-289-1918. 

e 
re Representative 

Iatric Dentistry 

JAMES M. THOMAS. DDS. MS . puc 
2:: . '.!!' A .-(' · .... .-;·1'.- :\ ... . . i' t\'l/'l ~(- · I~ "~. 

%c .3'1¥ ib,.. ' 

It .......... -I 



MyGroupHealth - Letters 

Letters & Vision Prescriptions About Ihl§ SerylC!: 

. ... ... ' . ,. 

e 
GrDJpHealtt1 

3/21/2012 

Patient: 
Matthew K Gohar 
14521 Meridian PI W 
Lynnwood WA 98087 

To whom it may concern: 

Matthew was seen today for his illness by the pediatrician (3/21/2012). Please excuse him from 
school today. He will be able to retum to class tomorrow (312212012). 

If you have questions, please contact us at 425-261·1500. 

Sincerely. 

Andrew Lee, MD 

4 PACK TO LETTER YST 

httDs:llmember2.~hc.org/mychartiinside.asp?mode=lenerS&id= J 3/24/2012 



Repott Dale: 411712012 

I Student 

I Gohar, MatthewK (i544251) 
Visit Type: Illness 

Seen By: Fra~. Shelley (8010) 

Reason: Feels unwell 
Outcome: Sent Home 

Office Visits 
Grouped by Student 

Discovery Elementary 

Page: 1 

1 M VialtOafa TIme In TIme Out Con' I 
04/17/12 8:55 AM 9:40 AM 

'J ~ \'1(7' 
'Sh~J l ~ 'J ~(GL/YI L 

~ sP I o-fi<ce i1s~+ 
'-( z. ') . j ((> io' ;l700 



1- Theresa's therapist declaration that proves that the 

GAL Martha E. Wakenshaw report is full of false claims 

about Theresa and her children filed On November 2, 

2012 Case # 12-3-00776-6 with the superior Court in 

Everett, WA. 

2- Theresa's psychological evaluation result shows the 

false claims from the GAL about Theresa and the 

evaluation stating there is no reason for Theresa not 

to see her children filed on March 18,2014 Case # 

12-3-00776-6. 

Exhibit 4 



\1\1~1.111i11l· 
CL15624378 

FILED 
?OllNOY -2 AM II: I J 

SONYA KRASKI 
COUNTY ClERi\ 

SNOHO~lIS!l CO. WASH 

Superior Court of Washington 
County of Snohomish 

In re: 

Sarnir Gohar 
Petitioner{s), 

and 

Theresa Gohar 
Res ondent(s). 

This declaration is made by; 

Name: Regina Hugo 

NOV 02 22;2 
SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

SNOHOMISH CO. WASH 

No. 12-3-00716-6 

Declaration of Regina Hugo 

Age: ____ 65 __________________________ _ 

Relationship to the parties in this action: _mental health therapist for Theresa Gohar_ 

I Declare: 

I have been a master's level trained mental health therapist for 26 years. ] am a licensed mental health 

counselor and a licensed marriage and family therapist (dually licensed) in the State of Washington. I've 

been the supervisor of the master's level therapists at Group Health Everett Behavioral Health Services 

for the past 8 years. My work with Ms. Gohar began almost a year ago (on 1111 7/12). Her presenting 

problems were depression and anxiety, with symptoms mainly secondary to marital distress and conflict. 

Ms. Gohar related to me a marital history with behavior by Mr. Gohar that I viewed as verbally abusive 

and demeaning. This pattern of blaming and accusations has continued throughout the couple's 

separation. with Mr. Gohar accusing his wife of being paranoid ang delusional. 

Declaration (DCLR) - Page 1 of l 
WPF DRPSCU 01.0100 (612006) 



Though Ms. Gohar does have depression and anxiety problems, there is no evidence that she is in the 

least paranoid or delusional. Nor have I had any evidence that she is anw ing less than a devoted and 

competent mother. In the past year, since Mr. Gohar moved out of the home, she has been the primary 

parent (as indeed for all the children's lives) and the children have thrived. doing well in school and in 

peer relationships. In my nrofessional judgment. it appears that Mr. Gohar has labeled his wife as 

mentally unbalanced in order to cover his own behavior, to have the best outcome for himself in the 

upcoming divorce and to continue the pattern of abuse. Ms. Gohar, as a homemaker raised in another 

culture, has been a\ a financial and legal disadvantage both in the marriage and in the separation/divorce 

process. 

The latest revelation, by the Gohars' II year old daughter. that her father has sexually molested her, is 

being investigated by CPS through the police. While I have never met Mr- Gohar or the daughter, in my 

clinical judgment, I do riOI believe Ms. Gohar is capable of instigating this accusation, as Mr. Gohar and 

his sttome): are asserting. As a family therapist. I believe the child protective system needs to make a 

judgment about this matter before a parenting plan is finalized. I also believe the child should be 

protected by a lega! order until thaI investigation is concluded. This is based on my experience with 

sexually abused children and with families. 

Finally. the report of the Guardian Ad Litem, which indicates that Ms. Gohar is an unbalanced and 

unstable individual. is not based on any discussion with me or access to Ms. Gohar's mental health 

records but only to !>entences taken out of context from a letter I wrote for Ms. Oohar some lime ago and, 

I assume. from Mr. Gollar's unsupported allegations. 

Thank you tor your attention to these vital matters. to securing the well-being and safety of the 

Oohars' children. as well as a just scUlement for Ms. Gohar. 

Declaration (DCLR) - Page 2 of l 
WPF DRPSCU 01.0100 (61';'006) 



(Attach Additional Pages if Necessary and Number Them.) 

I declare under penalty of pctjury under the laws of the state of Washington that the foregoing is true and 
correct. 

Signed at--=e~~~z...:l:::::I::JI-....-__ " [City] 

Declaration (DCLR) - Page 3 of .3 
WPF DRPSCU 01.0100 (6/2006) 

)VI! [Stale] on /() lsI /JO?- [Date). • 



during this time. Theresa described herself as "picky ... I didn't like dirt." Theresa related 
similar feelings when she thoroughly scrubbed her new home. 

There are 8 couple of aspects to Theresa's presentation. Under stress she may well become more 
obsessive/compulsive. However, she also seems to be reacting to what she perceives 8S Samir's 
lack of sensitivily and emotional support. Cu(tumlly, Theresa wished to be perceived as the 
obedient wife. Another part of Theresa has difficulty maintaining a submissive posture. She 
wants to he heard. 

Theresa believes .that. ber.SO,! _~as sexually abused at church and that Semir touched their 
daughter}~app.ropd!J~ly.Jr9m_nQt~s Q(SamirT<i:TIle..esa f~~1JU9:1t a2~rs tm~~ 
regrette~ se"-YaJ behavm£_~~ward b~r. r don't knowWlieI1leiTheresa is projecting her 
own experience. The GAL believes that tfiCir daughter was being coached. Theresa's declaration 
of last fall suggests that she wanted to keep the family intact. She wanted Samir 10 eome home. 

Theresa has a dependent presenlation. She needs someone to rely upon, to take care of her. She 
was proud of her success at Taco Bell. Theresa couldn't make Samir happy and she was almost 
totally reliant upon bim. Still, she wants to be heard. Theresa felt left out of the discussion when 
Samir unilaterally (her perception) purchased a home and 8 business. Theresa is active/dependent 
(histrionic). What this means is that she is active in securing and having her dependency needs 
met. Under the stress of not being heard, she can become very compUlsive and emotional. 

Theresa grew up 8S a Coptic Christian in a majority Muslim country. She found supportive 
communities within her own family and within her church. However, it is as if her world 
became even smaller within this country. Of course, from Theresa's perspcctive, she has been 
abandoned by Samir. Theresa does not appear to be in obvious psychological distress at this 
time. She has the support of her family and her therapist. She no longer has to fulfill Samir's 
expectations - at least, not as much and not on a day-to-day basis. In some respects, her life is 
less stressful. Still, the stress remains of not beinll2!.ble to see her children and care for them. 
~ anxi~!.Y.~~eressive syrnptoms(Adjustmem b1SOraerrsnoUfd abate as fher~s:a:- d 

~~iteswithl\er~n. ~ 

Summary and Recommendations 
-------- -~----

At this point in !!!!!e there is no obvious psycholo~n for Theresa not to see her children. 
-The -crALr.ils"ed concerns about Theresa talking about the case in front of her c I dren. 
Obviously, this must be discouraged. Hopefully, Thercsa will remain in treabnent. Theresa is 
resentful that Samir controls the supervision process. Perhaps she would be more amenable to a 
case manager overseeing the process ofreunification with her children. Hopefully, Theresa 
would be open to some parenting coaching as a part of the supervision process. Tania Hino, 
MSW, has assisted me with this psychological assessment in understanding some of the cultural 
issues. Ordinarily, Ms. Hino wouldn't be considered as a possible parenting coach/supervisor 
since she has been a part of the assessment process. (She does do similar work for CPS on a 
contmct basis.) It can be an ethical problem 10 mix rolls. Having said Ihat, it is also understood 
that excePlions can be made when there are limited resources. In fact, there are many possible 
supervisors. However, very few would have the breath of Tania's multicultural background. 

AtRs p~f ~ 
he;1,~, ~ > 

7 

f s ~ c ~d'lo j (' (()Ji ~tl;fl\ CfVl 

~s No ~~ t~(~ NvT't-oS-u-



1- Protection petition and order for Catherine's safety 

from her father filed on October 25, 2012 case # 12-2-

013941 in Everett WA superior court. 

2- Order to shorten time of the hearing from November 

8, 2012 to October 30, 2012 done by Samir's lawyer. 

3- Child protective services letter and declaration to 

Commissioner Susan Gaer to keep the protection 

order for Catharine's safety until CPS and law 

enforcement finish their investigations on Catherine 

abuse by her father. 

4- Order of dismissal on October 30, 2012 by 

Commissioner Susan Gaer of the protection case that 

was protecting Catherine from further abuse by her 

Father. 

Exhibit 5 



Superior Court of Washington 
For Snohomish County 

Petitioner 
¥s. 

5 a. 1ft i t 4 VB \,0 y 

F\LEO 
t20C.125 PM \: 21 

sott'fA KR~S~\ 
cOUNTY CL~RK 

SNOt\OMIS\I co. ~Y"SH 

12 2 01394 
No. 

Petition for Order for Proteetlon 
(PTORPRT) 

I. 0 I am a viclim of dOlnllslic violcnte conllnillcd by the respondent. 
II A member of my family or household is a victiln of ctomeslic violence commiued by the 

respondent. 

1 

o ( am 80 guardian 0 guardian ad litem 0 next friend of a minor who is 13 (0 IS years or age and 
is a victim of domestic vinlcncc in a dati", ~Iatlonship with a person age 16 or older. The name 
of Ihe minor victim is Ga :Ji~ @ oM. o.c, b" ~ , This person's 
identifying, inrormalion is pmvl in:parigraph 5 below. 

2, R 'The victim lives in miscount)'. 
o The vjQim.'efl Ulcir residen~ because of abuse and Chis is (he county of their IlI:W or (ormer 

residence. 
3. The yiClim's age is: ~spondetu·s age is: 
IilJ Under 16 0 16.or 17 018 or over a Under 16 D 160r 17 RI8orover 

4. The victim's relationship wilh the a wmnl or former darin, 

spouse Of JIAI.F "o"Ie I '\ Y 0 stepparenl or scepc:hikl 
~ndenl is: It ~ relationship 

~tent of a common child - ~. 0 current or former 
.... " .. If former cohabiUlm as cohabitant as roommale 
inWnale panner. inc:ludi", cunent or 
former fClislCrcd domestic !)anner It ~ L_H" 

'-

S:IFORMS"tFCOURTSERVICESlMaster FotmslPe/i/lotl for Order for PrOieclion.doc 
P#tlilkm for Order 101 Protection (PTORPRT) - Page 1 or 6 
WPF OV·1.0" MandelOlY (0IlI2012) • RCW26.:SO.030 

CSv\, 

a in-law 
~ parent or child 

blood relalion other 
Ihan parenl or child 

\ 



Rapon4csu i$ ResIT.'ned rrom COOlin, near IIId rrom baviDg UI)' COD&aQ wtlauoncr, In penon or 
IIlraup other$, by pIlone, mail, or 01 means, ctir=Uy or Indircctly. ucepl for mal'ina or servirLof 
proceas of coun documentS by 8 3" pany or CCIIIIaCt by n:spondem's lawyu(l) wlell JD petitioner It the 
minors named in die lable above 0 these minors ouly: SubJtcI to future ordert I" 0I88OIullon. 

PaCemlty or Non-P6renlal Custody 

Respondent is Restrained from pilll onto lbe arOWldl of or eJloIcriaa petitioner'sll residence 
o worlcpJace Ii school 0 Ihc day QTC or ICbooI olli die minors narned in the table above 
o these minors only: 8u!ljlCl to fUIure ont8lllin Olalolldto". 
61 other:"Tfte S cJ..,ol ~ t"J.f ~f'60 IJII~ A~ or Nan-Parental Custody ad n. 
o Pecilioner's address is connlfential}i( Petilioner waives conrakntiaUry of d1c address which is: 

IY~21 f't\eV;"t:6M L II 61· 
o $. Petitioner shall have exclusive righllo lhe residence petilioncr and respondent share. The 

rcspondenl shall immediately Vacate the residena:e. The respoJ\delU may cake lespondent's 
personal c:lolhina and respondetu's lools of lrallc from the residence while I lawenforcemenl 
of rICer is presenl. 0 This address is conrldential. 0 Petitioner waives confidcnliality or Ibis 
address whM:h is; 

d rrom knowing I)' coming wi~. or Imo~· I)' remaining wilhi0r.< 
(distance) of: petitioner's 9f.! residmee workplace 0 sehaol,.. the 

..,......-~t...L"jIX-~~iFthe.,..-minnrs name" in Ihe .able abovc 0 minors ollly: 

OOlh~; 
Subject to future ordere In DltI80 n, 

I or Non.paientai Cuekldy ellen. 

o 7. I'Cliliorwf shall have possession or essential personal beIoD&inas. includin& the following: 

o 8. Pelilioner is granted use of the fOllowin& vcblt;le: 
Vear. Make &. Model license No. 

09. Ofher: 

\etc the Collowin on1 ir rotcction is anted involvi 

. Petitioner is G",,,'ed the temporllry tare, custody, and control of the minors named in the 

table above ~Ubject to tutu,. Qnfe,. in DII8OIUlton. 
o dlese minors only: lIemIty or Non-Ntentaf CuItody acII/J1'1 • 

. Respondent is Restrained rrom intcrfeling with petitioner's physical or lelal custody or he 
minors named in die table above 0 ~Wd'8~re ~tdenlin OI86OIutIon. 

. II CUlto aclIon. 

Temp ~ loT ProJeaiDlllNl Of Hrr1 (TUORPRTJ • Pep 2 01 • 
WPF Ov·~o' 5 AtDtlCl8lory ~JOJ • RCW 2t.50.030 
S.1FORAtS1FCOVRT~RVICES'INlISI/W Foms\T~ ProIst:IJon 0rdtN.d«; 



JtoeSpUiWEdl'is ReslT8lned from removina from !he stale .&he minors named in the lable above 
o these minors only: 

SUbject to Mult orders In Oll801Ut1on, 
Patemlly or No".pa.~ntal Cuetody action. 

The mpondcnt ia directed to appear IDd allow cause wily thilltRlporary order thouId DIll be midi effective tor 
one ,car or lnOR and why die coun abould not order die relicr requested b7 &lie pelilioner or od1er relief wbicll 
IDlY iacIude elCCU1lnic monitorinl. paymeal or cos&s. aad creauncm. Failure to ApPfllT .t the Hearlng 
May Result In the Coutf Granting Such Relief. The Nor Heerlng 0.18 I, Shown on 
Pag.One. 

Warnings to Respond.,.,: A vio1elioa or provisions I dlrOilp 6 01 dlis order wiIh actual aoti~ 01 its 
'WInS ia a criminal ocrcase under chapIer 26.50 RCW and.Jritl lubjecc _10 "1111. If U1e violalion of che 
plOlection order involves travel <leAlSI a ItIlC line or die boIlndery of a tribal jurisdiction. or Ift1l01v" COndvCI 

wilhin IJtc: JpCCial marilimc and reniloriaJ jurisdic:tioQ or the Uniled SlaleS. wbic:ll inclllClcs lrillal lands. )'011 ma)' 
be subjccllo crimin:ll prCIICCulion in federal COlIn under 18 U.S.C. ,2261.22611.. or 2262. 

A violllion of proviliOlD I dlfOUIh 6 of dlis order is a aross rnisdetnea1Kll' lIII1ess one of !he following 
conditions apply: Any assault lUI is • violalion or thia order and dial dou nul amounl 10 •• saull in the fir51 
degree or second degree under RCW ' .... 36.011 or ' .... 36.021 it • clau C retony. Any candUCI in violalion of 
Ihis order CIIal is recldess and CRaIg. IUbstUItiaJ risk 01 deaUI or lCfiolD pbywical Injury 10 IIIOIher person is • 
class C felony. Also. a violalion of Ihis order is a class C fclony If you have 81 least twa pteVious WfIvictions 
for violaling a prou:clion order issued under Till" 1. 10.26 or 74 RCW. 

If Ihc cOlIn issues ~ linal proIeetioo otclet •• nd your reloliollShlp 10 the pc&itioner is 11131 or spouse or former 
sPOUII:. (J:lrent of:l commoll Child. or fonner or current cohabilllnl II inlimalC patlner. inelilding 0 currenl or 
former regislered domestic panna. )'0\1 may 1101 posscu II fiR'"" or ammunidon Cor as lon& II lNl finll' 
pfOledion order is in er(<<I. 18 U .S.C. t 922(&)(8). A vlotalion of Ibis rearal lireanns law c:ltric$ a 
muimum possible: penalty 01 10 year5 in p,i5On and a S250.ooo rUle. "'0 cM:Cplion e~iSls (or law cofon:cmenl 
officen and mililafY perSOlUICI wilen clrryinl deparuncnllaoycmmcnI.jpued fireamu. 18 U.S.C. § 925(.)(1). 
If you lire eonvicu:cl of an orrena of docncslic vinlence. you will be forbillden for life rrom possc:ssin& II 
firurm or ammunition. 
18 U.S.C. 1922(&)(9); rtCw 9.41.040. 

You Can 8. Artested Even If the Person or Persons Who Obtained the Order Invite or 
Allow You to Viol.'. the OnJe~s Pf'ohlbltlons. You have lite IOle responsibility 10 avoid or relrain 
(rom vlotatina Ilte order's provisions. Only Ihe cOlIn caD cllanae che order upon wrilltll application. 

Pursuana 10 III U.S.C. t 2265. a c:oun in any of lhe 50 Slates. IbC Disuicl of Columbia. I"IIcrto Rico. any 
Uniled Stales lerritory. and DII)' lribal land lltilhin ,he· Uniled Slates shall accord full raidl and cRdil 10 lin: 
order. 

II is funher ordcrod 11131 tbe clcrl befOR !he rlell.!Judicia1 
Clay 10 Sherilr, Ofrlcc. Poli~ 
Departmenl Where Petitioner Uvea whicll SIIaI1 ellltr il in a based criminal Inlellilence sySlem 
available In Ihis Slate used by law cnrofcemcnllO Iill CIIIlStandln, WUTIIUS. 
o Tbe clerk or the eoun SI\al\ also of this order 011 or before &lie ~Xl jlldidal da,. &0 

OWIIy ShcriITI Office 
IfPoPOiilicei;"'DDcpatunent;pa;;m;;MWhere;;;;;;iRij;e"sjpO~r,;;, turw""~;wbidliii'~shalShiiill p;;;;~'J':lInre die respoadInt wilh I copy 
of Ibis order and lhall prarDpl.ly complete and rm.m to dli. COUft proof 

.Pltliti4l1ner ha~ made ror service oC this order. 

Sf· Art.:JrA ~tf/WA/'i:Jb8 
Temp OtfItor ~ 01 H¥g {rMORMT} • Page;' 01" 
wPI' 0\'·2.0'5 IofaIWlafCq (6'2010/ • RCW 211.50.030 
S:IFORMSlFCOIJRTSERVlCESVobJsI« FcImIs\1.~ ProIw:tion Ordat.dDc: 

" 



Law Cllfotcemeru stWl auist fICli1ioncr in ob&aininl: 
o Posscuion of pctilioner'. 0 resldenu 0 pmonaI bclanliDp loc:aIcd at: 0 &he s/wed residence 

o rapoIIdcOt'1 ,aidcucc 0 other: 
-- :ustody of !he abcwe·pamccl miDon-."':"inel--:-ud~iAa-taDna-:-:-· -ph":'")'I--:-icaJ~Q-U-51-ody':"""":r.:-or-dc':-'!':'live-ry-I-O-PC-:I':"'ill:"'· cme-r'7.(if 

applicable). . 
DOmer: 

Daled: OCT 25 2QJZ at (2S a,~ ----...~_fI_j ........ If-~--­
.. ~ Jud I om 16510n., 

Prcsenlcd by: .' 

P . . =fLrf ctilioner 

remtl Ord fat ProtrdiotIINI 01 Hlp (TIIORPRT} • Pap 4 of 4 

A ~ Enrorcemenl Information Sheel (LEIS) 
must be COIIIIIlelcd. 

WPF OV·Z.015Io1#ttrt1a/OrJ fl/2OfO) • RCW _50.0.10 
S="ORMSV:COUIlTSERVICESWUlIll ~I Tem/lOllltY Frulegion Ontot.!IIx 
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Superior Court of Washlngt0rt 
For Snohomish Coun 

7h(YE:$4 :r eok4V· 
Petitioner 

,,-al'" 
C;a.,.,ir e· (i.qkAr 

¥S. 

1l115l1'l}­
DOB 

'1/1/1", 
DOn 

Names of Minors.: 0 No Minors rnvolved 
Fil'S( Middle WI Age 

CAtltY"2!~ ~ ka ~ II 
It. "ith~lel K c., \on t' "7 

CD II ! ion: 
The Court Finds; 

FILED 
12 De12S PH \= 26 

SOtlVA l~P.ASKI 
COUNTY CLERK 

SNOHOM\Sli CO. WASH 

No.12 2 1 
Temporary Order for Protection and 
Notice of Hearing (TMORPRTj 
(Clert(a ActIon ~ulred) \;1".2.. rfl l-

N ... Heartng OatelTlme: l\A)Vgr ~1:0Dpm 
At: Snohomish County Courtho\Ise. 1· Ftoor 
3000 Rockefeller Aven • Everett. W~98201 

De 8 C 

Rapondtlll'S DIstInguIshJIIS fcocures: 

"«ISS 10 weapons: O)U 0 no lI.ullkllowu 

The coun bas. jllrildl~tion oyer I/Ic panics. die minors. an4 Ihc IIIbjcct auillcr. 1'he rcspondclnl will ~ served 
nol~ or his or her opponunitY·lo be heard allha sdIeduIcd hearinS. RCW 26.50.070. For good cause shown. 
Ihe ~oun rinds Lilli ·ari emcrlclC), clliSlS aDd lb" a Temporary Protcclion Order should be issllCd withoul notice 10 
\he poadellfCo avol4 imparable harm. 

fI ourt Orders: 
• Rapondcnt is Restrain_ (rom ausi", pcUlioner ~ical harm, bodily injury. assauIl. inchufinB 
. sexual :waull, andJroll1lJ1.01C$(jnB. barusinS, IluealeDil'lI. or Illikina iii pclilioacr _11le millOlS 
named m.1be table :lbove 0 these mioors only: 

. Resporutem 15 RestraIned rmm harassins. tollowin&. bcpilliunder physical or clccUonic.lllfVeit1ana:. 
c:ybcrllaJlciRB a$ ck:Oncd in RCW 9.6\.260. and lISirI,ldqJhonic. audiovisual. or O1her elcctmnie means 
tomonilor Ibe lIC1ion1. 1ocatlons. or \l!lrc or elearonic: commuaic:alion of. paiticmu _Ibe miDors 
I\8II¥!d In Ibe table above 0 onI), . die minon ~ bdow 0 members of die victim', bOIlPlbold 1isled below 
o II:Ie victim's adult children lisled below: 

·Addltloaal no alDtact provilloas an: OD lhe next page. 
The terms o.r this order shall be effective until: I the end of the hearing, noted above. 



IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OP WASIONCTON 
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

-r VIU~ Go trie 
PII/:R'A'IW I PETlnONER 

lind 

t:" au ENDtd4 II RESPONDEI'IT 

V tI.n'Y.' ~ A. 6e) rf1t1e. 

Copy Reeeivoo: 

) 
) 
) 

~ NO. 1;),-J. .. 01 3'1 '/- / 
) 
) ORDER 
) 
) 

.-.. 



State of Washington 
DEPARTMENT ofSOClAL and HEALTH SERVICES 
DIVISION of CHILDREN and FAMILY SERVICES 

Lynnwood Office. MS: N52-2 .20311 52nd Ave W Stc 201 • Lynnwood WA 98036 

OJlir. - (425) 673-3100 • ToU Fm -, - 800·877·3229 • TDD - (425) 673-3102 
Fax- (425) 67J-3101 

10130/12 

To Whom It May Concern, 

On 10/24112 a screened in child protective services referral was received alleging sexual abuse of 
the child, Katherine Gohar by her father Samir Gohar. There is a current Child Protective 
Services and Law Enforcement investigation in process. 

The Department is recommending that the father have no contact with his children until the 
CUrTent investigation has been completed. 

Please feel free to call me with any additional questions. I can be reached between the hours of 
8am and 5pm and 425-673-3270. 

Child Protective 'Services 
DSHSIDCFS 
20311 52nd Avenue West, Suite 201 
Lynnwood, WA 98036 



SVPEJUOR COURT OF WASHINGTON 
fOR SNOBOM1SR COUNTY 

Petidoaer (Pint Middle a Lut Nama) 
VI. 

Sa,. i" A~:z. Go\.cs y. 
Rapondent (Fim Middle a Last Names) 

120CT 30 PH 3: 50 

SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

SNOHOMISH CO. W"SH 

No.12 2 0139~ 1 
ORDER OF DISMISSAL 
(ORDSM) 

THIS MATTER IIA VlNG COME BDORE THE ABOVE ENTITLED COURT AND 

( ~ Petitioner appeared 

(}<l Respondenl appeared 

{ } Petitioner requests a dismissal 

( ) Petitioner did not appear 

( J Respcmclmc did not appear 

BASIS TO DISMISS 

( I Pctiticmer has failed ID prosecute Ibis action .J 
"9<J Th. Court does not find sulTaciont cvidlDQl of domatlc riotca. bv f"tP~o.~)fI 
( J The Court does not rmd aufficient evidence ofu.lawful banssmeat ~ Q..J ~~~ 

ORDER 0' DISMISSAL 'iN"l.1I1 ~ t\4... 'l.tU.nl ,'etJ 
IT IS HEREBV ORDERED, ADJUDGED AND DECREED As "'1OLiow9J tI-P C/1: iii{ 

This c:B1ISO of action ~ hereby d~sed wiIJIout pre~UcliC:O (OIlDSMWO). bit G It ~ · 
) ~II orders in this cause number only are here")' vacaccd. 

J AU orden in this cause number only are hereby cerminalCd. 

U),OIlIaa". otll.r onl." l1l1I ... ,. HO.ber court, )'OU .... 1tUI reqllired '0 comply wJda .bose ordent" 

DATEOthw _________ ~or ______ ~ __ ~ ____ _J 



Transcript on November 8,2012 last day of trial, 

judge Richard T. Okrent ordered Catherine to be 

under the custody of her father that molested her 

sexually by believing only the GAL Martha 

Wakenshaw and the order of dismissal of the 

protection case, the fact that the judge was aware that 

the CPS and law enforcements was not finished with 

their investigations yet. Judge Okrent ordered the 

children to be taken away from their mother Theresa 

immediately and Theresa be under supervised visits 

as the recommendations of the GAL and ordered the 

father to choose who will supervise the visits for 

Theresa and her children. 

Exhibit 6 
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2 

3 

4 

5 

GOHAR DISSOLUTION 11-8-12 

EVERETT, WASHINGTON, THURSDAY, NOVEHBER 8, 2012 

HORNING SESSION 

--00000- -

THE COURT: We're here on the marriage of Gohar and 

6 Gohar following trial. This is my decision. 

7 This case originally started as a petition for legal 

8 separation, later converted to a petition for dissolution. 

9 The petition for separation was filed February 28, 2012. 

10 Petitioner was Samir Gohar. The respondent was Theresa 

11 Gohar. 

12 Sam;r was born September 1, 1968. Theresa was born 

13 December 15, 1978. 

14 They have two children. Catherine, age 11; and 

'0 :68 

11 :08 

15 Matthew, age. 7. 11 :08 

16 They were married on January 10, 1999 in Framingham, 

17 Massachusetts. They separated September 20. 2011 in -. 
18 Snohomish County. This;s a 12-year marriage. 

19 

20 

I find the marriage is irretrievably broken. I find 

the wife is not pregnant. I find the court has 

21 jurisdiction. I find that the wife did not request her 

22 maiden name be restored, but if she wishes she may have 

23 that restored. 

24 Originally Mr. Gohar proposed a parenting plan that 

25 made Ms. Gohar the custodial parent . This changed over 

ORAL OPINION OF THE COURT 

11 :09 

11 :09 

176 



GOHAR DISSOLUTION 11-8-12 

1 time as the case proceeded and it became apparent that 

2 Ms. Gohar was resisting the dissolution. Ms. Gohar 

3 refused to engage in discovery when requested by 

4 Mr. Gohar, and refused to engage in mediation when ordered 

----------------------------------------5 by the court. 11 : 1 0 .... 
6 On March 19, 2012 there was an agreed order on 

7 visitation and financial issues. At that time there was 

8 no mention of any abuse on the part of Ms. Gohar. 

9 On 3-27 there was the first temporary hearing that was 

10 requested by Ms. Gohar. The order indicated that there 11 : 10 

11 would be another continuance on April 17th. The father 

12 was to have visitation. The mother was to be the 

13 temporary custodial parent. 

14 There was an issue that the children were not being 

15 sent to school on time. The court ordered in that order 11:10 

16 that Ms. Gohar make sure that the children were in school 

17 every day. Ms . Gohar was to make sure that happened and -
18 that there would be no excuses. 

19 There was a motion for contempt against the father for 

20 failure to provide some funding. There was a 11 :" 

21 pre-distribution of assets primarily taken out of the 

22 children's school fund, and essentially the case marched 

23 on until we had allegations of sexual abuse that took 

24 place in October of 2012. 

25 I would point out that both sides have taken the For 11: 11 

ORAL OPINION OF THE COURT 177 



GOHAR DISSOL~TION 11-8-12 

1 Kids Sake seminar and cooperated with it. 

2 There was a .guardi an ad 1 item appoi nted. The mother's 

3 position is that the guardian ad litem was a liar, 

4 therefore she should not be followed. Hs. Gohar believes 
------------------------------5 everything the guardian ad litem said was wrong and that 11 :1\ 

6 she was right. 

7 Let me point something out to Ms. Gohar. When the 

8 court appoints a guardian ad litem, it's like appointing 

9 me to do the investigation. When you call the guardian ad 

10 litem a liar, you are calling the court a liar. When you 11:12 
'-

------------~------~~~ 11 refuse to cooperate with the guardian ad litem, when you 

12 interfere with her investigation --

MS. GOHAR: I didn't interfere --
• 

13 

14 

15 

THE COURT: Let me talk, ma'am. When you interrupt the 

court when the court is speaking, you demonstrate a total 

16 disregard for the legal system. 

17 Well, in May of 2012 we then had a further order . The 

18 guardian ad litem report comes out. The guardi~ ad litem 

19 decides that there needs to be a change in the residential 

20 provisions. 

21 There was a domestic violence accusation of sexual 

22 abuse. Procedurally that case was heard by Commissioner -23 Gaer. After the hearing and reading the declarations and 
+"-." 

24 reviewing the record, Commissioner Gaer found that there -
25 was no reason for a domestic violence hearing. She found 

------------------------------------------
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1 the sexual abuse allegations to be false and she dismissed 

---------------------------~---------------2 the petition. The court adopts Commissioner Gaer's 

3 findings in their entirety. ---4 The issues were then re-argued at trial. I would point 

5 out that Ms. Gohar had several attorneys, talented 1 I: 13 

6 attorneys which she had representing her. Chief in mind 

7 was Ms. Michaelson. who is one of the best attorneys in 

8 this county in the area of family law. 

9 In any event, Ms. Gohar has had opportunity to present 

10 her case. She has chosen to request conti nuances_ Those 1 I: 1 4 

11 continuances were denied by Judge Downes. Her current 

12 attorney entered the case and tried to renew that. and 

13 that was denied as well by this court. 

14 Following the October 30, 2012 hearing, Ms. Gohar went 

15 to CPS to start an investigation because. as she testified 11:14 -16 in court. she was not satisfied with the court's rulings, 

17 so she tried to go further. On the day of trial she 

18 further indicated that she was not satisfied and that she 

19 believed that CPS should trump any ruling that I make. ----20 That 1s not the law in the State of Washington. I'm not 11: 15 

21 interested in CPS's investigation. 

22 Before we get to the issue of the parenting plan, I 

23 want to talk about the issue of property distribution. 

24 During the course of this marriage Hr. Gohar originally 

25 worked in the restaurant business in Massachusetts. He 11: 15 
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1 sold his restaurant and land together with the house, 

2 shortly after the marriage to his current wife, moved to 

3 Washington State, purchased a house in Marysville, and 

4 purchased Dan's Restaurant in Marysville as well. 

5 The monies for the purchase came from his s;je and 11: 16 

6 separate property, but to some extent I find that it was 

7 mingled with community property. The house itself is 

8 primarily a community asset and I'll rule that. The 

9 business ;s primarily a separate asset of Mr. Gohar. I 

10 say that because if you trace the exhibits you will find 11 : 16 

11 primarily that's where most of the money went, most of the 

12 effort went from his separate property. 

13 I will also point out that Ms. Gohar is unwilling to 
----------------------------------------------------14 take on the debt as well as the asset structure of that 

15 business. I don't think she's capable of running the 11: 16 

16 business, and in response by her attorney when he was 

17 asked, "Is she willing to take on the debt," it was clear 

18 that's not happening here. 

19 So I characterize for purposes of property distribution 

20 the business of Don's Restaurant to be Hr. Gohar's. The 11: 16 

21 bUsiness shows a book value of negative $21,000, although 

22 it does show that it ;s earning a profit of roughly 

23 $10,000 a month. I would also point out that every debt 

24 of the community plus the debt of the business is churned 

25 through the business. And I have no problem with that 11:17 
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1 given the economies of scale that he's facing and how he 

2 operated his business, and in fact 1 think it was very 

3 wise for him to do that. 

4 

5 

Ms. Gohar has not worked. I will point out during the 

course of litigation she has not sought to employ herself 

6 but simply decided to stay home and live off whatever 

7 maintenance there is going to be here. 

8 The court had ordered her at certain points to look for 

9 work. She has chosen not to do so. That is her choice. 

10 But when people divorce, two separate economies are 

11 created, and those economies have to be dealt with by the 

12 parties in their own way . Ms. Gohar is to be encouraged 

13 to get work. 

14 With respect to the property distribution, recognizing 

15 this is a 12-year marriage, this is what I'm going to do: 

16 Don's Restaurant ;s the sole property of Hr. Gohar and 

17 will not be part of th1s distribution. He owns it 

18 outright. It;s his. 

19 

20 

--------------------Hr. Gohar will have the house which I value at $92,007. 

---------------------He w11l have the 2007 Honda valued at $3,775. 

21 The wife will have the 2006 Odyssey valued at $12,522 . 

22 Hr. Gohar will transfer his IRA of $17,885 to his wife. 

23 He will transfer the other IRA at $37,133 to the w1fe. He 
------------------------------------------24 will transfer his wife's IRA, which she already has, of 

25 $35,000, will go to the wife. 
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1 I'm doing this because the big item, the house, valued 

2 at the 92,000. is being awarded to Mr. Gohar. The 

3 transfers of the other IRA accounts will give Ms. Gohar 

4 roughly $102.540 in value. Mr. Gohar will have 

5 $109,929.19 in value when I add the children's IRA to 11; 19 

6 that. 

7 Let me point out something. The children's IRA. 

8 although it is designated as that, is really a community -9 asset. The parents have the control over that and could 

10 withdraw it at any time. I cannot order that to be 11 :19 

11 maintained as an IRA for the children, but I do put it in 

12 the father's side of the distribution. 

~-------------------------------------13 I would also point out that there was a prior 

14 distribution made from the community assets. I will also 

15 poi nt out that Mr. Gohar has pai d mai ntenance, and he also 11; 19 

16 paid attorney fees for Ms. Gohar earlier on. So I find 

17 this to be a fair and equitable distribution of the 

18 assets. 

19 In addition, Hr. Gohar will take on all of debts since 

20 he indicated he will do so. Any remaining debts of the 11:20 

21 community will be Mr. Gohar's to deal with. as well as all 

22 of the debts of the business. 

23 This leads us to the issue of occupying the house. 

24 Mr. Gohar will occupy the home. Within the next 14 days 

25 Ms. Gohar wi 11 move out. 11: 20 
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Now, with respect to maintenance. I find that there is 

a need for maintenance here. I will adopt Hr. Gohar's 

suggestion for maintenance. I find it to be a fair and 

equitable. It will give the wife a further grubstake for 

reestablishing her household. 

6 Now, as I understand his proposal, it was six months at 

7 $2,500, six months at $2.000, six months at $1.500, six 

8 months at $1,000. and six months then at $500. A 

9 two-and-a-half-year spread. I've accepted that. This is 

10 

11 

non-modifiable maintenance. I say this because there is 

an adequate distribution of property and that will be the 

12 order of the court with respect to that. 

13 I will now turn to the issue of the parenting plan. 

14 The parenting plan in this case was the fundamental 

11:20 

":20 

15 central issue. Parenting plans are designed within the 11:~ 

16 best interest of children in mind. Children are not pawns 

17 to be traded. They don't automatically go to one parent 

18 or the other simply because that parent starts off in a 

19 position of having the child. 

20 

21 

22 

We have to analyze in terms of parenting plans what's 

best for a child's emotional stability. economic 

stability, educational stability. and we also have to 

23 recognize in a two-parent situation both parent's 

24 

25 

parenting styles have to be honored. unless of course we 

have issues with the parent's ability to parent. These 
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1 are known as Section 191 problems. Ms. Gohar indicates 

2 that she should be the custodial parent. Hr. Gohar 

3 originally agreed with that and shifted his position as 

4 the case continued, but as a result of Hs. Gohar's 

5 

6 

behavior he chose a new direction. 

Mr. Gohar claims that Ms. Gohar has mental illness. 

7 Hs. Gohar says she has some issues, depression, OeD, 

8 anxiety, which come from the testimony of the guardian ad 

9 litem, via the testimony of Ms. Gohar's therapist. She 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

testified that she is not taking medication. Mr. Gohar 

testified that when she did take medication she was doing 

pretty well. She is not taking medication now. 

But Ms. Gohar also says that Hr. Gohar has a gambling 

addiction. 

addiction. 

I agree Hr. Gohar did have a gambling 

He did in fact probably use portions of the 

family funds for that addiction, but he took care of it. 

He went and got therapy and I find his credibility to be 

high on that issue. One of the reasons why I find that is 

he's been consistent in his ability to pay all of the 

debts and pay the maintenance. If he hadn't continued on 

21 the route he was going, I'm sure he would have argued 

22 differently to me. He would have probably said I've 

23 

24 

25 

wasted all my money on gambling debts. but he didn't do 

that. 

I find during the course of this marriage that the 

ORAL OPINION OF THE COURT 

11:22 

11 :22 

11:23 

11:23 

11 : 23 

184 



GOHAR OISSOLUTION 11-8-12 

1 situation in the marriage became more and more frustrating 

2 and intense for both parents . I find that the mother's 

3 mental health issues and the father's frustration over 

4 that probably contributed to it. I find that the children 

5 were exposed I'm sure to loud arguing and the kinds of 

6 things that go on as a result of that frustration and it 

7 probably had a detrimental effect on them. 

8 There was a guardian ad litem appointed. That guardian 

9 ad litem is extremely experienced with over 20 years of 

10 

11 

12 

experience particularly in the area of children's abuse. 

She is well known to the court. I find that her reports.\? 

were credible, and that this was the summary of her 

13 report. She found that both Catherine and Matthew were 

14 victims of extreme abuse of conflict on the part of the 

15 mother. You don't talk to your children about the case. 

16 You don't let your family talk to the children about the 

17 case. You don't make your children your confidants 

18 because then you're trying to use your children as pawns. I 

19 You're trying to gain advantage. That's not how we do 

20 things if we care about our children. 

21 Both children have talked to the guardian ad litem 

22 about the court case. They demonstrate too much knowledge 

23 about the case. They demonstrate that since placed alone 

24 in their mother's home, the mother has not looked for 

25 work, she sleeps. They demonstrate that the mother has 

11:23 

11;24 

11:24 

11:24 

11 : 24 
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1 told them the court is bad and that the father is bad, 

2 even though all of the paperwork that we have up until the 

3 

4 

5 

abuse allegation in October indicated that the father was 

actually a pretty good dad. No mention of abuse. 

The GAL went on to say: HBoth children present as 

6 confused, depressed and anxious and can both benefit from 

7 intense individual psychotherapy.a 

8 

9 

10 

She went on to say: "It is unconscionable,n 

unconscionable in legal terms means probably the worst 

thing you can do, "that the mother's permitting the 11 

11 year old to read the court documents and the pleadings." 

12 That's classic abusive use of conflict. 

13 "The daughter has become so fearful that she has 

14 

15 

worried that the GAL might take her away from her parents 

and put her in foster care. n 

16 Hatthew says the judge is mean, fearful of the court, 

17 and has astute understanding of how the court is involved 

18 in his life, based upon what his mom has told him. 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

The testimony of the mother regarding what happened 

when the guardian ad litem finally got to interview her 

concerns me. The father admits that he has a history of 

depression, that he wasn't nice to his wife. He admits 

his gambling addiction. Presents as being depressed. He 

took the evaluation requested by the guardian ad litem 

requested by Or. Schau, which demonstrates that he 
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1 actually has very little problems other than situational 

2 depression. 

3 The mother refused to take the psychological evaluation 

4 from Dr. Schau, which would have helped her in this case. 

5 She refused to provide testimony of her therapist, which 11:26 

6 would have helped her in this case to have me be able to 

7 evaluate what the therapist actually said. 

8 She did not provide medical records or treatment 

9 records, which would have helped her in this case. She 

10 did not provide the guardian ad litem with collateral 11:26 

11 contacts, and neither did the father. That's because they 
, 

12 argued that their both isolated since they moved. I would 

13 have been interested in collateral contacts. With the 

14 exception of the brother-in-law, who I heard briefly from, 

15 I didn't hear much of collateral contacts. 11:V 

16 The guardian ad litem goes on to say: aThe mother 

17 presents as extremely suspicious, guarded and depressed. 

18 She had almost no interaction with the children at the 

19 home visit. She was unwilling to provide release of 

20 information for the guardian ad l1tem to speak with her 11:27 

21 health care providers. She was not forthcoming with the 

22 children's school information.-

23 All of these things are essential if you want to retain 

24 custody of your child. You cannot simply refuse, cal' 

25 somebody a liar, scream and yell that someone has abused 11:27 
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1 you and think that it's going to be believed by the 

2 officers of the court. Simple outrage will not make your -3 case. We deal in evidence-based solutions and evidence --4 needs to be provided by both sides. 

5 Finally, at the 11th hour, Ms. Gohar decided to raise 

6 the specter of sexual abuse. In reviewing Ms. Gohar's 

7 testimony, particularly her cross examination, which I 

8 found very interesting, it was clear that she was avoiding 

9 the answers. It was clear that she was faking her 

10 responses by indicating to the court that she could not 

11 remember or she was confused or she was frustrated. That 

12 is the language of deception. That is not the language of 

13 truth. 

-----14 From what I can gather, on October 7th the mother 

11:28 

11 :28 

15 noticed that the child was bleeding and thought it was her 11:28 

16 period. The child was 11 years old, and she's Catherine. 

17 She made an appointment for the doctor for October 29th 

18 and that seemed to be appropriate. She testified first 

19 that the child said to her, and God knows how many times 

20 this kid's been interviewed, because there is very little 11:29 

21 evidence of how the sequence took place, and God knows how 

22 many other family members heard this story, but I suspect 

23 lots did, she then said first that dad touched the child 

24 down there. Then she said on cross examination that the 

25 child was touched in her vaginal area above her clothes. 11: 29 
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1 How bleeding can come from that, I would be very 

2 interesting in seeing the scientific proof of that. And 

3 then she basically said she didn't remember when. 

4 This took place after a visit allegedly on 

5 October 23rd. There was no contact with CPS on 

6 October 23rd. There was no contact with law enforcement 

7 -~~----~--~~~~~~--------~ on October 23rd. There was no trip to the emergency room 

8 on October 23rd. There was no running into court on 

------------------------------------------------9 October 23rd by her seeking an ex-parte or immediate 

11 : 211 

10 temporary restraining order until the 24th when the mother 11 : 29 

------------------------------------------------~~ 11 ~ecided that the child should talk to the school 

12 counselor, who mayor may not have advlsed her is a 

--~~----------------~---==-~--13 mandatory reporter to go seek out CPS, law enforcement, 

14 ~-=nd,-s~o~f~o~r~t~h-.------------------------------~ 

15 On 10-26 the mother takes the child to the doctor for a 1' ; ~ 

16 routine medical visit. That was the examination for a 

17 sore throat. I was confused. At that time I would have 

18 expected a report from a mandated report, i.e., the 

19 doctor, that the mother had told him about the sexual 

20 abuse, and he, as a mandated reporter, would have 11:30 

21 initiated the protocol in this county, which is well 

22 known, to initiate the sexual abuse protocol that all 

23 doctors know. because they're mandated reporters, because 

24 we have well-known protocols in the county for doing this, 

25 and in fact all we have ;s a routine sore throat checkup. 11 :30 
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1 Mother's response was, well, I don't remember. I don't 

2 know. And I thought he knew. Very confusing to me . And 

3 the child made no response. In my experience children who 

4 have been sexually abused exhibit certain symptoms, 

5 including fear of the parent. No fear . Including 11: 31 

6 psychosomatic illnesses. No psychosomatic illnesses. 

7 Including a desire to talk to people who they feel are 

8 medical helpers or police helpers, people they can trust 

9 about what happened. No spontaneous statements made here. 

10 Three days afterwards, October 26th, and I haven't got 11: 31 

11 a spontaneous statement. nobody gave me a spontaneous 

12 statement, and I don't expect to see one ever. 

13 ----Well. we keep marching along. We then go to 

14 October 29th. kid goes to the doctor, nothing . The doctor 

-------------~~--~----~~--~----~~~ 15 doesn't see any ev; dence of sexual abuse because the chil d 11 : 31 

16 makes no mention of it. Nothing happens. --17 Mother claims the guardian ad litem is lying . We go to 

18 a hearing in front of Commissioner Gaer. And what happens 

19 at that hearing? There are declarations filed. The 

20 commissioner is concerned about the declarations enough to 11 : 32 

21 order the guardian ad litem, highly unusual, by the way, 

22 to interview the child who happens to be in the car 

23 outside of the courthouse. 

24 Who takes a child who's been sexually abused to a 

25 courthouse? Somebody who wants to have that child talk to 11 : 32 
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1 somebody. Probably the court. It's called showing the 

2 flag in tactical terms. As lawyers, we know when 8 parent 

3 wants to push the abuse card they show the flag . They 
.J 

4 t""aRe "ffie chl1 d around so that the court wi 11 believe them. 
~ 

So the court gave the mother a chance to prove her 5 

6 point and sent the court's eyes and ears out to interview 

7 the child . That's the guardian ad litem. And what do we 

8 have? We have the maternal grandmother hovering out there 

9 in open court, in a public forum . The mother is yelling 

10 that the guardian ad litem is a liar. so much so that her 

11 brother-in-law has to calm her down. Imagine what that 

12 11-year-old child feels. 

13 The mother and her family could not contain their 

14 outrage. They were going to prove in open court in the 

15 hallway of the court that the GAL. who is about to 

16 interview this child, ;s a liar . So much so that the 

17 court clerk had to come out and calm them down . What a 

18 mistake that was because that tells me everything. 

19 

20 

Why does it tells me everything? Because it's a 

manipulative act designed to make the guardian ad litem 

21 look not credible and deSigned to send a message to the 

22 child that she needs to do whatever momma has told her to 

23 do. We don't play that here. The mother believes the 

24 guardian ad litem is lying . I find the mother is not 

25 credible. I find the mother suffers from depression, 
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1 anxiety, and OCD as defined by her counselor. I find that 
--~~--~----~~----~~~~~--~------------------2 she is in need of psychological services. 

3 I find that she has attempted to falsely accuse the 

4 father of sexual abuse, and I reiterate that I incorporate .. -5 by reference the findings of the court commissioner. 
" 6 I request that a transcript be sent to CPS of my 

7 findings so there will be no doubt as to the court record . 

8 Ine recommendations of the guardian ad litem compose . -9 what will be the current parenting plan. First of all, 

10 -Mr. Gonar will be the primarily residential parent . I'm 

-11 ordering that he pick up his children today after school. 

12 In fact, he may go to the school immediately after this is 

13 

14 

c' 
over and pick them up. 

Hs. Gohar will have a psychological evaluation by 

11 ; l4 

.. 

11; 34 

15 Dr. Schau paid for by Mr. Gohar within 30 days . Mr. Gohar 11:35 

16 said he could do that. 

17 Ms. Gohar will have residential time with the children 

18 twice a week supervised by Hr. Gohar's designee for a 

19 total of eight hours on Wednesday and Saturday. There 

20 will be no makeup visits if she misses a visit with her 11 : 35 

21 children. 

22 Ms. Goner will have a psychological evaluation and 

23 follow any recommended treatment in that. 

24 Ms. Gohar will come to the visitation alone. There 

25 will be no family members at the supervised visitation. 11:35 
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1 If there are family members, visitation will be suspended. 

2 If the child makes statements that the mother has made a 

3 statement in the presence of the supervisor that leads one 

4 to believe she's attempting to manipulate the child. the 

5 visitations will be suspended and they cannot be renewed 11 : 36 

6 except on the family motions calendar. 

7 Both children will be placed into therapy within 30 -8 days with a state-approved therap1st. 

9 The mother is to refrain from discussing the court case 

10 with the children. Expansion to unsupervised visits once 11:36 

11 the evaluation is completed and a full report is made to 

12 the court can take place on motion to the family court. 

13 So I'm adopting the father's parenting plan with these 

14 changes. I mentioned that the family home can be occupied 

15 within 30 days . Do you have adequate facilities right 11:36 

16 now, Mr . Gohar, if you pick up your children today to 

17 house them for 30 days while the mother moves out? 

18 HR . GOHAR: It's a small apartment. 

19 THE COURT: How long will you need to move out of the 

20 home? 11 : 37 

21 MS . GOHAR: Where am I going to go? 

22 THE COURT: That's not my question . How long will you 

23 need to move out of the home? 

24 

25 

MS. GOHAR: How long I need? 

THE COURT : Yeah. 
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1 HS. GOHAR: I'm going to take my kids with me. 

2 THE COURT: No, you're not , ma'am. I just ordered the 

3 children will be with the father . 

4 MS. GOHAR : A month. 

5 THE COURT: Two weeks. I'm also ordering that each 11:37 

6 party may keep the personal possessions in their 

7 possession. I've heard no discussion over property 

8 distribution . I'll reserve property distribution issues 

9 if the parties can't work it out between their lawyers for 

10 the date of presentation of orders, because I heard 11 : 37 

11 nothing. 

12 With respect to child support, this is what I'm doing. 

13 I'm going to hand down a child support worksheet. I find 

14 that the father's gross income to be $10,430. The -
15 mother' s gross income by averagi ng the rna; ntenance, 11 :38 

16 basically the 2,500 and the 2,000, comes to $2,350. That 

17 leaves nets of $5.931.13 for the father, $2,108 for the ---- -
18 mother. Child support proportionate share is 74 percent 

-------19 rounding for the father, 26 percent for the mother. Child 

20 support calculation, given the fact that the father is 11 :38 

21 paying the monthly health insurance of $377, the gross 

22 child support calculation is $547.84. 

23 I will order the child support be in the amount of $300 

24 from the mother to the father, deviating down $247 because 

25 the mother is not employed at this time and will be living '1:~ 
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1 primarily off the maintenance obligation so as to maximize 

2 her ability to create a new household. $300 a month, 

3 commencing December 1st . 

4 

5 

There was no request for attorney fees. So I'm not 

ordering any further attorney fees. That's the child 

6 support worksheet. 

7 I'm going to ask, Ms . Peterson, that you create all of 

8 the documents. please. 

9 MS. PETERSON: Yes. 

11 : 39 

10 THE COURT : I believe thi s covers all of the ; ssues. I 11 : 39 

11 find that the case has been resolved, it's been fair and 

12 equitable, and the marriage once again is irretrievably 

13 broken and dissolution orders will enter. 

14 Any questions? 

15 MS. GOHAR: I have a question. 11 : 39 

16 THE COURT: Ask your attorney. 

17 MS. PETERSON: The children's belongings, my client is 

18 concerned about him being able to retrieve the children's 

19 belongings today from the house. Can you order that he is 

20 allowed to come to the house to pi ck them up or that 11 :40 

21 somebody is? I'm not sure how we're going to get 

22 everything and I'm concerned that she's going to be 

23 

24 

25 

uncooperative. 

THE COURT: The mother will pack up the children's 

belongings today . The father may come with a third-party 
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designee. I'm going to ask that the mother have a 

third-party designee there who will hand over the 

belongings. 

MS. PETERSON: Thank you, Your Honor. 

THE COURT: Any further questions? 

MS. GOHAR: If any abuse is going to happen to my 

7 children after this decision, the court will be 

8 responsible for after the kids go to their dad. I'm 

9 giving the kids healthy, I've been treating them good. If 

'1:40 

10 any emotional abuse that happens, please write this down, 11:40 

11 if any emotional or physical or sexual abuse happen to my 

12 children while they are after that day with their dad, the 

13 court and my husband will be responsible for it. I'm 

14 giving my children full health and I've been treating them 

15 good. If anything happens the court will be responsible 11:41 

16 for it. Ves. That's it. 

17 THE COURT: Thank you, ma'am. Your statement has been 

18 noted by the court. I've made my ruling. We'll be in 

19 recess. 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

(Proceedings concluded.) 
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The police report and Catherine recorded testimony 

which shows the GAL Martha Wakenshaw lied about 

what Catherine said to her. 

The school consoler at Catherine's school testimony 

and declaration of what Catherine said which shows 

the GAL lied about what Catherine said to her. 
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GOHAR., CATHERINE M 10124/12 • 

~UMtvtARY: 

Mother of a student came into the ~unse1ing office at Y9Y!iger Middle School and reported that her di1lghter 

'had disclosedher'father {living separately) had touched her vagina over the clothing on the. previous nights visit. 

She also said he tries ~o gerber to sleep j~ the same bed as him, and that this has'happened before. CPS 

resporided and developed a safety plan with the mother. SIU was oollSultcd and advi~ of~e case. 

NARRATNE: 

J B11\ the school resource officer·for theMuKilteo School District, contract~.from ~e S~()hoinish CountY 

Sheriff's office and stationed at Mf!riner High School. 

On J0i24/12 at approximately 1O(}0 hOW'51 was notified by Voyager,MiddJe Schoo,l COUnseiQf ~ancyBeckthat 

sh,e had Ii student and stUdent's parent discloSe possibly sexual abuseb)' Ihe estranged faiher. 1 met with Nancy 

and she told me that ,Theresa Qohar had come to the sch.~1 j~st priDr to 1000 hrs and asked for her,daughters 

records for an upcoming court hearing.· Theresa:asked to talk to Nancy aboufsomethiDg her. daughter told 'her 

the night before {1 0123/1 2). Theresa's daughter Catherine had told her. that during Caihcrinc's visit .to her 

f8th~r's house at 212 tit 6th ST SE #A ~ I Q123112. the facher Sarilir Gob. aUegediy told Catherine to sit next 

to him aDdle couch. Catherine told her mother that Sarnir touched hl!'l" vagini wi~ his h~ over the top of her 

clothing;, but it made her'uncomfortable so she moved away and said no. She also was told that Samir allegedly 

asked Cath~e ~ sleep in bed with him, on nume.rous occasIonS. 

Nancy told me that she called catherine down to her office bec:ause she wanted to speak with her about what 

she had heard and nceded to call ~~. Catherine came int~ her office arid Nimcy.asked her to teU her what she 

had told h,er mother the night before. Catherine told her theexact'sarne things stilted abOve. She also told 

Nancy that she found a~fe and a boitJe marked 'poison' in the.bedside drawer of her father's bed. 

under the Jaws of the Stale of Was ' . . is tnJe and ccrra:t. 

000003 
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Snohomish County Sherifrs Office 
Statement Form 

JD('idrnt II I Z. - / 3-4~ , . 

-or, "ave mzd ttJrh J'IIJlr II/this :<taltmmt ('Dltslsiing ",i pils:e(Ii). ./ anih ft!.fJi~) und" fnlll1lty til F.: 
11,) S~ tit H'Qdlinpn. dllIt fire en~ statement is alii -;'Iid~. Onldal) ':L..f.Jl1Q. . 
~ulr·SlgillilUJ't: <l:: #.;\ '~ttim/WJl1Jm Signata ... : -#-~~~~d5:=-:Y'~~--==--



, •• I~ I •• 

Snohomish County Sheriff iDvestigation is in proce99. 

By Whom: 
mother ., 

Frequency: (What times.. days of the week. etc. Include all those times the threat is likely to occur) 

until Snohomish County Sherlirhas complded mvestigatioJl . 

JdentirJed Safety Thrcat(s): 

I'. Clild suual abuse is suspected. bas occumd, or circwnSblllces SUWS1 sexual abuse is likely to oc.tw'. 

ActivitiesJTasks: START TARGET 
Other DAre 1012412012 END DATE: 1112912012 

What will be done: ~ribe activitiesltasks that win be done to manage the child's safety, bow the plan will 
work, etc.) 

The mol!ler will n:qUISI a lemporary restraining order between !he children and !heir father Ibrough Snohomish County 
Superior Court. pending outcome IUld m:ommCDdatiDD9 of Snohomish Cowuy Sheriff investigation 

By Whom: 
mother 

Fraqueney: (What times. days of the WI:lCk. eIc. Include alt those times the threat is likely to oceur) 
until investiptioJl bu beet! completed 

COMMENTS: Document pertinent safely related information reprding: Conditions for Return Home, Trial 
Return Home. 'reunification with a non-custodial parent. etc ... 

Repol'fiDa COIlCCl'lLl: ID case 0( Emergeoq OJ' illlm~te .. ret)' ......... Otb 9J I. 
For questions or concerns rcprding the Safety Plan, participants should contact the Social Worker at the 
telephone number at the lop of this pIan or Centrallatake at 1-866-363-4176 evenings or on weekends and 
holidays. . 

Failon: to comply with dtis agreement may result in the filing of a dependency petition and m:ommendation thai 
the child or chilcln:n be placed out of the home. 

SIGNATURE DATE 

SIGNAruRE DATE 

SJGNAruRE DATE 
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Page 4 of6 
FOLLOW UP REPORT 

ORIGINAL 
SNOHOMISH COUNTY 11li0llli.' r ~fJCATIQl' (''''''1",''''_'' 
SHERIFF'S OFFICE CbUd Molestation 1 sl Degree SO 12·17921 
JCjI'lfeOl'_'QJ, VJC'IPI(51 lIIftartu.1U 

Cohar, Cath.rioc M. 1012612012 
11'l'l!0I'OIICI/'IAI.1IEI'01!1' l~L'loAl~ 11WnA.~'(/ I :*I'tCJIPIU~' "'/)\!IP.It~, 
CHILD 1012411012 -

Vic:tint Statement (Catherine M. Gober) ~ntlnued: 

Catherine said that the second time that something happened, her dad nsked her to sleep in the bed with her. 
Catherine said that she said no, and went to her own room to sleep. Catherine said that she woke up in her 
dad's bed and she did not know what happened. 

Catherine said that the next day, she started bleeding from her private parts into her underwear. Catherine 
said that the bleeding lasted for about a week. Caiherinc said Ihat she did not know if if was a period or if 
her dad had touched her wbile she was asleep and she did not know it. While she was talking 10 her mom 
about her bleeding, Catherine's mom asked her if Samir had touched her inappropriately. Catherine said 
she disclosed to her mom what had happened. 

Catherine said tha, she tried to tdl a lady from the court what bad happened. Catherine said thai she told 
her thaI her dad touched ber "between the legs." Catherine said ,hat the lady "got something wrong" in tbe 
court. Catherine identified the lady that she talked to as "Martha." 

Catherine said that no one helped her with what to say during the interview. Catherine said that her mom 
did not leU her what to say, but told her to tell the truth. 

Rui later provided me with ber report, an Original OVD and a copy OVO. ~ intesview DVD, which is attached 
for further infonnation. I then made an additionaf copy of the DVD and later booked the Original DVD and a copy 
into Evidence at the main Property Room. See Evidence Report, which is altachcd for further review. 

After the interview was concluded) escorted Catherine to her mother and they departed. 

Investigation (eondnued): 
On 11'612012 al about t405 hours I contacted Heather via phone. I provided her witb an update oftbe case and 
Catherine's disclosure during the child interview. 

On 11n12012 at about 1145 hoUlS I attempted to contact Kathy Haggerty, who oversees the Snohomish County 
Superior Court Guardian ad Litem program. via phone. No one answered, so I left a message. In my message, I 
idenlified myself and requested to know the identity of the guaRtian ad litem that interviewed Calherine. 

On t In12012 at about 1200 hours) ret;cived a phone call from Attorney Anna Goykhman, Anna identified herself 
as Samir's aHomey. Anna asked me what was happening with the investigation, and I told her lhat it was still an 

_C&ENWtCI: 
( I_A (/EXCI_ 
(IAIRI (Ifni' 

FOR: 
t IPA (1(lP5 (/ AAo 
{ I PAT (, IISICS II ..... 
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Page 6 of6 
FOLLOW UP REPORT 

ORIGINAL 
SNOHOMISH COUNTY 11~1~"Tn'A",:sll1CAT~ . CA»i .... '*:a 
SHERIFF'S OFFICE Cluld Molestation lsi Degree SO 12--17928 
~IiOl'oaJQIl<AL "r.",,,,) AIl'OItT IMTI! 

Cohar. Catherine M. 1012612012 
n'l'l!UFOIIlmfALllUatr 1~I1<ITe I~'ro I ~~woar "1DSIBI5J 
CHILD 1012412012 -

Catherine Gohar, and was present at a Protection Order hearing on t 0/30/20 12. Martha said that Commissioner 
Susan Gaer was hearing (he arguments from Theresa and Samir. During the hearina Theresa reported thllt 
Catherine was present, waiting out in the car with her grandmother. Commissioner Gaer ordered Martha to go out 
to Theresa and ;nterview her there at the courthouse. Martha told me that sbe interviewed Catherine privately. 
Martha told me that she was not properly trained in Washington State Child InteJViewing protocols, however. she 
had received training in ehild interviewing from the American Professional Society on the Abuse of Children' 
(APSAC). Martha told me thaI she had not audio or video recorded the chiJd intaview. Martha said that she asked 
"open ended questions" and as an example she said "Did Samir touch you one time or two tirnes?" Martha told me 
that during the interview, Theresa was standing outside oflhe door and shouting lhB1 Martha was a "liar." Martba 
told me that Theresa had to be forcibly removed by courtroom sec;urity bceause she refused to leave the area. 
Martha told me chat Catherine's diS4::losure was "inconsistent" beeause she said that it happened about "s week 
ago," and then also said that it happened "a month ago." Manha told me that Calherine di~losed that Samir had 
touched her "down there." Martha said thai she communicated what Catherine had disclosed to Commissioner 
GaCl'. Martha said th"t Commissioner Gacr ruled that Catherine's disclosure "did not have the riDg of truth aboul 
it:" and she canceled the existing Temporary Protection Order againS1 Samir. I requested that Martlla provide a 
sworn statement about what happened and about what Catherine had diS4::loscd. Martha agreed, and requested an 
electronic witness statement fonn. I obrained Martha·s email address and lateremailed her the form for 
colnpletion. 

On 11/912012 at about 0600 hOUTS J m:eivcd a voicemail from Theresa. She requested that I call her. 

On 111912012 al about 0742 hours I attempted to contact Theresa via phone. No one answered, so I left a message. 
In my message, I identified myself and requested that she call me. At about 0750 hours I received 11 phone call 
from Theresa. Thercsu informed me that the divorce trial had concluded with Judge Richard Olcrent. Judge Okrent 
had awarded full custody to Samir and that Theresa was given supervised visits. Theresa asked me what she could 
do. [ told her that she would need to consult an attorney and that I could not assist her with her child c::ustody 
matters. I provided Theresa with an update on the investigation. 

Re£ommendation: 
J 8m forwarding this report to the Prosecutor's Office for review. 

End of Report. 

(Date and Pia") 
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20(1 SNOHOMISH COUNTY SUPERFORM 
Suspm'J Nmnr: GOIIAR , SAMJR 

S~..,opsi.1 ror Arrest 
(lnctDII~ ell tItftInU oflbr ma.. ctwpd) 

On 1012412012 at ahaUl IOO£) hout5 ~ l. Gohar(12/Isnl) n:portad lhDt her II year old daughter (kno\1/I1 to me. DOS 71211/2001, 
hereafter identified a.qC.G.) bad di~loscd that she had been molClited by her father, Semir A. Gohar (09101168). ThC1U8 reported tluIt C.G. 
di~lm;ed that Santir had couchl:d her V88ina one time O\'CF Ihe clothing. 

On ] 1161012 81 about 1230 MIltS e.G. WlS il\tel'\'iewed at Dawson Place by child inlcn;cw spc:ciali~ Razj J..eptic:h. C.G. di5Closed dIIII 
Samir louch.:d her "pee pee" wilh lIis hand on 1012312012. e.G. identified her ''pee pee" OJ the pan ofller body she: uses to urinate. C.O. 
disclosed that the touching was over lbe t!oWs and lasted for 8 few seconds. e.G. disclosed that it occurred at Samir's house, which ill 
located a\ 2721 116'" ST SE tlA, EVCRt!. 

Salnir mained attorney Anna Ooykhman. who dcdined to make Samif IIvmlable for an interview. Anna provided me with a cop)' of II 
polygtaph examination report. Samir W8$ qurscloned by Ihe polygraph e~aminer about touching C.G.' s genitals. Samir denied touching 
e.G.·s genitals. and the exam indi<:ated no deceptic.ln. 

RUORlInt'lldatlee 
I am forwarding Ihis mveS1igation 10 the Prosec:uIcr's Office for review. 

) DET: PIII!C / t:nI I !lIB: 
OTHER: 



Theresa Gohar testimony at trial on November 5, 2012. 

Exhibit 8 
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13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 Q. 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

She just included me in her talk. I thought maybe I would 

like the judge to know about. 

MS. PETERSON: No further questions. 

THE WITNESS: Thank you . 

THE COURT: Any redirect? 

MR. DABLING: No. 

THE COURT: Thank you, sir. You may be excused. Thank 

you for your testimony. 

Next witness, counsel? 

03:01 

HR. DABLING: At thi s ti me I'd 1 ike to call Theresa 03:01 

Gohar. 

THE COURT: Very good. 

THERESA GOHAR, witness herein, after being 
duly sworn, was examined 
and testified as follows: 

THE COURT: Please be seated and adjust the microphone 

because you're soft spoken. We need to hear what you have 

to say so my court reporter can take down your testimony. 

DIRECT EXAMINATION 

BY HR. DABLING: 

Originally when all of this began happening, you had said 

repeatedly in your declarations that you didn't want a 

divorce. Why is that? 

T. GOHAR - Direct by "r. Oabling 

03:02 

03:02 

03 :02 
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1 A. 

2 

3 Q. 

4 A. 

5 Q. 

6 A. 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

Because I was still in love with my husband and I wanted 

him to come back to the family. 

Is it still your desire to remain married to Samir? 

No. 

And why is that? 

That happened after my daughter told me about his touching 

her in the private area, and that also brought up his 

behavior with her before even touching. He was telling 

her stuff to turn her emotion down. Like she -- since the 

03:03 

kids started to see him by court order, the kids weren't 03:03 

happy about being there with him. They would cry and 

Catherine was complaining a lot. Since she went to her 

dad's, she's complaining that he's telling her she's sick. 

He told her she's paranoid. He told her there is 

something wrong with her. He told her that she -- her 03:03 

mind is good and she's like her mother. 

And the daughter will come to me and one time from this 

abuse every time he tell her this stuff every time she go 

to him in his house. And I wish my daughter can come here 

and just say because the guardi an won' t say thi s stuff. 03:04 

But like this was hard and my husband used to do that to 

me. He used to tell me I'm sick. He used to tell me I'm 

paranoid. I feel he's doing the same thing to my 

daughter. When she told me he started to touch her 

sexual 1 y, that's when al ert comes to me that thi s 1 s not 03:04 

T. GOHAR - 01 rect by !'Ir . Oabl i ng 107 



1 

2 
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5 

6 

7 Q. 

8 

9 A. 

10 Q. 

11 A. 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 Q. 

20 A. 

21 Q. 

22 A. 

23 Q. 

24 A. 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

right. I need to protect my daughter. I don't want her 

to suffer. She's just a girl. She have a chance to 1ive 

her life, to have a happy life, to have a good husband 

lead her in her life, not to be abused sexual or physical 

or emotional like me. I don't want him to do the same 03:().4 

thing to my girl and it's alerted me that he's doing that. 

So you resisted the divorce in the first part because of 

your religion? 

Not just the religion. 

Not just the religion. Why? 

I still have feelings for my husband. Despite what he 

does, I'm kind of still attached to him in the beginning. 

But this cut off when my daughter told me about what's 

happening. And also when I started to think about what 

03 :05 

she also was used to tell me about her emotional abuse, 03:05 

that made me feel that this is alert, this is kind of 

stuff he's doing it to her just like me, and I don't want 

my children to suffer. 

Okay. Theresa, what's your highest level of education? 

High school. 

Is that in the United States? 

No, high school was in Egypt. 

Do you have any education after that? 

I graduated from high school and then I had I had 

03 :05 

choice to be either go to lawyer college or go to a social 03 :06 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 worker college. So I choose social worker college and I 

2 went to there. I spent like months and then my mom and my 

3 dad told me we have to move to America. So I didn't have 

4 

5 

6 Q. 

7 

6 A. 

9 

10 

a chance to it was nice when I was in college, but I 

didn't have a chance to finish my study. 

Do you have any education in the United States, any 

classes? 

Before I know Samir, I had some English classes. ESL, and 

I had computer a little bit of how to type. Of course I 

forgot that. And when I married him I used to work with 

11 him in his restaurant. And I used to go to community 

12 college to study English as ESL. And I used to study -- I 

13 think I got a little bit of algebra and math. The 

14 

15 

16 

17 Q. 

16 

19 A. 

20 

21 

22 

23 Q. 

24 

25 A. 

beginning of the stuff. I didn't really go into like 

degree or something. I had to take English and math 

because this is stuff I'm not good at. 

So you don't have any -- otherwise any other career 

training? 

The only thing I have is when I used to work in Taco Bell 

as a cook and as a cashier. And I used to work with my 

husband in his last restaurant in Massachusetts. I used 

to work with him. 

What kind of salary did you make while you were working 

for his restaurant in Massachusetts? 

I didn't take any money. I don't expect to take money 

T. GOHAR • Direct by Hr. Dabling 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 from husband. I want to help him. I want to be a wife. 

2 I want to study. I wanted to make him happy. I work as 

3 much as he want. There was no money. 

4 Q. For a time you worked at Walmart. What were you making at 

5 Walmart? 03:08 

6 A. Walmart I st~rted as a cashier, and then because I was 

7 good they raised me to be customer service, and I used to 

8 take like $8. I started like 7 something, and then I 

9 ended up I think taking I think 8. That was before I have 

10 my second son, my second child. ~:~ 

11 Q. Describe the home that you live in now. 

12 A. My home is a five-bedroom home. It has two living area 

13 and kitchen. It has a backyard. It has garage. 

14 Q. Do you like the house you're living in now? 

15 A. It's a good house. 03 ; 08 

16 Q. It was suggested that perhaps you would be able to move 1n 

17 with your parents if you were not allowed to keep the 

18 house. Would that be a better situation for you, better 

19 situation for you? 

20 A. I don't think I can live with my family, no. After I've 03:09 

21 been -- after I left them years ago and started to have my 

22 husband and my family back in Massachusetts, I had my own 

23 house, I had my own car. I had my own 1 i ke 1 i vi ng . I 

24 don't want I didn't have someone to live with me and 

25 it's going to be very hard to live with my family, very 03:09 
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7 A. 

8 Q. 
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10 A. 

11 Q. 

12 

13 

14 A. 

15 Q. 

16 

17 A. 

18 

19 
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23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

hard. Especially my family, I don't know if my family 

want me to live with them because I didn't ask them. It's 

their choice. They accept me to be with them or not 

because I know my dad wanted me to be independent. 

Were you at all ordered to find employment by any of the 03 : 10 

judges that you've seen so far? 

Huh? 

Were you ordered to find employment? Samir said you were 

ordered --

I wasn't ordered. That wasn't the guardian. 

Now. when the guardian ad litem had asked you to see 

Dr. Schau, I don't know how to say his name, but why 

didn't you desire to see Dr. Schau? 

Huh? 

03: 10 

You di dn' t see Dr. Schau. Why di dn' t you go to the doctor 03: 10 

that the guardian ad litem recommended? 

Well, I the first thing I saw the guardian was in -- at 

the end of September, and she came to my house one time. 

t only saw her one time . That's it. She didn't see me 

again. I called her on the phone. I tried to te'1 her 03:10 

let's do it. I wanted to know what's going to happen next 

on this stuff. So please call me. She never called me. 

And then later I saw in my e-mail when I opened it, I 

saw my husband sent me an e-mail that she's requesting the 

school stuff from hi m and other stuff. I'm not sure if I 03:11 
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12 Q. 

13 

14 A. 

15 

16 
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23 Q. 

24 

25 A. 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

send that. I think I sent it to the court. 

So she didn't talk to me, and I keep calling her, 

calling her to try to tell her let's do this. She said 

going to call my Monday. She saw me on Saturday, and then 

on Monday she sai d she's go; ng to call me and we can make 03:11 

an appointment and she's going to help me. She's she 

understand the kids doesn't like to live -- sleep over 

with their dad, and she said she was going to help me with 

that, and that's not fair for the kids to live with their 

dad if they don't want to. And then I don't know what she 03:11 

was doing. I don't know why she's doing that. 

The guardian ad litem had told you that your kids said 

they didn't want to sleep over 

The kids in front of me, in front of the grandmother, in 

front of the guardi an, they tol d the guard; an that they 03: 12 

want to live with the mom. They told them we definitely 

don't want to sleep over, both of them. I'm not sure why 

she's not saying what my kids saying. I have requested 

with the courts that I need a change of guardian ad litem 

and they deny it because I did a mistake. I didn't send 03 : 12 

her a paper and it didn't have a lawyer. So I didn't have 

a chance to even request another guardian. 

At any time have you told your children to say those words 

to the guardian ad litem? 

What words? 

T. GOHAR " Direct by "r. Oabling 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

The words that they say, you said, that they didn't want 

to be with their father? 

No. she was sitting with me at the table. How am I going 

to tell them something? 

So you didn't prepare them for that? 

They just said it. They just said it. They were talking 

and they were playing dominos and in the middle she would 

have asked stuff and then the kids will say it to her. 

And did she include this in her report? 

03:'2 

I'm not sure if she did include that. I'm not sure. Did ~:13 

she? 1 don't think she did. 

Now, there is a Child Protective Services investigation 

ongoing for your husband and do you know what this is 

about? 

Yeah. This is about the touching, and when I went to get 03:13 

help from the school because I know my family doesn't 

notice stuff. And so I went to the school, I told them 

there is a counselor for kids that can help kids. I want 

someone to help my daughter and what to do because I'm not 

sure how to help her, too. 

So I went to the counselor and I told her my daughter 

told me this last night and I don't know what. to do. And 

then the counselor told me the stuff is not good and you 

have to take action for it, if this really happened. And 

she brought my -- my daughter was already at school and 

T. GOHAR - Direct by Nr. Oabling 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 she was doing classes. She brought my daughter from that 

2 class and she talked with her and she called -- after she 

3 

4 

5 

talked with my daughter and know everything from her, she 

calls the child services and she calls the police. 

The police came and I had to go back to pick up my son 

6 and then I came back. And then there was child services 

7 there and the police. The police didn't want to talk to 

8 my daughter because they said she's too young and they 

9 can't talk to her. So we're going to have to wait later 

03: 14 

10 to have someone else interview her and then the police 03:14 

11 will make, I don't know, a report or whatever they do. 

12 And the child services made a plan with me. I didn't 

13 know how to do stuff. They made a plan with me. They 

14 gave me a paper that says I need to do kind of a 

15 protection order, and I have to do it as fast as I can. 03:15 

16 So I went the second day with the court. I didn't have 

17 a lawyer. I went to the court. I went to Room 125 to get 

18 some help how do this stuff, and they gave me a paper to 

19 fill. I filled it and I got the protection from the 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

commissioner. 

And then I did that on the 25th, and on Saturday 

outside of my home door I found a paper sticking to my 

door. It says that my hearing for my protection has been 

moved from November 8th. I have to go to have the 

hearing. And the same time I had an appointment with 
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officer for investigation at the same day at 1:30 instead 

of one. I have the hearing at one. The officer that was 

going to interview my daughter and know everything had one 

series. So I went to the court and I told them, look, I 

can't do this. I have the investigation for my daughter. 03:16 

And I talked to Commissioner Bedle. I went there. I 

walked in and talked to him. I sent him the paper and so 

he told me you have to come. And I went 

So you weren't able to get all of the information you 

would have liked for the hearing? 

I wanted to help my daughter. I don't know how. I was 

hoping that the court will help me and I have this child 

services that will help my daughter and I end up here 

doing the divorce and I don't know what's going to happen 

to my daughter. 

You tell us briefly how you found out about the alleged 

touching? How did your daughter tell you about it? 

She visited her dad on Tuesday and Thursday and she goes 

every other weekend to sleep over with her dad. Both of 

03:16 

03:16 

the kids, not just her. 03:17 

On Tuesday the 23rd, yeah, Tuesday the 23rd, she was 

having a visit with her dad for three hours from five to 

eight and then she went home like usual. She was very sad 

that day. She was very, very sad, and she started to -­

after she come back from her dad's she will come and be 
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very sad and she will talk with very low voice and she 

never tell me what's wrong. All I can do for her ;s try 

to cheer her up, do something fun in the house, go out, 

doing something to make her change her feeling after her 

vi sit. But on the 23rd we did what I usuall y do to make 03:18 

her happy and at night we laid in the bed because we were 

just talking about mother and daughter like about -- I 

don't even remember what we were talking about. I don't 

really exactly remember. But what I remember that in the 

middle of her talk to me she said that, "Momma, I don't 03:18 

like it when dad touch me down there. n And she squished 

her body like while she's laying down. I told her, RAre 

you sure?" I never imagined he can do that because I 

don't know how a father can do that. But she told me he 

touched me. I told her. "Are you sure?- She said. "Yes." 03:18 

I didn't believe her. and I asked her a couple of times 

like, "Where did he touch you? Is it in your tummy?" She 

said, "Down there in her pee pee. n 

So I felt kind of scared and I didn't know what to do. 

so I didn't talk to her. I let her go to sleep. And 03:18 

second day I went to the school for help. 

Do you believe your daughter? 

I do believe my daughter. What made me believe her 1s 

when we went to the school for help, I was there at the 

beginning when my daughter came to the office and my 03:19 
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1 daughter told the counselors that dad touched me there. 

2 And the counselor asked her, "Is this the first time?" My 

3 daughter says, "No." And that's when I was shocked 

4 because she didn't tell me anything before. This was the 

5 fi rst time. 03:19 

6 So I think she was scared to say stuff and I do believe 

7 my daughter. She said he touched her. She saw him 

8 Tuesday and she told the counselor also he also touched 

9 her down there the same spot also on the weekend, the 

10 weekend on the 20th and 21st where she slept over with 03:19 

11 hi m. 

12 And also when I go back with my memory, okay, I'm going 

13 to have to say this. On the 6th and the 7th of .- on the 

14 6th and the 7th of October , last month, I had my period 

15 and she went to her dad, and when she came back from her 03:20 

16 dad on the 7th, it was Sunday, she came back from her 

17 dad's home. and I had my period at that time for me as a 

18 woman. And then when she came back from her dad's she 

19 went to her room and was there like in her room, and then 

20 when she take off her clothes, she took off her underwear 03:20 

21 and underwear was having blood. 

22 She started a period, that's fine. I told her, ·What 

23 is this blood for?" And I didn't think of anything 

24 negative. But now when I think about it, I'm not sure if 

25 its her peri od because now I have the end of my peri od and 03: 20 
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she doesn't have any blood. $0 I'm not sure what was the 

blood for. I'm concerned about my daughter. 

Do you believe that the Child Protective Services 

investigation should continue? 

Yes, they shaul d. They should know what happened to my 03'21 

daughter. Why does she have blood in her underwear? And 

if it doesn't happen -- like it didn't happen again like 

me every month, so I'm concerned. 

Did the guardian ad litem interview Catherine and ask her 

about the touchi ng? 03: 21 

The guardian ad litem, I only saw her in my house. And 

the kids told me they saw her twice with their dad. Once 

they talked with her, and one she just went to -- she 

didn't talk to them. 

Wi th regard to the i ntervi ew the guardi an ad 1 item had 03:21 

downstairs with Catherine, did you interfere with the 

guardian ad litem during that interview? 

No. During the interview I was upset. I did get upset 

because my daughter was sitting in the car because I had 

my mom to hel p me because I have the off; cer 1 nterview at 03:22 

1:30 and I had to go to the hearing for the protection 

order at one. So I had to run from the hearing after it 

was done. to run to the officer to do the investigation 

for my daughter. So I told my mom to come and take care 

of the kids until I'm done, and then I will take my 03:22 
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daughter to the officer for the interview. 

I was shocked when the commissioner asked for my 

daughter from the car to bring her to the court and ask 

her about stuff. So I was surprised. I was hoping that 

child services going to do that and the police, not the ~:D 

guardian ad litem. 

And they also told me this is a different case than the 

divorce, that when I filed for the protection order, the 

child services, when she told me, I told her does this 

belong to the d; vorce? She sa; d no. It's a separate 03:22 

it's a separate case. So I did a separate case. And I 

didn't know the guardian would be here. I was surprised 

and I know she didn't say this stuff because of the 

opposing counsel give me a motion saying that she said 

stuff that's not true, and I received her report at the ~:~ 

end of October. 

Apart from the alleged touching. do you know if Samir has 

abused the children in any other way? 

Emotionally, he's been abusing his daughter emotionally 

s; nce she started go; ng to his pl ace 1 n Wash1 ngton before 03:23 

I know the touching. He used to tell her she's sick. 

Every time she go to him she will come back to me and tell 

me, ftHomma, my dad told me this.- I told her, ·Catherine, 

this is not true. You're advanced at school. You're a 

good g1 rl. The teachers love you. Don' t worry about what 03 :23 
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your dad say.- Every time she goes to him he keep telling 

her this stuff, that's she sick, she's not normal, her 

mind will get screwed, and he's making her feel this way. 

She come to me, she doubts herself. "Homma, do you think 

this is right?A 03:24 

And one time the school send a letter from middle 

school saying that my daughter is advanced. She's above 

level. And then I went to my daughter 1 told her, "Look, 

this is saying that you are perfect. You're advanced at 

your school. Don't listen to your dad. w 

So I think my husband is abusing her emotionally and 

then will use her sexually or physically and I don't want 

this to happen. I would like the court to protect my 

daughter. 

Has Samir abused you in any way? 

Yes, he did. He did the same thing. Since I started --

since I married him -- and the engagement, when we were 

engaged for one year, he used to be this loving man, 

romantic man, holding hands, he was very nice. He said he 

03:24 

03:24 

loved God. He's a Virgin. He never touch any woman 03:~ 

before. He was the perfect man. I felt like he's my 

soulmate. 

After I married him, he's a different person. He 

started to abuse me emotionally. Even though I work with 

him, he didn't like how I work with him. He want me to do 03:25 
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1 like other girl's work in this restaurant. "Look at this 

2 girl. Look how she work . You should work like her.n 

3 ~I'm doing my best. I'm trying to help you. I'm trying 

4 to be a good wife." He was never satisfied. 

5 So he used to abuse me emotionally and tell me that I'm 03:25 

6 not good enough for him. And then when I was pregnant 

7 with my daughter, I was in the middle of my pregnancy, and 

8 he came from his work at night. 11 or ten, and he came to 

9 the house. He -- he came to the house. He asked me about 

10 a box. He gave it to me after work. I worked with hi m 03: 25 

11 when I was pregnant. He asked me about a box he gave to 

12 me that was full of towels that was wet and it was too 

13 heavy. He brought it from the restaurant for me to wash 

14 this stuff. I couldn't hold it. I was waiting for him to 

15 come. So when he come home, he told me did you wash that 03:26 

16 stuff? I told him no, I didn't wash it. And then he 

17 pulled me from my hair out in the rain where we used to 

18 live in Hassachusetts. He pulled me from my hair barefoot 

19 in the rain in his car, take the box from the car, put it 

20 on my head and take it back it -- let me walk with it to 03:26 

21 the house to wash it at the basement downstai rs, and that 

22. was the first physical abuse he did to me. 

23 And the second abuse after my daughter was born. he 

24 came also from the work and he came from the kitchen. The 

25 ki tchen garbage bag was full. and he was upset that the 03 : 26 
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garbage bag was full. And he takes the garbage, my 

daughter was on the floor in the kitchen and I was next to 

her, he takes the garbage. put it over my head. It fall 

on me, it fallon my daughter. I called the police that 

time. I didn't report it. I didn't want anything bad too 03:27 

my husband, even though he was abusive. 

In 2009 did he --

In 2009 he start to abuse me sexually. Despite the 

emotional before, he started to abuse me sexually since we 

moved to that new house. S1 nee 2009 he started abuse me 03: 27 

sexually every time we make love or sleep together, and 

sometime he'll use his hands . I'll just say whatever. I 

know this is not appropriate, but I'll say it for my 

daughter's sake. He can use his hand sometimes down there 

and I'" bleed from his hand, or he can use his thing and 03:27 

I get hurt down there. 

Did he promise to stop hurting you this way? 

He promised and he wrote it down that he's not going to do 

it. He's trying to stop, but he never stopped. And I 

just told my family. Hy family said -- my family said 03 :28 

I showed my mom where I was hurt from him, and my mom told 

me he's not supposed to do that to you and this -- he's 

not supposed to go in th1s area where I was hurt and she 

couldn't help me. So I just took it quietly and sometimes 

he will come to make love to me and I get hurt and I don't 03 : 28 
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know what to do. And he also used to tell me, "You're 

sick, you're sick. I didn't hurt you. I didn't do 

anything. It's all in your head." And then he see blood 

in his hand and say, -I didn't do anything. I didn't do 

anythi ng.· And I di dn' t know - - 1 didn't know what to do. 03:28 

But now I'm aware that my daughter is injured and I don't 

want her to be in danger. 

So in the past, moving on to some of the property, did 

Samir have you sign real estate documents? 

He was buying Don's Restaurant and he took me to an 

office. I don't know. He drive me to an office and they 

had this document to sign, and they asked him what I'm 

going to sign on. Of course, my English was bad, and now 

my English 1s a little bit better from the divorce case. 

At that time I didn't know anything. I was just a 

homemaker and no education or nothing. 

I said, "Just explain to me what it is." He said, "I 

don't know what it is. Just sign it." I asked the person 

at the desk, "Can you help me, tell me what does that 

03:29 

03 : 29 

mean?" She said, "I don't know.- And then I stand there 03:~ 

looking at the words and I didn't know what to do, so 1 

just signed it. I didn't know what to do. 

He didn't explain to you what they were for? 

It's for buying the restaurant. It was supposed to be for 

buyi n9 the restaurant. 03:30 
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What were these things he had you sign? 

I didn't know. No one told me what it meant. 

Do you know now what it is? 

Now I know. I look it up in the internet later. After he 

left the house and started the divorce, I looked like what 

6 do we have, and I notice in public records that I did sign 

7 a Quitclaim deed, and I gave it to Ms. Elizabeth and I 

8 told her I can get out of that. 

9 Q. DO you have an explanation for why he would have you sign 

10 

11 A. 

12 

13 

14 

15 

16 

a Quitclaim deed? 

I don't know. But I know since I married him he doesn't 

want me to be involved in anything. Like when I used to 

work with him at his old restaurant I wanted to be just 

like him. I wanted to work and even help him with 

everything. And he will kind of have this paperwork from 

the restaurant and he will just take it away from me, 

17 "Don't read it, don't read it." He didn't want me to be 

18 involved. Maybe that's why he didn't want me to be 

19 

20 Q. 

21 

22 A. 

23 

involved. 

As far as your day-to-day finances, did he try to involve 

you in the finances? 

I asked him I want to help him, if I can help him the 

restaurant paperwork. Since I'm not working I can help 

24 him with that, yeah. 

25 Q. Were you aware of the investment accounts that your 
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husband had for retirement? 

No. I didn't even know he had the retirement for me. No, 

I didn't know anything. I didn't know anything. 

Now, tell us about the jewelry. 

Hy husband left on September 19, 2011. He left the house 

6 and then he went to live in a hotel for about three weeks. 

7 And I was trying to contact him and tell him to come back 

8 to the house, that we need him. and he will never call or 

9 anything. And he would come to the house sometime, even 

10 when I'm not in the house, he would come to the house 

11 sometime. One time he came to the house and left, and 

12 then I opened the door in my bedroom where it has all my 

13 jewelry and put it in one drawer and it wasn't there. The 

14 second time he came to the house I was there and I asked 

03'31 

03:32 

15 h1m, aI can't find my jewelry. Like do you think someone 03 : 32 

16 could have stole it from the house? I can't find it." 

17 And he said he took it and he said he sold some of it. He 

18 couldn't sell everything because some of it is Egyptian 

19 gold. He said he sold some of it, and he sold it to 

20 gambl e wi th it. 03 :33 

21 Q. About how much would you value the jewelry at that was 

22 

23 A. 

24 

25 

taken? 

I don't know about numbers, but it could be like 30,000, 

or maybe 30,000, because I look at jewelry stores. They 

have like the jewelry I had. It's very expensive. I'm 
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1 not sure if it's less or more. Maybe more. I don't know. 

2 Q. Has he made any attempt to return the value of the 

3 jewelry? 

4 A. 

5 

6 

7 Q. 

8 

9 

10 A. 

11 

12 

13 

14 

15 Q. 

16 A. 

17 Q. 

I don't think he did, no. He t01d me he took it. I don't 

think he's going to bring it back. And since he's doing 

the divorce I don't think he's going to bring it back. 

Now, the guardian ad litem said that you had discussed the 

case extensively with Catherine. Did you discuss the case 

with your daughter? 

No. If I asked her, it would be about one -- about one -­

like one words. Because she go to school, I will tell her 

what does this word mean? Do you know what that word 

mean? And she will answer me, this means something, but I 

didn't give her some papers to read. 

You didn't ask her to review your petitions? 

Petitions? The stuff I filed? No. 

You didn't ask her to be aware of everything that was 

18 going on? 

19 A. 

20 

I let her be aware when they have the order to see her 

dad. Once he had the visits, yes, I did tell her that 

21 there was an order that she's going to see her dad every 

22 other weekend and twice a week. I had to tell her that. 

23 Q. But beyond telling her what she had to do because of court 

24 orders, you didn't tell her 

03:33 

03:33 

03:34 

03:34 

25 A. No, she's just a kid. How am I going to do that, all this 03:~ 
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papers I have, she's going to read it? She just has that 

little brain just for her education. It doesn't make 

sense. 

So you didn't encourage her to read anything for the court 

at all? 

No. 

Did you discuss the case with your son Matthew? 

No, my son, no. My son is too little to even ask him 

about words like that, no. 

03:35 

And has Matthew sai d anythi n9 to make you thi nk that Sami r 03 : 35 

has? 

My son. one time it was time for him to go to his dad's, 

and then he told me, GHomma, we have to hurry up. We 

don't want to be late for that.- I tell him why? And he 

said, nBecause if we're going to be late for that, you're 03:35 

going to be into trouble.- I told him, "How do you know 

that? Why do you think that? I'm not going to be in 

trOUble." He said his dad told him that if he didn't come 

to me, your mom will be in trouble at court. You have to 

come to me or your mom goi ng to be 1 n troubl e. And the 03:35 

boy was very scared when he feel that we're going to be 

late five minutes or that momma is going to get into 

trouble. 

And also the kids, both of them, both of them claim to 

me, told me that their dad at his house while they are 03:36 
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living with him, he keep telling him that they both have 

to listen to him, to whatever he say, and if they didn't 

listen to him, the mom going to be into trouble. And he's 

kind of brainwashed them somehow that I'm going to be in 

trouble because the kids love me so much. They say, 03:36 

RHomma, we don't want you to be in trouble. We're going 

to do what daddy say.n I feel this is not good. I don't 

want my kids to be treated like that. 

Have you ever tried to commit suicide? 

No. That's definitely not. Actually my husband is the 03:36 

one who tried to commit suicide in about 2009 or 2010 and 

did it in front of the kids. I kids don't forgive him for 

that. 

Can you explain that a little more? 

Around 2009, 2010 after we moved to the new house we have, 03: 37 

my husband did kind of this weird action. J wasn't --

didn't know why he did it. I came -- he went to the 

kitchen and he opens the door of the kitchen and he got 

the biggest knife in the drawer and he hold it and he came 

to me at my face, he tol d me _. he to1 d me, -Take the 03:37 

knife and kill me. n I told him, "No, I'm not going to 

kill you. Why would I do that?P He said, nTake it and 

kill me. n 

And then he take the biggest knife we have and he throw 

it next to me, and the kids witnessed that and they were 03:37 
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very frightened. I didn't call the police. I promised 

not to call the police on my husband because my priest in 

Massachusetts, he told me if you call the police for your 

husband, this is going to ruin your marriage and that's 

how like the house can get broken if the police got 

involved. He's the one that have been calling the police 

for no reason. 

Has your therapist or any other mental health professional 

diagnosed you with any problems? 

03:38 

I've been di agnosed wi th depressi on and anxi ety, yeah. 03:38 

Has your therapist said that your anxiety, depression or 

OCD were debilitating in any way? 

No, they said -- I have those problems. I have 

depression. I have anxiety. I worry about stuff. But 

it's not severe and it can be dealt with 

MS. PETERSON: Objection. Hearsay. 

THE COURT: Goes to her state of mind. Objection is 

overruled. 

THE WITNESS: What's hearsay mean? 

03:38 

THE COURT: Hearsay is an out-of-court statement made 03:38 

to prove the truth of the matter asserted. In other 

words, you can't tell me what somebody else said. That 

person has to come and say it. But there are certain 

exceptions to that. For example, you can tell me your 

opinion of what your mental health is. 
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THE WITNESS: I can't say about someone else 

THE COURT: You can say I was diagnosed with X, I'll 

let you do that, because that's your opinion of your state 

of mind. But how much value I put on that, that's for me 

to decide. You're not a doctor; right? 

THE WITNESS: They told me. 

THE COURT: I understand. Let's move on to the next 

question. 

BY HR. DABLING: Did your therapist give you any reason to 

03:39 

believe that you were incapable or unable to take good 03:39 

care of your children? 

My therapist right now that helped me, she said I'm .. I'm 

a very good mom, despite the depression. She said I do 

have like -- I do suffer from depression and anxiety, but 

despite that I've been taking care of my kids and I've 03;~ 

been helping them with any problems they had since their 

dad left us 2011. 

What are some of the ways that you handle your depression 

and anxiety? 

I have seen a psychiatrist before to take medication and 03;~ 

he told me that we tried antidepressants because 

antidepressants does help with depression and anxiety, but 

he told me we tried that and didn't work. So the only way 

to help is to get out of the house, do activities, go to 

the park and do stuff. That's how I deal with it because 03;~ 
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if I'm not feeling good or because of this divorce stuff, 

I just take the kids out. We go have fun at Chuck E_ 

Cheese, the park, I take them to the lake to swim. So I 

kind of deal --

Have your children ever been in danger or trouble because ~:M 

of your depression or anxiety? 

No, never. No. Actually I still help them even though I 

have this problem. Hy son had a problem at his school and 

I didn't stop until he got help. and now he's in a better 

position at school and he loves school now. 

Tell us a bit more about your son having problems at 

school? 

Well, after my husband left the house in September, my 

kids were all at school and my son -- of course, I was 

03:41 

overwhelmed with my husband. he left me, and also I have 03:41 

to take care of the kids alone. My son had trouble at 

school. He was complaining to me in the beginning that he 

doesn't like school, the other kids bother him, and he 

started to say that there is a girl in his class pulls his 

ears and he doesn' t 1 ike it. And al so she started to 03:42 

shake his body and talk to him in his face and bother him. 

So I went to the school and talked to the teacher. She 

said she was going to talk to the girl. but it happened 

again. So I started to volunteer in his class to see 

what's happeni ng, to see what's goi ng on. I don't know. 03;42 
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1 I'm at home. So I start to volunteer and also to see 

2 what's happening with my son. 

3 

4 

5 

6 

7 

So what I saw in my son's class that he wasn't being 

cared for. Like the teacher would be talking and he will 

have this paper he has to fill in front of him, and the 

paper he will just do scribble a little and leave the 

whole paper empty, and I was there watching this. And 

8 each day it happened, every time I go to Frontier it 

9 happened, and my kid was kind of sad. He wasn't happy. 

03:42 

10 Pl us whatever was 1; ke bull y or they were at school, I 03:42 

11 didn't really see it. At the time I was volunteering, but 

12 he told me that it happened at other times. 

13 So I went to the principal and I told her what 

14 happened. I told her, listen, I went to his class. I 

15 volunteer. I think my son is not happy in his class. He 03:43 

16 doesn't do any work. The teacher, when I went for the 

17 first conference, when I go to the teacher and they show 

18 you your son or daughter, what they did at the class and 

19 stuff, she gave me zero. like she gave me nothing with 

20 hi 5 writi ng, and that I saw wi th my eyes, too, when I went 03:43 

21 to volunteer. Obviously this is not good. 

22 So afterwards I told her, listen, I saw this, plus the 

23 bullies, like the kids bother him, and I would like to 

24 change his class. And I stayed because my husband at the 

25 same time I was dOing this he did send a restraining order 03:43 
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to the school . He sent it to the school. I can't do 

anything and the son has to be in his class. 

They say, I'm sorry, we can't move your son from the 

class because of this stuff. We got to wait until this 

problem with you and your husband be done. I told them 03 : 014 

but my son ;s not going to wait until my problem is done. 

I need my son to be moved to a different class so he can 

be happy, so he could improve in his education. I don't 

want my son to say he hates school. Every time he have to 

go to school, he cry and he hate it. And I think this is ~ : « 

alert for me. 

And they didn't really listen because of the 

restraining order he sent, but I kept going because my son 

every day he will cry and doesn't want to go. I will go 

with him and tell them, look, he's not happy. You have to 03 : « 

do something. The restraining order is not going to 

prevent you to move my son. 

So they decide they're going to do the help and they 

moved him to a different class, to a different teacher, 

di fferent ki ds. He started not to compl ai n. He sm; 1 ed. 03:45 

He go to school every day happy . And this year he's 

having no problems at all. He has the best teacher and 

he's not complaining. Actually he takes his backpack and 

he run to the school bus before I even take him. 

Now, in a similar situation your son had problems with the 03:45 
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dentist? 

Also with a problem with dentist and I had to help him, 

yes. 

Can you tell us how you helped your son with the dentist? 

My son, he was about three, maybe 1 ess than three years 03:45 

old, and he had cavities in his teeth. I wasn't aware 

that he have cavities, but I took him to his doctor and 

they said he has a lot of decay in his teeth. And they 

had to do restore for the mouth. 

I went to three doctors. The fi rst doctor I went alone 03:46 

to help my son. My husband was working at that time. I 

went to the first doctor. She said he's going to have to 

take off all four teeth. It was a lady doctor. She said 

she going to have to take off his front top teeth and 

she's going to put metal crowns and metal filling or other 03:~ 

filling. So mostly his mouth would be full of metal. And 

she also gave a paper that declares that she going to do 

this stuff. 

And I told my husband. He took the kid to the -- he 

took - - because I was upset about what she sa; d. that he 03:46 

going to have metal teeth in his mouth and how is he going 

to eat with metal teeth? If it's me, I'm not going to 

like it. I went to my husband for help and I told him I 

don't like that. He said no, we're going to go for it and 

; t • s - - we' re go; ng to do it. And the 1 ady want hi m to 03:47 
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sign that my son has -- that says he can die from this 

procedure because they're going to put him down, plus 

they're going to take four of the teeth out and all of the 

other teeth was going to be metal. 

Hy husband was happy and he wanted him to go to that 03:47 

doctor, but I took him, without him, I took my son to a 

different doctor which he told me he going to have to 

take. I don't remember , three teeth or four teeth from the 

top out, and he's going to put white crowns. And I wasn't 

really satisfied with that because he also when he smiled 03 : 47 

he's going to have no teeth on top and that will look kind 

of not good because he's going to go to school too. 

So I went to the third doctor, which he told me he's 

going to save all of his teeth. He's going to put crowns 

on the teeth that the other doctor is going to take out, ~:~ 

he's put white crowns, and the rest will be filling, no 

metal crowns. It will be all white and it will be 

natural. 

I was happy that I find that choice, but I was still 

scared that they're still put him down and he's going to 03:48 

have to sleep in this procedure. He's the same doctor my 

kids see now, both of them. 

So do you regret having gone through all of the trouble 

with the dentist? 

No, I do whatever makes my kids happy. 
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1 Q. The guardian ad litem said that you would keep the 

2 children out of school for having a cold or not feeling 

3 good. Could you explain this? 

4 A. 

5 

6 

Yeah. My kids sometime have trouble when they have like a 

tummy ache. In the winter a lot they have runny nose. 

When they have runny nose, I feel they are safe. They're 

7 going to -- the other kids are going to have runny nose, 

8 too. I will let them stay in the house until they have no 

9 runny nose or tummy ache . Sometimes they will have tummy 

03 : 48 

10 ache in the morning. I let them sit in the house and then 03:49 

11 when their tummy ache feel better, I'll take that back to 

12 school which is count as tardy. 

13 Q. 

14 

15 A. 

16 

Do you ever keep them home from school just because they 

don't want to go to school? 

No. I want to get my kids to love school and go to 

school. 

17 Q. Apart from the bullying with your son, have your children 

18 

19 A. 

20 

21 Q. 

22 A. 

23 

24 Q. 

25 A. 

had any other problems at school? 

It was only me before I complain about the bully, but it's 

over now. 

Have they done well in school? 

He's been doing really good and the teacher wrote a letter 

about him and I file it with the court. 

Your daughter as well? 

My daughter is advanced at school and all the school know 
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her by name. 

Do the teachers complain about bad behavior? 

No. My daughter's advanced. She's been volunteer to stop 

bullying at her school, and I also filed that with the 

court. My son is very good boy and very happy boy and the 

teacher also wrote a letter about him and how he's 

behaving. And she actually pointed him to the class, my 

8 son Matthew, she pointed him to the whole class to make 

9 the whole class copy him. She say he has a good attitude. 

03:50 

10 Q. 

11 A. 

12 

What kind of activities do you take your children to? 03:50 

13 

14 

15 Q. 

16 A. 

17 

18 

19 

20 

21 

22 Q. 

23 A. 

24 

25 Q. 

In the summer, when the summer was there, I used to take 

them to the lake to swim . I take them to outdoor pool . I 

take them to the park. They can go to Chuck E. Cheese. 

We can walk on the trails . 

Now, does your house ever get messy? 

It does get messy because my daughter, she's 11, she don't 

make a mess, but my son does make a mess. My son is 

was six and now he's turning seven. He does make a mess. 

He will have the toy box flip over in the house and we 

have to clean it up, yes. With the toys, yes, it does 

make mess. 

Is your house filthy? 

No. If there is mess , it will be with his toys that he 

play with, and I don't want to prevent him from playing. 

He said that you don't have the children change their 
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clothes on a d~ily basis; is this true? 

Who said that? My husband said that? No, they do change 

their clothes. 

How often? 

Every day. They go to school every day. They have to 03:51 

change their clothes. 

The guardian ad litem had recommended taking your children 

to a therapist. Do you have any objection to --

Yes, I do. My children doesn't need this. My daughter ;s 

advanced. She doesn't have any depression. She doesn't 03:52 

have any behaviors that the school tell me. Like if there 

is a bad kid at school, you're going to know. As a 

parent, you come, you have to take your kid. Your kid is 

doing that. My kids, both of them are very cheerful and 

very nice, and I don't believe they need the stuff. 

I don't know why she's accusing my kids of having -- I 

read in the report she's accusing my kids, they have 

depression, anxiety and anxious, and she also say this 

about me, I have depression. I think that's what she 

wrote. And anxiety and anxious. So she's kind of 

relating me to the kids. The kids totally depend on me. 

The kids are -- maybe I don't have enough education, maybe 

I was suffering with my husband, abused, but my kids are 

very good at school. They don't have this kind of stuff. 

03:52 

03:52 

So I don't believe my kids have it. I don't know where 03:53 
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she got it from. And she only saw them like twice. But 

the school sees them every day. The school sees both of 

my children every day. They didn't say they have 

depression. And I asked my son's teacher, do you think my 

Matthew having depression? Do you think he's sad? What 03:53 

do you think about my son? She said your son is happy. 

He's very happy. He had a good attitude. He participants 

in the class. I told her can you write me a letter of 

that, of your opinion, and she he did wrote a letter about 

my son. 

Also, my daughter. she's advanced and she volunteer in 

the bully. So don't know what else to get to prove that 

my kids are fine. But now my daughter, maybe she's needs 

therapy for the abuse, yes. I don't know how she feel 

03:53 

right now with what happened with her dad, so I think she 03:54 

need help with that. 

Do you ever tell your children that their father does not 

love them? 

No. I don't. I was surprised with his behavior, but I 

don't tell them that he's bad, no. 

Have you searched for employment recently? 

I was searching for employment and also -- I did search 

for employment. They told me I have to work from seven to 

like three or something. My kids, one of them goes out at 

03:54 

7:40, and the other one has to go out at 8:20. And my son 03:~ 
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come back from school at 2:30, and my daughter come back 

at like 3:15. So it's going to be very difficult to be 

there for them. 

So I'm thinking I want -- I would like to study for 

now. I went to the community college and I would like to 03 : 55 

go back to study and have a good career 50 I could be 

independent. 

But at this time, barring future education, what kind of 

employment do you think you could get? 

Right now it's the same as before. I can work as a 

cashier, if I can work. But this is going to affect like 

the time of me picking up the kids and dropping them off, 

since I was living with them, and they don't like anyone 

else to pick them up or wait for them but me. They want 

03 : 55 

me to be there for them. 03 : 55 

How do you believe that the main property should be 

shared? 

The properties? The house and stuff? 

The house, for instance. 

I would like to have my house . The wife should have half 03:56 

of everything from the husband. So I would like to have 

my half as a wife, half of everything. Half of everything 

he owns, and I think I have the right of that. I was a 

good wife to him and I don't deserve this. 

MR . DABLING: No further questions at this time. 03 :56 
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THE COURT: Thank you. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

BY MS. PETERSON: 

So, Theresa. on October 23rd is the day that Cather; ne 03:66 

told you about her -- the alleged sexual touching, and 

then on October 24th you went to the school and talked to 

the school counselor 

Yes. 

-- is that correct? 03 : 57 

I have no other choice. This is what I thought of, yes. 

And then you -- and then the school counselor contacted 

CPS and the sheriff; is that right? 

Yes. 

And when did you take Catherine to the doctor? 

My daughter has this bleeding on the 7th and -­

Had the bleeding on October 7th? 

October 7th she had bleeding. I thought it was the period 

because I have my period and all that came in my mind was 

03 :57 

a period. So I made appoi ntment wi th her doctor a1 ready 03 : 57 

from that 7th on Monday. which is the 8th. I called the 

doctor office and I called the doctor office and I made 

an appointment, and the first available was a lady doctor 

was on the 29th, and that was for just that she having a 

period, as I thought. 
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1 Q. SO you already nad an appointment set for 29th. You 

2 

3 

4 

5 A. 

6 Q. 

7 

8 A. 

9 Q. 

10 

11 

12 A. 

13 Q. 

14 

15 

didn't call and make an appointment to have her checked 

for this sexual abuse? You didn't make a doctor's 

appointment for that? 

Say that again. 

As soon as you found out about the sexual abuse, as soon 

as she told you were 

On the 

on the 23rd did you call the doctor and make an 

appointment at that time? Did you call the doctor and 

tell him about it? 

I already have appointment with the doctor on the 29th. 

You already had an apPointment, so you didn't think you 

CPS didn't tell you to take her to the doctor? The 

sheriff office didn't tell you to take her to the doctor? 

16 A. No, there was no bleeding and she said he touch her in her 

17 pee pee with clothes on. 

18 Q. And with her clothes on? 

19 A. Yeah. 

20 Q. And so nobody told you that she needed to go see the 

21 

22 A. 

23 Q. 

24 

doctor? 

The CPS. 

Uh-huh. Did the CPS worker tell you to take her to the 

doctor? 

03:58 

03:58 

03:58 

03:58 

25 A. No. ~:~ 
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Did the sheriff tell you to take her to the doctor? 

No, they didn't. 

Did the counselor tell you to take her to the doctor? 

No. The counselor told me that I can have counseling for 

my daughter, and the counselor told me I should take her 

to the emergency room, and I did. 

You took her to the emergency room? When? 

That was after they told me I have to. 

When did you take her to the emergency room? 

I did take her to the emergency room on the end of .- I 

don't remember the date exactly. I took her once because 

the school told me that she had a tummy ache, and I said 

maybe I should take her to the emergency. And also I 

mentioned that, like they advised me. So I went to the 

emergency room. I can give the date at a later time, the 

exact date. I took her to Providence Hospital emergency. 

You can look at the record. 

So you took her to Providence Colby for a tummy ache? 

But I also mentioned that they advised me I should. 

What did they do when you had told them about that? 

They said they're going to call a nurse. There is a team 

of nurses that come and help kids in these cases and 

discuss it with them, and they already called the nurses 

but they said they're not available . So I -- so they 

treated her tummy, but they didn't do anything about the 
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1 sexual. But I had to go to another emergency room and 

2 that's where I saw the nurses finally. 

3 Q. Okay. So I'm confused. So you found out about this on 

4 the 23rd. You talked the school counselor, CPS, and the 

5 sheriff on the 24th. And then in between that and the ~:oo 

6 doctor's appointment on the 29th, you went in for another 

7 emergency room visit? In between there was the emergency 

8 room visit; is that correct? 

9 A. Let me think. 

10 Q. I'm confused. 

11 A. 

12 

13 

14 

15 

Let me think. I can get the date. I don't remember. I 

don't remember exactly. Let me think. I'm overwhelmed 

with this and I was trying to get as much help I can since 

the court cancelled the protection. I don't remember 

exactly the date. 

16 Q. No, this would have been before the court cancelled the 

17 protection order because she definitely was seen by the 

18 doctor on the 29th, which was the date before the court 

19 cancelled the protection order. She was seen on the 29th. 

20 

21 A. 

22 

23 Q. 

24 A. 

25 

When did she go to the emergency room? 

Let me think. That -- I think that was after, after the 

hearing. 

It was after -- you didn't take her to the emergency -­

No, that was before. They told me after the hearing, 

because after the hearing the commissioner cancelled the 
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protection and I felt my daughter going to be in danger 

and she's not protected. so I went for help. Someone 

help. 

And you went and took her to the emergency room at that 

point to be checked? 

No, I went for help. Can someone help me? The court 

cancelled the protection order and my daughter is supposed 

to see her dad. Can someone help me? 

I'm just trying to get -- understand what you did for 

help. I'm just confused. 

Someone told me 

So you took her to the emergency room at that point? So 

you had taken her to her regular doctor on the 29th to be 

checked out, which is an appointment you already had -­

Since she --

-- for the period? 

But it wasn't the period. She doesn't have it now. 

And when you talked on the doctor on the 29th about her 

starting her period, you also talked -- you also talked to 

the doctor about this other issue? 

Yes. 

Okay. 

The doctor says, I told her can you tell if my husband 

touch her in a way or can you tell if she's still virgin 

04:01 

04 :01 

04:02 

04:02 

or not? And she sa; d we can't tell, we can't tell. And 04:02 
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she said -- she didn't do anything else. 

That's all she did? 

She gave me a number to call. 

I have here Catherine's medical records from this time. 

and if you look at the top, you look on the Monday, 

October 29th, we have an office visit with Or. Pepper. 

Yeah. that's her doctor. the lady doctor. 

And then we also have an emergency visit on Friday, 

October 26th? 

I took her. yeah. I forgot, yeah. 

But if you turn the page, the reason that she was taken in 

on the 26th was actually for a sore throat and there is 

nothing mentioned anywhere on this doctor vis1t about 

sexual abuse by her father. 

So, yeah. 

So you took her on the 26th, but you didn't mention 

anything to the doctor but this? 

Because no one told me I should say. I was looking for 

the child services. 

04:03 

04:03 

04 :03 

CPS worker, the school counselor. the sheri ff. none of 04:03 

them told you to take her to the doctor? 

No, I did take her after I was advised. I was trying to 

follow whatever advice they give me because 1 need to 

protect my daughter. If I say the date wrong. I don't 

know. She did have a sore throat, yes. I don't think I 04 : ~ 
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told them that. They know. It was after the hearing. It 

was after the hearing. 

Okay. You've said several times that you have not been 

diagnosed with paranoia or delusions or anything. Have 

you -- did you sign a release for the guardian ad litem to 04 :04 

access your medical records or your psychiatric records? 

The guardian ad litem I saw only once at my home. I tried 

to call her. She didn't answer me. 

Did you sign the release? 

She didn't ask for a release. All she mentioned at my ~ :~ 

house that she need to talk with my counselor, but she 

never follow-up with me. She said -- she never say 

anything about medical records. Do you have a document? 

She says right here, yes. In the guardian ad litem's 

report ; t says ~:05 

No. Do you have proof that she asked me for that? She 

never asked me for that. 

All right. I'll find it .in a minute. Okay. So you 

stated in your testimony that your children had not missed 

too much school, they had only missed it when they were 04 : 05 

sick, and it hadn't been an issue; is that correct? 

What was that? 

That your children haven't missed too much school? 

They did miss school . 

Did the school threaten to invoke the Becca bill? 
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1 A. No. 

2 Q. So is the guardian ad litem lying in that situation in her 

3 

4 A . 

5 Q. 

6 A . 

7 Q. 

8 A. 

9 Q. 

10 

report? 

About what? 

She said the school threatened to invoke the Becca bill? 

That's not true. 

Is the guardian ad litem lying? 

Lying about what? 

In her report she states the school threatened to invoke 

the Becca bill. Is that a lie? It's right here in the 

11 guardian ad litem's report. It says the school threatened 

12 to invoke the Becca bill. 

13 A. It says the mother didn't like the school's curriculum, to 

14 

15 

16 Q. 

17 

18 

19 

20 

21 

22 A. 

23 Q. 

invoke the -- to invoke the Becca bill. The school never 

did. You can contact the school. I don't mind. 

So that's a lie? Okay. On page 4 of the guardian ad 

litem's report, the guardian ad litem , Hartha Wakenshaw, 

says that you did not allege physical abuse or any abuse 

of the children by the father, but said that he neglects 

their feeling and doesn't understand them. Is that a lie 

in the guardian ad litem's report? 

I need -- can I have a copy? 

Page 4. See on Page 4, the fifth paragraph, right here. 

24 Is that a lie by the guardian ad litem? 

25 A. What's "alleges" means? 

T. GOHAR - Cross by "so Peterson 
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04 :07 
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1 Q. 

2 

3 A . 

4 Q. 

5 A. 

6 

7 

8 

9 Q. 

10 

11 A. 

12 Q. 

13 A . 

14 Q. 

15 A. 

16 Q. 

GOHAR DISSOLUTION '1-5-12 

That you stated that -- basically stated, accused Samir of 

physical abuse. She says you do not accuse him of it. 

She said does that mean I didn't? 

You did not accuse him; correct. 

She didn't talk to me much anyway. It was only one time. 

So I didn't tell her about everything. I was going to -­

I told her that he tell me that I am sick and he abused me 

emotionally, yes, I did. So what's the question? 

Did you tell her that he abused the children emotionally 

or phYSically? 

I did. I think 1 did. yeah. 

You did? 

Actually the kids did. too. 

So this is also not true in her report? 

Yes. 

Okay. And then she goes on in the next paragraph, she 

17 says Ms. Gohar and paternal grandmother both talked about 

18 the court case in front of the children at the home visit 

19 until the GAL interrupted them and asked them to stop. Is 

04:08 

04:08 

04:08 

20 that true? ~:~ 

21 A. My mom told my kids to go upstairs, yes. 

22 Q. But were you talking about the court case in front of the 

23 

24 A. 

25 

children before you --

The guardian ad litem started to talk, yes, about the 

court. 

T. GOHAR - Cross by "so Peterson 149 



1 Q. 

2 

3 A. 

4 

5 Q. 

6 

7 A. 

8 

9 Q. 

10 

11 

12 

13 A. 

14 Q. 

15 

16 A. 

17 Q. 

18 A. 

19 

20 Q. 

21 

22 A. 

23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

So it was the guardian ad litem that was talking about the 

court case in front of the children, not you? 

We were all sitting at a table and my son was playing with 

his toys on the floor . 

Okay. So she was the one that was talking about him and 04:09 

you were telling them to leave? 

My mom said she told her, yes. She told the kids to go 

upstairs. I don't know where she --

Okay. On Page 5, on the third paragraph from the bottom, 

the guardi an ad 1 item says that Catheri ne deni es any abuse 04 :09 

of any kind from her father or mother. Is that -- is that 

not true? 

Where is that? 

Page 5, right here. This sentence right here. Is that 

sentence --

Catherine denies any abuse from her father or mother? 

Uh-huh. 

She probably deny from me because I never abuse her, but 

she did say about the father. 

04 :09 

She told the guardian ad 11tem that the father abused her 04 :10 

in front of you? 

She mentioned that she doesn't like her dad and she 

doesn't want to go with him. I'm not sure about what she 

told her alone, yeah. But she told me stuff about her 

dad. 04 : 10 
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1 Q. 

2 

3 

4 

5 A. 

6 

7 Q. 

8 A. 

9 

10 Q. 

11 A. 

12 Q. 

13 

14 A. 

15 Q. 

GOHAR DISSOLUTION 

On Page 8, she states right here, she says that the 

guardian ad litem says that, quoting Matthew, she says mom 

is frustrated about court stuff. Do you believe that 

that's true? That that's a true quote --

You want me to talk about only this phrase or the whole 

thing? 

Just that phrase. 

Just that phrase. Mom is frustrated with court stuff. 

She just frustrated and nervous. My son said that? 

Uh-huh. 

I am kind of frustrated, yeah. 

And you think Matthew would know that you're frustrated 

about --

I'm sorry? 

You think that Matthew would know that you are frustrated 

16 about the court stuff? 

17 A. 

18 

19 

20 

I'm not sure. Sometime I have to go to court and I have 

to leave them with mom. So I'm not happy that the kids 

have to suffer in this situation. But I didn't tell him 

that I'm frustrated. He might saw it in my face or the 

21 way I have to run to the court for hearing or something 

22 and they have to go to their grandmother. 

23 Q. Okay. 

So, yeah. 24 A. 

25 Q. Okay. Will you look at the top of Page 9. 

T. GOHAR - Cross by ~s. Peterson 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 there, right there . Matthew reported that mom's house is 

2 dirty. Do you think that that's the truth, that Matthew 

3 

4 A . 

5 

6 

would have said that? 

No. You're only giving me pieces. Matthew brought up 

that mom's house is dirty. Well, it's dirty with toys. 

It gets dirty, yeah. So I have kids. And his dad doesn't 

7 put him in his room like his mom. Sometime when he behave 

8 bad, I tell him to go to his room and think about that, 

9 but not a lot like she claims, yeah. 

10 Q. 

11 

12 

13 A. 

14 Q. 

15 

16 A. 

And you've stated that you haven't spoken to Catherine 

about this court case, except for just to tell her that 

when she had to go see her dad; is that correct? 

Uh-huh . 

That's the only time you talked to Catherine about the 

court case? 

Sometime I talk to her and ask her how he treat her, or 

17 what he does with her, yeah. 

18 Q. Have you talked to her about that? 

19 A. I ask how is it at your dad's house? She says she doesn't 

04 : 12 

04 : 12 

04:12 

20 1 ike it. 0-4 : 12 

21 Q. Have you talked to her about the court case? 

22 A. The court case, I tell her when she -- like if she have to 

23 

24 Q. 

25 A. 

go to her dad's, yes. 

That's the only thing you talk about? 

Or any other stuff involved like she going to have to go 

T. GOHAR - Cross by "5. Peterson 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 anyway now. 

2 Q. So on the bottom of Page 9, this paragraph here, the 

3 guardian ad litem said when asked what she thought court 

4 is, given the fact that Catherine said her mother had told 

5 her all about it, she answered mom told me court is 04 : 13 

6 supposed to sort out problems, or if there is a criminal, 

7 to catch him. Court is trying to sort out the divorce. 

8 They already take $4,500 each month from my dad. My mom 

9 was supposed to get a job, but she's sleeping a lot, which 

10 

11 

12 A. 

13 

14 

15 

16 

is sad because she missed job calls. My mom doesn't have 

a job. Do you think that's a lie, too? 

This is all .- my daughter wouldn't say·· my daughter say 

4500? How does she know a number like that? This doesn't 

make sense. I know my daughter. She doesn't say this 

stuff. This is from the guardian. This is definitely not 

my daughter because I know her and I'm living with her. 

17 I'm not sure where she got that from. 

18 Q. Do you believe that your daughter is fearful and so 

19 worried that she's worried that the guardian ad litem is 

20 

21 A. 

22 Q. 

23 A. 

24 Q. 

25 A. 

going to take her away and put her in foster care? 

I'm not sure where this came from, no. 

You don't think she's afraid of that? 

She's with me. 

You don't think she's afraid of foster care? 

Foster care for what when I'm their mother? How is that 

T. GOHAR - Cross by "s. Peterson 
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1 

2 Q. 

3 

4 A. 

5 Q. 

6 A. 

7 

8 Q. 

9 

10 

11 A. 

12 Q. 

13 

14 A. 

15 Q. 

16 A. 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

going to happen? Unless the guardian wants to do that. 

She told the guardian ad litem that she was afraid of 

being put into foster care. 

No. You know, I wasn't there. 

It's in the guardian ad litem 04 :14 

I don't believe the guardian. She says stuff about me and 

it's not true. 

Did you tell your therapist about the abuse from Samir to 

you? Did you tell your therapist about Samir's abuse of 

you? 04:15 

I told her, yeah. 

Okay. She just didn't put it in her report, her 

declaration? 

I didn't what do you mean? 

It's not in her declaration -- 04:15 

The thing she wrote to the court? It was just a general 

declaration because I told her I went to her one time 

to her office as a visit and I told her my husband 

claiming that I have paranoia and I'm mentally ill, can 

you please tell me what do I have. When I go to her, she 04:15 

was telling me I don't have anything and you're fine. But 

when I asked her specifically what kind of -- like what do 

I have, like what problem do I have? Do I really have 

this stuff my husband claim? She said you do have 

problem. She said I have a depression and anxiety. 04: 15 
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GOHAR DISSOLUTION 11-5-12 

1 Q. Okay. And when the guardian ad litem was trying to 

2 interview Catherine in the courthouse downstairs last week 

3 I guess it was, did you walk in the room where the 

4 

5 A. 

6 Q. 

guardian ad litem was with Catherine? 

In the room? 

Uh-huh. 

7 A. No, I didn't. 

8 Q. Did your mother? 

9 A. 1 saw my mother go inside. I don't know why, yeah. 

04:16 

10 Q. Di d the court cl erk have to come out and remove your guys 04:16 

11 from --

12 A. No. The clerk came out but she talked. She didn't remove 

13 

14 Q. 

15 

16 A. 

17 Q. 

18 A. 

19 Q. 

20 

21 

22 A. 

23 

24 

25 Q. 

us. She talked to me. 

She didn't tell you to leave the room and let the guardian 

ad litem do the report or do the interview? 

She didn't tell me that, no. She didn't say that. 

Okay. 

You mean she tell me that? I was out already. 

And she did not tell you to leave the space, let the 

guardian ad litem have the time with Catherine? She 

was -- she did not ask you to back up, nothing? 

No, she didn't say nothing. I know my mom is not supposed 

to be in the room. I don't know why my mom went inside. 

I know this happen, yeah. 

When Matthew -- when you got a restraining order to stop 

T. GOHAR - Cross by Ns. Peterson 
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* Emails communications proves Theresa was in good faith trying to set 

appointments to visit her children. 

* Email communications from Theresa to her former lawyer MR. Robert that 

she did not see her children dated March11, 2013. 

*Email communication to Samir's lawyer dated April 19, 2013 that she did 

not see her children for months due to their refusal to allow her to see them 

and their respond. 

*Email communications prove Theresa was not served with the contempt 

orders. 

*E mails prove that Theresa's former attorney accepted the service with 

Samir's attorney without Theresa's approval or knowledge. 

* Email communications prove that Theresa's asked her former attorney 

MR. Robert Miller on April 9, 2013 not to acceptance on her behalf without 

her approval. 

*acceptance of service from Theresa's former attorney was filed with the 

trial court on April 10, 2013 a day after her request from him not to accept 

services without her approval first. 

Exhibit 9 



Outlook - theresayacoub@}hotmail.com 

SearlM~ailReply 

Folders 
lnbox 1 

Junk 1 

Drafts 121 

Sent 

Deleted 59 

business 

divorce 

Ex husband 

New folder 

Quick views 
Documents 

Flagged 

Photos 

Shipping updates 

New category 

. Delet~i, trn9i~S T~sa ~ar Move to Categories 

To see messages related to this one, group messages by 
conversation. 

R !!!,.eresa gohar 12131/12 

To: Robert J. Miller 

-
From: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.com) You moved 

IRiS message to its current location. 

Sent Mon 12/31/12 7:52 PM 
To: Robert 1. Miller (robertm@brewelaw.com) 

I did read the file now. so what is hap pining'? 

~ow I will see my kids? do i have to find a supervisore and 

payforit? 

I am going to study again at the community college and that 

will cost a lot of money. is the ex going to pay for It? 

how to transfer the car and my ex. ira to my name?! 

what is the court respond to our motion? 

please reply or call me and tell me what will happen thank 

you. 

, '~n,t\{e Sf, ... 

\-\-I&!L. ct. tto V ''\~ fV\ V' 

Page I of I 

there 

ther,' , 

A!read) 

Q 
~ Conter 

Ii) 2013 Microsoft Terms Pri~~13 ~rs Tdir.lJlish ~ Stafmt'elopers Learn l~ ' 

https:flbayJ 77.maiUivc.comidefault.aspx?id=64855 512212013 



Outlook - theresayacoub@)lotrnail.com 

Visits 

To see messages related to this one, group messages by 

conversation. 

, Robert J. Miller 1/03/13 R'- To: theresa gohar (Iheresayacoub@holmail.com) 

From: Robert J. Miller (rober1m@brewelaw.com) You moved this 
message to its current location. 

Sent Thu 1/031136:41 PM 
To: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.com) 

(theresayacoub@notmail.com) 

Theresa -I've talked to Samlr's attorney about the supervised 

visits. As the parenting plan gives him authority over selecting 

theSupervisof, he will agree to use - Joy Hulett; and Terry & 
Camille Anderson. I'm told he works with these people. The 

other alternative is to use professional supervisors -I have 

many that I like working with - however you would be 

responsible for the costs (typically in the $35-$SO/hr. range) 

so let me know. Bob 

Robert 1. Miller 

Attorney 

BREWE LAYMAN, P.S. 

Phone: (425) 252·5167 

Fax: (425) 252-9055 

Website: www.brewelaw.com 

r ' 

https:/lbay 1 77.mail.live.comldefault.aspx?id=64855 

Page 1 of 1 
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Outlook ~ theresayacoul..G\hotrn ., "\~ at .com Page I of 1 

3/OS/13 -
Fro m' 1heresa ha . thO go r (tneresayacoub@hotmail.coml You mov d 

IS message to its current location e 
Sent Tue 3/05/13 6:32 PM . 

To' lea· . bpeterson@comcastnet 

Hi Katherine 

rwould like the names and ph 
addresses of the supervised :;~:U~bers and em!!' 

. 5 0 contact to set 

apPOintments for visitation. 

Please e mall me this Information as soon as yo 
Thanks. u can. 

Theresa 

\v 
.-tI'.- - ~ - - --

https:/lbayI77.mail.live.comldefault.aspx?id=64855 5/2212013 



Outlook - thercsayacoub@>"hotmail.com 

RE: Gohar 

To see messages related to this one, group messages by 
conversation. 

A Robert J. Miller 3/05/13 

To: Katfierine Pete~on 
-Cc: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.com) 

Katherine - I believe something was lost in the translation. I 

was (am) not happy with the notation that Theresa needs to 

contact Samir directly to set up the visits. That is the message .. 
that was passed along to me. I had asked for the three 

individuals contact information for that purpose and was told 

no. Frankly I don't care who (which of the three) supervises ------ - -
the visits so long as they occur and Theresa should not be 

7equired to coordinate through Samir (they are divorced). 

Given your suggestion below, I will have Theresa call your 

office to arrange the sessions. 

Theresa will not be seeing the children in any setting other 

than authorized by the parenting plan, . .. 

Bob Miller 

.~, 1~~Ves~ G·okv/ A+torl}1~ tD: 

(;0 ~d V J A tt 0 '( -'h~ Ms· ·~tkYl' ?u 

'" 

https:/lbay177.mail.live.comldefauJt.aspx?id=64855 
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Outlook - th.eresayacoub@hotmail.com 

I 

Catherine and Matthew gohar supeNlsed r . . ~ ______ ~ ________________ _____ 
VISitS --To see messages related to this one, group messages by 
conversation. n theresa gohar 3/06/13 M ~ katipete~@comc.ast~et 

From: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.coml You moved 
this message to its current location. 

Sent Wed 3/06/13 12:58 PM 

To: katipeterson@comcastnet 

Hi Katherine -

S 

I would like the names and phone numbers and e mal.!.. 

addresses of the supervised persons to contact to ~ 

appointments for visitation. 

-Please email me this information a5 soon as you can. 

Thanks. 

Theresa 

- ---- - . ~. -... ---

https:lroay177.mail.ljve.comldefault.aspx?id=64855 
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Outlook - theresayacoub(@)lotmail.com 

.' 

FW: Catherine and Matthew gohar 

supervised visits 

To see messages related to this one, group messages by 

conversation. n theresa gohar 3/06/13 M To: robertm@brewelaw.com 

From: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.com) You moved 
this message to its current location. 

Sent: Wed 3/06/13 3:02 PM 

To: Mriertm@brewelaw.c;;m 

Robert they won't give me the contact information for the 

supervisors help me please 

If I will contact them It will be through email only no phone 

calls and play games 

Thanks for your help:) 

, .. 

https:ltbay 177 .mail .li ve.comldefault.aspx?id=64855 

Page 1 of I 
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Outlook - theresayacoub@)lotmail.com 

From: theresayacoub@hotmail.com 

To: katipeterson@comcasf.net 
-Subject: Catherine and Matthew gehar supervised visits 

Date: Wed, 6 Mar 2013 12:58:57 -0500 

Hi Katherine 

I would like the names and phone numbers and email 

addresses of the supel"tllsed persons to contact to set 

appointments for visitation. 

Please email me this information as soon as you can. 

Thanks. 
Theresa 

c.· . v~· 

1" 

https:llbayl77.mail.live.comldefau1t.aspx?id=64855 
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Outlook ~ theresayacoub@)totmail.com 

Re: Supervised visits for Catherine gohar 
and Matthew goTiar-

T a see messages related to this one, group messages by 
conversation. 

R Leonard Kerr (Ieonardekerr@yahoo.com) Add I( 

To: theresa gohar 

Cc: Samir Gohilr 

From: Leonard Kerr (Ieonardekerr@yahoo.com) You moved this 
message tOTtS current location. 

Sent Wed 3/06/l3 4:29 PM 
To: theresa gohar (theresayacoub@hotmail.com) 

Cc Samir Gohar (stgohar@hotmaiLcom) 

Theresa, as I said in the previous email, we cannot 

provide you wltFi any contact IlIfo"tiatlon ofthe­
supervisor, but I can schedule you a time and place for 

tFie visit. We will keep In touch. 

Gabriela 

https:ilbayI77.mail.live.comldefault.aspx?id=64855 
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Outlook - theresayacoub@l)lotmail.com 

RE: Supervised visits for Catherine gohar 

and Matthew gohar 

To see messages related to this one, group messages by 
conversation. n theresa gohar 3111113 M To: robertm@brewelaw.com 

From: theresa gohar (theresayacoub@hotmailcom) Vou moved 
__ this ilta'sage tOits current location. 

Sent Mon 3/11/13 11:44 AM 

'" ~ ~: robertm@brewelaw.,om 

~ '" No' dldn'''ee theeh':-

._ - --- - _ .... _._ - - -- - - ----, .. 

https://bayl77.mail.live.com/default.aspx?id=64855 
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Outlook - theresayacoub@}totmail.com 

~ , , • 

FW: Theresa Gohar Assessment 

To see messages related to this one, group messages by 

conversation. 

To: Katherine Peterson R Robert J. Miller 3!l81l3 

Cc: theresa gohar (lheresayacoub@hotmaiJ.com) 

From: Robert J. Miller (robertrn@brewelaw.com) You moved this 
message to its wrrentlocation. 

Sent Man 3/18/13 11:34 AM 

To: Katherine Peterson (katipeterson@comcastnet) 

Cc; theresa goh"r Jtheresayacoub@hotmail.com) 
(theresayacoub@hotmail.com) 

1 attachment (187.0 1<8) Outlook Active View 

Gohar. Theresa.pdf 

Download as zip 

Consl enns t is and the parenting plans terms, please 

~nfirm that Theresa's time will be unsupervised effective 

immediatelv. Be! 

--~ .. -----
'" 

https:/lbayl77.mail.live.comidefauILaspx?id=64855 
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Outlook - theresayaooub@hotmaH.com 

RE: Gohar Matter - Order to Show Cause 
re: Contempt 

To see messages related to this one, group messages by 
conversation. 

R Robert J. Miller 3/21/13 

To: Leonard Kerr 

Cc: Kat; Peterson. Katie Milier, theresa gohar (theresayac 

From: f{oben J. Miller (robertm@brewelaw.(om) You moved this 

--~rent location. 

Seot: TIIU 3/21/13 10:05 AM 

To: Leonard Kerr (leonardekerr@yahoo.,om) 

LC: Katl Peterson (katipeterson@comcast.net); Katie Miller 

(katiem@brewelaw.com); theresa gohar 

(theresayacQub@hotmail.com) 

(theresayacoub@notmail.coml 

Katherine - thank you for this courtesy copy. As I do not have 

authorization to accept service, I trust that all procedural 

formalities will be followed, Bob Miller 

Page I of 1 

Att () y .~ ,·~·-O S a-..~,~ V is Att L) V 'luj 
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Outlook - theresayacoub@)lotmail.com 

. ' 

---- . . - - -_.- .------ -- - -
From: theresa gohar [malfto:theresayacoub@hotmall.com] -Sen~ Monday, April 1, 2013 5:21 AM 
To: Robert J. Miller 

subjecE Rf: Goha/ Matter • Order to Show Cause re: 
Contempt 

Hi Robert 

, Am still working on the respond for the contempt I will try 

finish it today 

we have the court hearing on the 10th 

Also I noticed the last stat~ment is over $2000 and that is a 

lot for me 

IS there a payment plan I can do? 

I was not served yet with the contempt order from the 

opposing attorney. -

11 ' 

https:/fbayl77.mail.live.comldefault.aspx?id=64855 
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Outlook - theresayacoub@}hotmaiJ.com 

-ne'{e.sls 

RE: Gohar 

To see messages related to this one, group messages by 

conversation. n theresa gohar (tigohar@hotmail.com) 4/09/13 n To: robertm@brewelaw.com 

From: theresa gohar (tigohar@hotmail.com) You moved this 
message 10 its7urrenllocalron. 

Sent .]ue 4/09/13 11:40 AM 
To: robertm@brewelaw.com 

You did not ask mv agreement to bv served insted of me? 

I would like to have him sigh anotherwltflthe whole 
accoUnts uamer as It said in the dissolution degree 
Also I need the statementS for those ira accounts from 
C1ctober 2012 to present 
Thank you 

Page) of I 

l~ Wl,·t~ 
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Outlook - thcresayacOUb(Q))lOtmail.COm Page J of 1 

/Vot -to 

From: theresa gohar Imailto:tiqOhar@hotmal~l.com 
Sent: ::-Uesday, April 9, 2013 ll:~O AM _ ---a 
To: Robert J. Millet =JQ­
Subject: Helping me 

Hi Robert 
I feel you too busy ~o help me 
r would liKe you to support me in my needs unless 
its agaiost the law or something I have requested 
you to help me transfer my ex ira accounts to my 
name then I am expecting you to help me legally 
to de so then you gived me those two account 
transfer to be si.gned as part of his accounts not 
the whole accounts and this seems not right to me 
and you trying to tell me to sign it r need YOUL 
help to achieve my needs and not argue together 
If its my right to have the whole accounts as 
stated in the dissolution then I would like to 
have it I am not happy you didn't ask me before ~ 
you acc~ services for me without discuss it ~~ 
with me first and I agree to it please don't 
accept services without me kftow~n9 about it I 

leel we can't communlcate and you not helping me 
I have lefe a massage for Karen when you were 
away to see if she can help me since you are too 
busy but i couldn't get a hold of her I am not 
happy paying lawyer fees with no result and not 
asking me my agreement before you accept services 
or cornmunicat with me on the matter. 
I have asked you to help me with the supervised 
visits until today I got no visits. You told me 
to contact the other attorney myself and arrnnge 
the visits and they won't let me have my 
vi.5itation and wanted me to pay and I needed your 
help Also I need to lower my expenses and the 
accountant said don't withdra~ from the Ira 
because of the penalty 1 have to pay Now you are 
my only lawyer but I am started to think to find 
another attorney because I feel you can't help roo 
and i pay too much attorney fees with no result r 
would like Karen to taxe my case if she agree co ~ 
it. vW' 
~ 

Thank you 

A-rto~ 

S-eJlt.t~ w ,--tW hell.. Afro vo.JL 
https:llbay 177 .mail.live.comldefawtaspx ?id=64855 ;()ti:l~ A-f y.l q 1.20/3 5/2112013 
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Outlook - theresayacoub~hotmail.com 

kids supervised visit 

To see messages related to this one, group messages by 

conversation. 

R theresa gohar (tigohar@hotmail.com) 4122/13 

To: katipeterson@comcaslnet 

Cc: leonardekerr@yahoo.com 

From: theresa gour (tigohar@hotmail.com) You moved this 
~culTent location. 

Sent Mon 4122/13 1:51 PM 

To: katipeterson@comcastnet (katipeterson@comcaSlnet) 

Cc: leonardekerr@yahoo.com (Ieonardeir:err@yahoo.com) 

Bee stgohar@hotmail.com (stgohar@hotrnaiLcom) 

hi, 

Its the court order that the supervisor will be chosen by' the 
father as it says on the tinal parenting plan. I need to see my 

children as the court order this wednesdaY april 24 2013."i --­wOU;;;.ld:...:l~ik""e-:t~o~ta::k::e~t~h:;.e~m:..;t:;:o~c;h;.u;::cky::!..:C:.:.:h:.ee::s:;e~i:;,n;ly:.;,n;:,.;n:;w;.o;.od.:;,.' the ----address is 3717 196th St 11100 lynnwood, WA 98036 
(425) 771-1195 

let me know who is going to supervise, thier phone number, e m 
-=' aq.. 

thank you. 

theresa gohar 

hrtps:/lbay 177 .mail.live.comJdefau!t.aspx?id=64855 

Page I of I 
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Outlook· theresayacoub@JhotrnaiJ.com 

,-­• 

children visitation 

R theresa gohar (tigohar@hotmail.com) 

To: leanardekerr@yahoo.com 

Cc: katipeterson@comcaSLnet 

4/19/13 

From: theresa gohar (tigohar@holmail.tom) You moved thi5 - message to its current location. 

Sent. Fri 4/19/13 4:56 PM 
To: leonardekerr@yahoo.com (Ieonardekerr@yahoo.com) 

Cc katipeterson@comcast.net (katipeterson@comcast.net) 

Bec: stgohar@hotmail.com (stgohar@hotmail.com) 

hi i have requested from you to have my visitation 
with my cbildren by phone after the court oTal 
~ on nil! 8th of november and you said tbe 
father has to be the supervisor and the supervisors 
are Dot avaHaM. you refused Bod wanted me to pay 
for the supervistion. 

]j.ave told you i can not afford to pay for the 
supervision fee. you said you have free supervisors 
aod i agreed to them, you said they are not avaliable 
after we agreed. this is only to prevent me from seen 

my "bildren ror months DOW. 

'Twill have to me a contempt motion with tbe court if 
you continue to refuse to let me see my ~biJden as the 

court ordered and the parenting plan said. 

https:/IbaYI77.mail.live.cOmldefault.aspx?id=64855 

Page I of 1 
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_ .. -_. __ ._--- _._ -------- ----- _._----

Filed in Open Court 
(,/ ~ 20 · ''< . -

SONYA KRASKI 
COUNTY CLERK 

Bya<. -~ 

SAMJR.GOHAR, ) 
) 

Petitioner, ) 

} 
And ) 

) 
THERESA GOHAR, ) 

) 
Respondent. J 

SUPERIOR COURT OF WASHINGTON 
COUNTY OF SNOHOMISH 

NO: 12-3-00776-6 

GUARDIAN AD UTEMREPORT I 

Appointment of Guardian ad litem: 

Deputy C'~r\i\ 

Guardian ad Utem,-Mariha e..Wakenshaw, M.A., LMHC, was appointed to this case by the 

Superior C()urt of Washington, County of Snohomish pursuantJq RCW 26.09 Dissolution. 

The Guardian ad Litem represents the best interest of Catherine Gohar, age ten, and Matthew 

Gohar, ,age six. 

Under 3.2 Duties of the Guardian ad litem Issues ordered to investigate and report: 

All issues relating to the development of a parenting plan . 

The Guardian ad Litem shall_also report to the court on any issues discovered that could affect 

the safety of the child{ren). 

Focus of this Report: 

This is the first in a series of GAL reports that-will make recommendations regarding :a parenting 

pian that isln the best interest of Catherine Gohar and Matthew Gohar. 

Background Information: 

The mother has been largely non-cooperative and has missed appointments with the GAl. She 

has not answered voicernails or email messages from the GAL requesting additional 

information. It is hoped that the mother will give her consent for the GAL to speak with the 
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family therapist and authorize her to contact the school regarding the children's performance. 

To-date she has not taken the For Kids Sake Seminar. 

The father has been wholly cooperative with the GAL investigation. 

Neither parent, despite repeated attempts, has been able to supply the GAL with adequate 

collateral sources. The father said that he was so Isolated in his marriage that he has no one for 

the GAL to contact regarding his parenting. 

The mother has given only her mother as a collateral and the maternal grandmother has been 

interviewed. 

The parties, Mr. Samir Gohar and Ms. Theresa Gohar, were married on January 10, 1999 and 

separated on September 19, 2011. They have two children together; Catherine Gohar who is in 

the sixth grade and Matthew Gohar who is in the second grade. 

The children reside primarily with the mother and the father has residential time with the 

children for two mid-weeks after school and every other weekend Saturday through Sunday. 

The father alleges that the mother is mentally ill and he had to get out of the marriage for that 

reason. He stated that they had an arranged marriage and both hail from Egypt. 

The mother alleges that the father has a gambling addiction and would often leave the home 

for hours, then days, and then weeks. She repeatedly stated that she still loves the father and 

wants nothing more, but for him to return to the home as her husband and father to the 

children. She has stated that in their culture and religion, marriage is forever, and Mr. Gohar 

has broken his life time vows that are sacred . 

At first, the father petitioned the court for a legal separation, but has since changed his mind 

and filed for a dissolution of the marriage. 

Of concern is that Matthew missed eighteen days of school and was tardy sixteen days last 

year. Catherine missed eight days of school and was tardy thirteen days. This occurred on the 

mother's watch . 

The mother said that Matthew was being bullied at school and she wanted to protect him. She 

did say that she talked to the teachers and school principal to address thIs problem and his 

classroom was eventually changed and he faired better in school. 

The father feels that the mother allows the children to do whatever it is they want, and that if 

they want to stay home from schoo" she lets them. The mother denies. The school threatened 

to invoke the Becca Bill. 
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So far, this year, the children have been attending school and are reportedly doing well there . 

The mother showed the GAL several awards from school that the children have received. The 

children talked about their homework and getting it done at the home visit. 

Although the father has stated that the mother is paranoid, anxious, depressed, and delusional, 

her therapist has stated that she is not paranoid and delusional, but is appropriately anxious 

and depressed for what she is going through in terms of the dissolution. 

The father has stated that the mother wilt not leave the house because of her delusions of 

danger, however the mother does attend church, does the shopping, and has even volunteered 

in the school classroom. 

The father admits that he had a gambling addiction and was "very sick ." He reported that he 

has been in recovery from this addiction and is now in a much better mental state. He 

continues to attend Gambler's Anonymous. 

Mr. Gohar talks of a time that his wife was paranoid in his eyes and believed that her son had 

been sexually abused at church. He believes that his wife asked Matthew leading questions 

until the child admitted that he had been abused. The child was not taken to the doctor and the 

poHce were not called. There are no Child Protective Services reports in the court file. 

Ms. Gohar adamantly insists that Matthew was sexually abused on a Sunday at church when he 

was three years old by the Sunday school teacher's son. She said that she asked Matthew if 

"that was the boy who did it," pointing to the teacher's son and Matthew said yes. Clearly, that 

was a leading question on the mother's part. 

Historically, Mr. Gohar said that Ms. Gohar is mistrustful and paranoid and changes medical 

professiona ls and attorney's frequently because she is suspicious of them. I 
Ms. Gohar, was very reluctant to have the GAL do a home visit and appeared to be guarded and 

hostile and the beginning of the home visit. In response to a question about her mother's work, 

Ms. Gohar said: "Why do you want to know? Ask her yourself." 

As the home visit progressed and the maternal grandmother arrived, Ms. Gohar warmed up 

very slightly and tried to engage as best she could. She appeared quite depressed. 

Ms. Gohar stated that it was around 2009 when the father kept leaving her and the children. 

She was upset about thiS, but said: "We really love him, me and the chHdren, but we need him 

to be with us and protect us not leave us behind. We want to be a happy family with mom and 

dad together." 
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Ms. Gohar alleges that rvlr. Gohar tells her.and the children thatshe is "sick." The children deny, 

but Catherine said she has read all the court pleadings at her mother's home and was dismayed 

and upset to find out that her father thinks her mother is "crazy." 

Since Mr. Gohar began taking anti-depressants about a year ago she said that he. became a 
, , 

differe!)t persol"). til know ITlY husband can be.a very good man. When he started to change, I 

tried to help hirT], but he keep saying to me that I am sick.an,d can't.help him." 

Ms. Gohar said that the two things she cares about in her life are her husband and children. It 

was evident that the mother loves the children and still harbors love for her husband despite 

the .litigation. She wants to stay married and have Mr. Gohar return to the home. 

In response to the children~s poor attendance at school, Ms. Gohar did admit that she lets the 

children stay home even ifthey just have a cold or they don't feel well. She said that if they feel 

better she may take them to school late. 

Ms. Gohar alleges that Mr. Gohar wasemotfonally 'abusiveto her, and cited the fact that he 

called her "sick" and left the.home frequently. She does not allege physical abuse or any abuse 

of the children by the father, but said that he neglects their feelings and doesn't understand 

them. 

and .the maternal grandmother both talked about the court 'case in front of the 

children anhe home'vjsit un~iI the GAL interrupted them and asked them to stop. The mother 

and grandmother sent the children upstairs to their rooms and then continued to talk about the 

mother and grandmother emphasized the fact that their church does not believe in 

divorce and that what Mr. Gohar is doing,is wrong and against God and their faith. "We don't 

havea divorce in our Coptic orthodox church." The mother said: "Husband told me that / am 

sick and he doesn't want to live with me even if I am sick in marriage should be together in sick 

and health in rich and poor in happy and sorrow time." 

Ms. Gohar said that she still laves Mr. Gohar. She said: "/ would lik~ him to treat me as a 

person, not an ill person. That really hurt my feeling. I have only him. Lived with him for 12 

years. I am not perfect, but I know jf he treat me good, I will. be perfect." 

The father alleges that the mother has been' phys ically and emotionally abusive to him and that 

he had ta carl the police three times since November of2008 when they moved into their own 

house. There·are no actual police reports in the court file . 
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The father said that he first called the police atone in the morning when his wife lost· control 

and started destroying the ho~se by pulling curtains and breaking the frame_so t1esald that the 

children were sleeping during this time. 

The second time the father called the police was in July of 2009. He said that his wife hit him 

while sleeping and then tried to.hit him again sohe called the police, but did not file arepor:t . 

He said that he left home that night and that Ms. Gohar called him all night to come home. 

Thankfully, the children were also,sieeplng du ring this time. 

The third time the father called the police was in November of2010. He said that.Ms. Gohar 

decided to fake thechifdren and leave after a fjght , but then she came back at three in the 

morning and acted like nothing had happened. 

The father said that he has endured the mother's abuse for years. He did not say that the 

mother has ever physically hurt the children, but that because of her mentalillness she is not 

able to parent the ch ildren well and should be ordered to take parenting classes. 

Ms. Gohar presents as extremely mistrustful, shutdownrand depressed. She said that she tried 

taking medication because Mr. Gohar wanted her to and she wanted to be_a good wife. She 

said that sh_e had bad side effects and stopped taking the medicine. 

Ms. Gohar has worked at Taco Bell prior to her ' marriage to Mr. Gohar where shewas an 

assistant manager. She has also, in the past, worked at Walmart. She is currently a stay-at­

home mom. 

The mother explained that the children don ' t want to go to their father's apartment and spend 

time with him. She stated that her daughter came,home crying from her dad's hom~ because of 

his emotional abuse to her. Catherine denies any abuse of any kind from her father or mother, 

Ms. Gohar sees a therapistat Group Heaith. The therapist, Ms. Regina Hugo, M. Ed., Uv1 He, 

LMFT/·stated: "Ms .. Gohar has been diagnosed with depression and anxiety, including 

generalized anxiety (in the form of worrying about different things) and also obsessive 

compulsive disorder (in the form of moderate germ phobia, e.g., she.might wash her hands ten 

times per day). There is no evidence or diagnosis indicating paranoia or delusions . Though some 

of her worries are beyond the normal level, they are allgrounded in rational concerns." 

The therapist reported that the motherdisclosed controlling behavior that sounds like 

verbal/emotionai abuse at times perpetrated by the father. She said that Ms. Gohar, "from her 

own account/ ' appears to be a devoted and competent mother, e~g.doing a good job of 

advocating fo r her son when he had probiems at school. 
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Ms. Gohar denies using drugs or alcohol. She said on her GAL form that her spouse has used 

physical force against her, but would not admit or elaborate on this on interview. She is not 

currently afraid that her spouse will physically hurt her. She is concerned about the children's 

emotional safety with the father. 

Historically, Ms. Gohar, has been the primary caretaker of the children and Mr. Gohar has 

worked . Ms. Gohar said that the father doesn' t do much with the children and that is her who 

takes care of their needs. 

In regards to a parenting plan, the mother said that the father can see the children every day 

f rom 5 p.m. to 8 p.m., but she wants no "sleepovers." She would like sole decision-making. 

In terms ofthe father's strengths, the mother said that he can provide financial support . In 

regard to the father's weaknesses, the mother said that he treats the kids bad and tells them 

bad words and confuses them. "He doesn't listen to the kid's feelings and needs. He doesn't try 

to help them in any trouble they have and he can be in the way of their success." 

In regards to discipline, Ms. Gohar stated that she teaches the children right from wrong. "I 

make sure they understand me and try their best." "Their dad use that they have to do what he 

tell them or bad things will happen and that give them fear. II 

Mr. Gohar is the owner of Don's Restaurant and works 8 a.m. to 5 p.m. Monday through 

Saturday, with Sunday off. He has some flexibility in his work schedule and often picks the 

children up before 5 p.m. on Saturday. 

Regarding his medical history, Mr. Gohar said that he has depression which he is being treated 

for. He takes antf-depressants. He said that his wife has mental problems and a history of 

mental illness including past suicidality. 

Mr. Gohar denies drinking, using drugs or smoking. He feels that he could not work with his 

wife and a t rained mediator because: "She mentally unstable and can never have normal 

conversations. " 

Mr. Gohar has concerns about the children's emotional and physical safety when with the ir 

mother. 

Even though Ms. Gohar has historicaliy been the stay-at-home mother, the fath er sa id that she 

has always been mentally ill and that before he started gambling, he was the only person 

helping the children with everything: "eating, shopping, school, church. I mean everything." 
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In terms ofa parenting pla'n, Mr. Gohar feels that the children should be with him all the time 

until the mother takes medicatIon and gets help. "You can not have a normal talkwith the 

mother. She is a Sick person ." 

In terms of his own strengths as a parent the father stated that he loves his .~ids mo~e than 

anything. He said that hels "strong, smart, educated, normal. I can make sure they will have 
happy normal live." 

In terms ofthe mother's strengths and weaknesses the fathersaid: "NONEI She is a SICK 

person." 

The father is concerned that the children have no friends and no family and no church. 

"Nothing but computer games and a sick mother." 

Mr. Gohar stated that since moving to Washington,. they have been in isolation from his people 

including her {the mother's) family. 

Mr. Gohar stressed the need for a mental evaluation of his wife. He said that her mental illness 

was under control when she took medicationsfor Bipolar Disorder. He said that when their first 

child, Catherine, was born 'the family had some help . Mr, Gohar said that he wasn't nice to the 

mother'at this time, but then ,he changed. 

The father said that hecan manage the children and that the mother cannot manage the 

children because of her me~tal illness. He said that she doesn't trust anyone and is paranoid. 

He said that the mother deprived him of sleep and physically abused him. 

Mr. Goharreported that the mother believes people are recording her and that.thereare 

conspiracies against her. He said that she doesn't understand reality. When they bought their 

house,the mother allegedly thought that a stranger was sleeping in the house. The father said 

that thIs was a terrible experience - buying the house. 

In February of 2012, the father said that he. left the house for two weeks because he had .to get 

away from the mother, but he missed the children , so he came back. He said that it was then 

that he started gambling andit became an addiction. Mr. Gohar said thatwith the help of 

counseling and Gambler's Anonymous, he hasn't gambled for nine months. Hesaid that heir; 

very conservative with money. 

Mr. Gohar is concerned that the children eat fast food when with the mother, The mother says 

the same of the·father. The children report that they eat a variety of foods and ,that each parent 

prepares food for them. Matthew is quit(~ ovel-;'>Jeight and Catherine appears to be 

underweight 
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The father believes that the mother asked Matthew leading questions. about the alleged abuse. 

that occurred at their church when Matthew was about three years old. The father said that the 

mother asked Matthew "who hurt you?" even though Matthew s~id be was fine. 

Allegedly the mother said to Matthew and the father that he was taken by a stick in his anus. 

The child was not takento the doctor and there is no medical evidence, CPS report; or 

disclosure by the child to support this. 

Mr. Gohar reported that in September of 2011, he left the family home and rented an 

apartment. He said that he had become depressed and that life had no meaning. He said that, 

at that time, he used to help the children with homework and that when he left their 
performance in school went downhill. 

To the mother's 'credit, the chiidren have not missed school since temporary orders were put in 
place. 

~ Mr. Gohar reported that Ms. Gohar talks'to the children about the court case. On interview of 

the children, this was found to be accurate. 

Matthew Gohar is seven years old and in the second grade. He attends Discovery Elementary 
School. Matthew presents as very verbal and somewhat anxious. He appears to be'distressed 

by the separation of his parents and feels loyal to both of them. 

Matthew reported. that he mostly lives with mom and that it's good there because mom likes 

playing games. He said: "sometimes she cooks food . Sometimes she burns it. Dad makes 

pancakes~" 

Matthew said that he really doesn ~t have friends and was observed at the mother's home to 

play. by himself. Regarding his mother, Matthew said: "In my mom's she gets nervous and 

yells ... tells me to go to my room. Mom ,isfrustrated about court stuff. She's just frustrated and 

nervous." 

These are not typical words used by a second grader and it calls into question whether he has 

heard the mother use these words herself to describe herself or whether someone else has 

talked to him about the mother. At any rate, there is'a sadness and despondency to Matthe~. 

Matthew said that his mom yells a lot. He said. that they all go toa family counselor and talk 

about how frustrating court Is. 

Matthew reported that they went swimming this summerand had gone to the beach recently 

with his mother. He said that he likes basketball, but i'l'm terrible at it in real fife ," and generally 

seemed to demonstrate low ·self-esteem. He.did say that "I'm good at doing tricks ~ " 
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Matthew reported that mom's house is dirty and that his dad doesn't put him in his room like 

his mother does. He said that what he doesn't like about mom's is that she gets frustrated and 

that he likes dad's better. 

Since Matthew talked so much about court, the GAL asked him what he thought court was. 

Matthew answered: "Court is when children are not allowed in court because the judge and 

people are there. My mom's judge is really mean. He tells orders. The judge almost decide that 

we stay with our dad for two weeks, but then he changed his mind./I 

Matthew is privy to court matters and has said that his mother talks about court with him and 

Catherine. Catherine confirms. This is an abusive use of conflict on the mother' s part. 

Catherine is eleven years old and in the sixth grade. She attends Voyager Middle School. 

Catherine presents as articulate, anxious, and depressed. She ;s quite obviously distressed by 

the court case to which she is privy from her mother. 

Catherine said that she, and her brother, and her mother go to family counseling and that her 

mother thinks she should go to individual therapy, but won't let her because she "doesn't want 

it in our records." 

Catherine stated: "My mom tells me most of everything about court - she doesn't want me 

clueless." 

~ She said that her parents split up about a year ago and she was not surprised because there 

was so much fighting and her father would reave for a hotel for a day or a week. III missed him." 

Catherine said that her father is the one that helps her with school work. She said that she was 

behind in school, having missed a lot under the care of her mother. She said that her father 

helped her learn everything to catch up in a two month period and then, "I ended up the 

smartest person in fourth grade II! 

When asked what she thought court is (given the fact that Catherine said her mother had told 

her all about it), she answered : "Mom told me court is supposed to sort out problems or if 

there is a criminal to catch him. Court is trying to sort out the divorce. They already take $4500 

each month from dad. My mom was supposed to get a job, but she' s sleeping a lot which is sad 

because she missed job calls. My mom doesn' t have a job." 

In regards to her father's apartment, Catherine said that she has a lot of trouble sleeping there 

and that she's one of those people who canlt sleep. She iays awake and worries. 

~ Catherine said that if she gets in trouble with her mother or father they scream at her. She also 

said that her mother will frequently send her and Matthew to their room . 
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Catherine reported that her mother thinks she can watch Matthew but he hits, screams, and 

slaps her. 

Catherine,said that she 'likes soccer and basketball. She likes swimming. She said that 

sometimes when she comes home from school, she. has to wait outside for her mother to come 

home because sne is'often at court. 

Catherine reported that her mother gets very very mad at times. and says: "I can't take it 

anymore." When her mother reads the court papers she asks Catherine to help her. She said 

that they stopped going to.church because her mother is busy with court. 

In regards to ner mother, Catherine stated that: "My mom doesn't want any divorce . My mom 

doesn't like it that we can't move. She wants to move out of state .:She would. like to move back 

to Massachusetts. My mom doesn' t have any friends here." 

Catherine said'. that her mother told her the GAL'was there to look at the houses'and see which 

one was:better for the children and then put them there. Catherine was worried that the GAL 

could take her away from both of her parents and put her in a foster home and iris suspected 

that thls.fear came from her mother. She asked the, GAL;what ifshe felt her mom was crazy and 

her dad was crazy, then what? 

Catherine said:uJ saw the court papers - mom let.me. 'Dad said my mom is crazy and paranoid, , 

was mad at·dad. Mom's not crazy. She sometimes has a sad depression from being In the court 

thing." 

In regard to her parent's fightin& Catherine stated that most of the fights, historically, were 

about her father wanting to go back to Egypt to ta~e caTe of his mom. Her mother didn't want 

her father to "run away." 

Catherine stated: "My mom says dad really really wants me and wou)d do anything to get me 

even call her paranoia ." liMy mom said it will end in November (the court matter). Do we still 

have to go to court?" {meaning her and Matthew testify). 

Summary: 

C!early, both Catherine and Matthew are the victims of an extreme abusive use of conflict on 

the part of the mother. Both children have stated that she has talked to them about the court 

case and it was a strong theme in both of their interviews, especially Catherine's interview. 

Both chifdren present as confused, depressed, and anxious and could both benefit from 

intensive, fndividual psychotherapy, 
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It is unconscionable that the r:nother is permitting her eleven year old daughter to read,the 

court documents and pleadings. The daughter has becomesofeariul that she wasworrieq that 

~he GAL might take her away from her parents and put her in foster care. 

Matthew has the idea from his mother; that the judge is i'mean."He is fearful of the court and 

has a skewed understanding of how the court is involved in his life based on what his mother 

has told him. 

The father admits that he had a history of depression and was "not nice," to his wife early on in 

the marriage. He admits to a gambling addiction that is now being treated. He presents as 

somewhat depressed. 

The 'mother presents as extremely suspicious, guarded, and depressed. She had almost no 

interaction with the children at the home yisit. She was unwilling to proyide release of 

information for the GAL to speak with her healthcare providers. She was not forthcoming -..yith 

the children's school information. 

Both parents should have a Psych910gical evaluation to assess theirfunctioning and the 

implications for parenting. 

Because the mother has. not taken the For Kid's Sake Seminar and has engaged in the abusive 

use of conflict; th~ children should spend mo're residential time with their father to ensure their 

emotional safety. 

It is recommended that Mr. G.ohar be the primary residential parent with the mother having 

residential. time with the children every other weekend and one mid-week visit. The mother 

should be prohibited from sharing court information or discussing adult matters with the 

children. if she continues to engage in an abusive use of conflict, visits should be .professionally 

supervised with the children. 

Recommendations: 

1. Mr. Gohar to be the primary residential pare-nt. 

2. Ms. Gohar to have residential time with the childre~ every other weekend from Friday after 

school until Sunday at 6 p;m. and every Wednesday from after school until.7:30 p.m. 

3, Catherine Gohar to participate in individual therapy with a provider approved by the GAL 

who is covered by the medical insurance. 

4. Marthe~ Goher to participate in individual therapy with a provider approved by the GAL who 

is covered by the medical insurance. 

11 



5. Ms. Gohar to take the For Kid 'sSake.Seminar immediately. 

6. Ms. Gohar to participate in a psychological evaluation with Dr. Edward Schau (206-3·6S~3808). 

7. Mr. Gbha r to participate in' a psychological evaluation with Dr. EdwardSchau (206-365.:.3808). 

8. The mother to refrain.f~om .di5cussing the court · case with the children . 

9. The children to continue in family therapy with the motheL 

10. Th.e GAL to review the case · progress an d report back to the court in sixty days . 

Respectfully submitted by: 

Martha E. Wakenshaw, M.A., LMHC 

Guardi'an ad litem 

October 1, 2012 
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11 

12 
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14 

15 

16 

In re u.e.Marrlage:of: 

SAMIR GOHAR, 

and 

THERESA GOHAR, 

SuperIor Court or Washington 
County SNOHOMISH 

Petillon.r, 

Respondent. 

No. " 2·3-007!~ 

Final Parenting Plan 

This ,parenting plan Is the Rna' pare~ng plan signed by the Court. 

17 It Is Ordered, Adjudged and Decreed: 

'18 f, Generallnformatlon 

19 This parenting plan applies to the.follOwlng children: 

2IP 

21 

22 

Name 

Catherine Goha'r 
Matthew Gohar 

Age 

11 
t 

23 II. Basis for Restrictions 

24 Under certain ciroumstances, 8S outlined below, the court inay limit OI:prohibit a p8renfs c;ont{lCi' 
with the,children ,800 the right to m8~e decisions for the children, 

P.arentlng Pta,n (PPP, PPT. PP) 'pa9~'1 of7 ,. 
WPF DR Of.04OO Mandatory (612008) - RCW 26,09.181; .187: .194 

e. ljI.-/ 
Leoiwd E. Kerr 

2722 Colby.Avelille. Suite 700 
Everett, WashiftSlDn,98201 

42S-78;~ 
425-78l~7 (fax) 
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1 

2 2.1 Parental Conduct (RCW 26.09.191(1), (2)) 

3 Does not apply. 

4 2.2 Other Factors (ReW 28.09.191(3») 

S The resPOndent's Involvement or conduct may have an adverse effect on the children's 

6 

1 

8 

9 

10 

11 

best interests because of the existence of the factors Which follow: 

Neglect or substantial nonperformance of parenting functions 

A long-term emotional or physlcallmpalnnent whIch Interferes with the 
performance of parenting functions as defined In RCW 26.09.004. 

The abusive use of conflict by the parent, which creates the danger of serious 
damage to the children's psychological development. 

12 ilL ResJdentla' Schedule 

13 The I8sictentiaJ schedule must set 1000h whB18 1h8 children sheJll8side each day of Ihe year. 
Including provisions foI hOlidays. birthdays of family members. v8c8lioM, end other $ptlClBI 

14 occssions. and what contscI the chlJd18n shl" have with each parent. Parents are encouraged 
10 cteate a I8sidenlial $Chedute that meets Ihtl developmenta' needs of the children 8ItCI 

tS IndMdu81 needs of their IBtrfl7y. Paragraphs 3.1 thtOUgh 3.9 are one way 10 wme your 
resldMtfltf schedule. "you do not use thsse pmagraph8. write in your own schsdule in 

11 PBTagl8ph 3.13. 

17 3.1 Schedule for Children Under School Age 

18 There are no chOdren under school 8ge. 

18 3.2 School Schedule 

20 

21 

22 

23 

Z4 

Upon enrollment In school. the children shall reside with the father, except for the 
following days and times when the chilclren will reside with or be with the other parent: 

The mother shall have a psychiatric evaluation by Dr. Ed Schau within 30 days of 
November 8, 2012. The mother shall cooperate with all treatment teQOmmendalions by 
Or. Schau. including taking aU prescribed medications. Dr. Schau shall provide monthly 
reports about the mother's compliance With treatment recommendations to the Guardian 
Ad litem. Prior to completion of the psychiatric evaluation and compliance with the 
treatment recommendations. the Children shall have supervised visitation with the 
mother two times per week for four hOurs per visit, on Wednesdays and Saturdays. The 

ParenUng Plan (PPP. PPT, PP) Page 2 of 7 q... 91-,-
WPF DR 01.0400 Mandatory (812008)· RCW 28.09.181; .187; .194 Leonard E. Kerr 
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2 -,--.-- -~~nmnrii_*"'Wlthi~~mHn __ ~_miffi~ mo 
3 members, visitation will be suspended. 

4 

& 

6 

7 

3,3 Schedule for Winter Vacation 

The children shall ,reside with the'during winter vacation', except for the following days 
and tlmes'when the children will reside with Or be with the other parent: 

Same as 3.2 

8 3.4 Schedule for Other'School Breaks 

9 

10 

11 

12 

'13 

-14 

15 

1. 
17 

The-children shall reside with the during other:&CI\ool breaks, excepffot the following 
days arid tlmes·when Ute children Will r8sIde with or be With·the other parent:, 

Same as 3.2 

3.5 Summer Schedule 

Upon completion of ihe sdlool year, the children shall resiCte'with the-except for'the 
foUowlng days. and timeS when the children wi/I 'reside'with,or be with the other parent: 

Sameas·3.2 

3.8 Vacation With Parents 

The schedule for vacation with parenls Is-as follows: 

Does not apply. 

18 3.7 -Schedule for Holidays 

19 

20 

-21 

22 

23 

24 

~ resid~tial ~~u1e for the chlldren'for the hOlida~ listed below Is as ~"ows: 

New Yeafs.Day 
July 4th 
Thanksgiving Oay­
Christmas Eve . 
Christmas Day 

With Petitioner 
(Specify V.ear 
OddlEven/Every) 

Parenting Plan (PPP. PPT, PP) Page 3 of 1 
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2 

3 

Other: 

The mother shall have up to two hours professionally supervised visitation on the 
above-fisted holidays. 

4 3.8 Schedule for Special OccasIons 

& 

8 

7 

8 

I 

The residential schedule for the children for the following special occasions (for example, 
birthdays) is as follows: 

With Petitioner 
(Specify Year 
OddlEven/Every) 

With Respondent 
(Specify Vear 
OddIEvenlEvery) 

The mother shall have up to two hows of prores6l0nally supervised residential time with 
the children on Mother's Day. 

10 3.9 Priorities Under the Residential Schedule 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

Does not apply because one parent has no visitation or restricted Yisitatlon. 

3.10 Restrictions 

The respondenfs residential time with the c:hlldren shall be limited because there are 
Ijmillng factors In paragraph 2.2 The following restridlons ahaB apply when the children 
spend tima with this parent Tha mother shaH refrain from discusslng the court case or 
the father with the children during her visitation with the chlldren. If the child makes 
statements that the mother has made a statemant In the ptasence of the supervisor that 
leads one to believe &he's attempting to manipulate the chUd, the visitations will be 
suspended and they cannot t)e renewed except on the family motions calendar. 

3.11 Transportation Arrangementa 

Transportation costs are included in the Child Support Worksheets and/or the Order of 
Child Support and should not be Included here. 

Transportation arrangements for the children between parents shall be BS follows: 

The father shall provide the transportation. 

3.12 DesIgnation of Custodian 

The c:hildren named in this parenting plan are scheduled to reside the majority of the 
time with the father. This parent Is designated the custodian of the children sotely for 
purposes of all other state end federal statutes which require a designation or 
detenninatlon of custody. This designation shall not affect either parenfs rights and 
responsibilities under this parenting plan. 
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1 

2 

3 
3.13 Other 

The children shall be pJaced Into therapy within 30 days of November 8.2012 with a 
4 state-approved therapist 

5 3.14 Summary of RCW 26.08.430 ... 480. Regarding Relocation of a Child 

6 This is a summary only. For the full telrt. please see RCW 26.09.430 through 26.09.480. 

7 It the person with whom the child resides a majority of the tlma plans 10 move, that 
person shaD give notice to everj person entitled to eourt ordered time with the child. 

8 

9 

10 

t1 

12 

13 

14 

11 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

If the move /. outside the child's school district. the relocating person must give notice by 
personal service or by mllil requirfng a return receipt. ThiS notice must be at least 60 
days before the Intended move. If the reloc:aUng person coutd not have known about 
the move In time to give 60 days' natJce. that person must give notice within 5 days after 
learning of the move. The nob must contain the information required in RCW 
28.09.440. See also form DRPSCU 07.0500, (NotiCe of Intended Relocation of A 
Child). 

If the move is within the same sc;hool distltc:t. the relocating person must provide ac:tuaJ 
notice by any reasonabfe means. A peI801I entitJed to time with the child may not object 
to the move but may ask for modification under RCW 28.09.260. 

Notice may be delayed for 21 days ff the relocating person Is entering a domestic 
violence shelter or 18 moving to avoid a dear, Immediate and unreascnable risk to heaHh 
and safety. 

If Information is protected under a court order or the address c:onfcdentiality program, it 
may be withheld from the notice. 

A relocating person may asIc the court to waive any notice requirements that may put the 
heafth and safety of a person or a child at risk. 

Failure to give the required notice may be grounds for sanctions, Including c:ontempt 

If no objection 18 filed within 30 days after service of the notice of In18nded 
relocation, the relocation will be pennlaad and Ute proposed revised residential 
schedule may be confirmed. 

A person entitled to time with a child under a court order can file an objection to the 
chilcfs relocation whether or not he or she received proper notice. 

An objection may be filed by using the mandatory pattam fonn WPF DRPSCU 07.0700. 
(Objection to RelocationlPetition tor Modification of Custody DecreeJP8I"8nting 
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2 

3 

4 

6 

8 

7 

PlanlResidential Schedule). The objection must be served on all persons entitled to tIme 
with the child. 

The relocating person shaU not move the child during the time for objection unless: (a) 
the delayed notice provisions apply; or (b) a court Older aUows the move. 

1(1he objecting person sctIedulea 8 hearing for a data within 15 da)'8 oftlme!y service of 
the objection, the retocatlng p81'$on shall not move the child before the hearmg unless 
there is,a Clear, immediate and unreasonable risk to the health or safety of a peraon or a 
child. 

IV. Decision MaJdng 

8 4.1 Day-to-Day Decisions 

9 

10 

11 

Each parent shan make decisions regardlng the day-to-day care and control of each 
chRd while the children are residing with that parent. Regardless of the aI/oCa1ion of 
decision making In this parenting pJan, either parent may make emergency decisions 
affecting the health or safety of the children. 

12 4.2 Major Decfaions 

13 

14 

15 

18 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

Malor decisions regarding each child shall be made as follows: 

Education decisions: father 

Non-ernergency healttl care: father 

Rel/glous upbringing: father 

4.3 Restrictions In Decision Making 

Sole decision making shaD be ordered to the petitioner for Ihe following reasons: 

One parent is opposed to mutual decision making, and such opposition Is reasonabl~ 
based on the foUowing cnlBria: 

The existence of a limitation under RCW 26.09.191 

V. Dispute Resolution 

The pUlpOSli oIlhJ$ dispute re$Olution process ;s to resolve disagreements about carrying out 
lhis parenting plan. This dispute f8$Olutfon process may, and under soma loeB! court rules or 
the provisJons of thIs plan must. be used bsfOff1 ruing a plJtltlon to modify the plen or e molion for 
contempt for failing to foDow tha plan. 
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2 

3 

4 

5 

8 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

11 

1& 

17 

18 

11 

20 

21· 

22 

23 

""""'24 

\.... 

No dispute resolution process, except court action Is ordered. 

VI. Other Provisions 

Tnere are no othet provisions. 

vn. Declaration for Proposed Parenting Plan 

Does not apply. 

VIII. Order by the Cour1 

It Is ordered, adJ&ldged and decreed 1hat the parenting plan set '0I1h above Is adopted and 
approved as an order of this court. 

WARNING: VIOlation 0' residential provi5lons of this order With actual knowledge of its terms 1$ 
punfshatlle by contempt of court and may be 8 criminal offense under RCW 9A.40.060(2) or 
9A.40.070(2). Violation of Chis order may subject a Violator to amrst. 

When mutual decision making 1& designated but cannot be achieved, the parties shaD make a 
good faith effort to rvsotve the iS6U8 through the dispU1e resolLltlon process. 

If a parent fails to complv wfth a provision of this plan. the other parenta obllgathms under Ihe 
plan are not affected. 

Katharine E. Peterson, WSBA #144851 
Attomey for Petitioner 
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SOliYA ;(R/~ Sli I 
COUNT Y CLERK 

SNOHDMISH CO. WASH 

Superior Court of Washington 
County of 

In rc the Marriage of: 

Samir A. Oohar 
Petitioner, 

and 

Theresa I Gohar 
Res ndent. 

This parenting plan is proposed by Theresa I Oohar 

fiLED 
OCT 3 D 2DI2 
SONYA KRAsKI 

COUNTY CLERK 
SNOHOMISH CO. WASH, 

No. 12-3-00776-6 

Parenting Plan 
[x J Proposed {PPP) 

I. Generallnformation 

This parenting plan applies to the following children: 

Catherine M. Gohar II 

Matthew K, Gohar 7 
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II. Basis for Restrictions 

Under certain circumstances, as outlined below, the court may limit or prohibit a parent's contact 
with the child(ren) and the right to make decisions for the child(ren). 

2.1 Parental Conduct CRCW 26.09.191 (1), (2)) 

[)(] The petitioner's residential time with the children shall be limited or restrained 
completely, and mutual decision-making and designation of a dispute resolution process 
other than court action shall not be required. because this parent: 

[x] Willful abandonment that continues for an extended period oftime or substantial 
refusal to perfonn parenting functions (this applies only to parents, not to a 
person who resides with 0 parent). 

[x 1 Physical, sexual or a pattern of emotional abuse of 8 child. 

r x} A history of acts of domestic violence as defined in RCW 26.50.0 I O( I) or an 
assault or sexual assault which causes grievous bodily hann or the fear of such 
hann. 

2.2 Other Factors (RCW 26.09.191(3)) 

(x.] The [ )(J petitioner's involvement or conduct may have an adverse effcct on the 
child(ren)'s best interests because of the existence of the factors which follow: 

[x] Neglect or substantial nonperfonnance of parenting functions. 

[x J A long·term impairment resulting from drug. alcohol, or other substance abuse 
that interferes with the performance of parenting functions. 

[x ] The absence or substanl ial impairment of emotional ties between the parent and 
child. 

[x ) The abusive use of conflict by the parent which creates the danger of serious 
damage to the child's psychological development. 

III. Residential Schedule 

The residential schedule must set forth where the child(ren) shall reside each day of the year, 
including provisions for holidays, birthdays of family members, vacations, and other special 
occasions, and what contact the chi/d(renJ shall have with each parent. Parents are encouraged 
to create a residential schedule that meets the developmental needs of the child(ren) and 
individual needs of their family. Paragrephs 3.1 through 3.9 ale one way to write your 
residential schedule. If you do not use these paragraphs, write in your own schedule ;n 
Paragraph 3.13. 

PSf9nting Plan (PPP. PPT, PP) • Page 2 of 10 
WPF DR 01.0400 Mandatory (612008)· RCW 26.09.016, .181; .187; .194 



3.1 Schedule for Children Under School Age 

There are no children under ~hool age. 

3.2 School Schedule 

Children sha!l reside with respondent only. 

3.3 Schedule for Winter Vacation 

Children shall reside with respondent only. 

3.4 Schedule for Other School Breaks 

Children shall reside with respondent only. 

3.5 Summer Schedule 

Children shall reside with respondent only. 

3.6 Vacation With Parents 

Children shall reside with respondent only. 

3.7 Schedule for Holidays 

Children shall reside with respondent only. 

3.8 Schedule for Special Occasions 

Children shall reside with respondent only. 

3.9 Priorities Under the Residential Schedule 

[ leJ Does not apply because one parent has no visitation or restricted visitation. 

Parenting Plan (PPP, PPT, PP) - Page 3 of 10 
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3.10 Restrictions 

{x] The petitioner's residential time with the children shall be limited because there are 
limiting factors in pantgraphs 2. I and 2.2. The following restrictions shall apply when 
the children spend time with this parent. 

3.11 Transportation Arrangements 

Transportation costs are included in the Child Support Worksheets and/or the Order of Child 
Support and should not be included here. 

3.12 Designation of Custodian 

The children named in this parenting plan are scheduled to reside the majority of the time with 
the respondent. This parent is designated the custodian of the child(ren} solely for purposes of all 
other state and federal statutes which require a designation or detennination of custody. 

3.13 Other 

My daughter told me on 10/23/2012 at night before she sleeps that her father 
Samir touched her in her private lower area. She did look scared when she 
was talking about it. She told me he. was sitting beside her in the couch 
where he started to touch her down there. She said he force her to sleep 
next to him in his bed. I went to her school for help the next day where they 
asked for Catherine to come and talk with the school consoler. Catherine 
told the consoler in front of me that this was not the first time he touched 
her there. He did touch her there before in the weekend on the 20 and 21 of 
October In the sleep over with him. The school con8oler talked with 
Catherine and she did immediately call Snohomish county sheriff and the 
child protaction services. The child protected service made a safe plan and 
told me to request an order for both children not to S88 the father until the 
investigation is done. I did go to the court next day where they helped me 
in room 125 and give me the form to fill out The case no. 12 2 01 3941. 

Catherine did come home from her dad s'eepover having bleeding in her 
underwear. I called the pediatric office Monday after the sleep over and did 
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book the first available appointment with a lady doctor to see her on the 
29th where the doctor told me it is hard to know after two days of sleepover 
because this area can heal within two days of contact. 

3.14 Summary of RCW 26.09.430 - .480, Regarding Relocation of a Child 

This is a summary only. For the full text, please see RCW 26.09.430 through 26.09.480. 

(fthe person with whom the child resides a majority of the time plans to move, that person shall 
give notice to every person entitled to coun ordered time with the child. 

If the move is outside the child's school district, the relocating person must give notice by 
personal service or by mail requiring a return receipt. This notice must be at least 60 days before 
the intended move. If the relocating person could not have known about the move in time to give 
60 days' notice, that person must give notice within 5 days after leaming of the move. The notice 
must contain the information required in RCW 26.09.440. See also form DRPSCU 07.0500, 
(Notice of Intended Relocation of A Child). 

If the move is within the same school district, the relocating person must provide actual notice by 
any reasonable means. A person entiUed to time with the child may not object to the move but 
may ask for modification under RCW 26.09.260. 

Notice may be delayed for 21 days if the relocating person is entering a domestic violence shelter 
or is moving to avoid a clear, immediate and unreasonable risk to health and safety. 

If information is protected under a court order or the address confidentiality program, it may be 
withheld from the notice. 

A relocating person may ask the court to waive any notice requirements that may put the health 
and safety of a person or a child at risk. 

Failure to give the required notice may be grounds for sanctions, including contempt. 

If DO objectioD is filed withiD 30 days after service or tbe oodee of iDteoded retocatioo, the 
reiocatioo will be permitted aDd tile proposed revised resideotialscbedule may be 
confirmed. 

A person entitled to time with a child under a court order can file an objC(:tion (0 the child's 
relocation whether or not he or she received proper notice. 

An objection may be filed by using the mandaIOf)' pattern form WPF DRPSCU 07.0700, 
(Objection to RelocationlPetition for Modification ofCustOOy DecreelParenting PlanlResidentiaJ 
Schedule). The objection must be served on all persons entitled to time with the child. 

The relocating person shall not move the child during the time for objection unless: (a) the 
delayed notice provisions apply; or (b) 8 court order allows the move. 

(fthe objecting person schedules a hearing for a date within 15 days of timely service of the 
objection, the relocating person shall not move the child before the hearing unless there is a clear, 
immediate and unreasonable risk to the health or safety of a person or a child. 
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IV. Decision Making 

4.1 Day-to-Day Decisions 

Decisions by respondent only. 

4.2 Major Decisions 

Major decisions resarding each child shall be made as follows: 

Education decisions 
Non~mersency health care 
Religious upbringing 
All other decisions making 

4.3 Restrictions In Decision Making 

respondent 
respondent 
respondent 
respondent 

[x 1 Sole decision making shall be ordered to the respondent for the following 
reasons: 

[x] A limitation on the other parent's decision making authority is mandated by 
RCW 26.09.191 (See paragraph 2.1). 

[x J One parent is opposed to mutual decision making. and such opposition is 
reasonably based on the following criteria: 

(a) The existence of a limitation under RCW 26.09.191; 
(b) The history of participation of each parent in decision making in each of 

the areas in RCW 26.09. 1 84(4)(a); 
(c) Whether the parents have demonstrated ability and desire to cooperate 

with one another in decision making in each of the areas in 
RCW 26.09.184(4)(8); and 

(d) The parents' geograpbic proximity 10 one another, 10 the extent that it 
affects their ability to make timely mutual decisions. 

V. Dispute Resolution 

The purpose of this dispute resolution process is to resolve disagreements 8bout C8rTY;ng out 
this parenting plan. This dispute resolution process may, and under some local court roles or 
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the provisions of this plan must be used before filing a petition to modify the plan or 8 motion for 
contempt for failing to follow the plan. 

[x J Disputes between the parties, other than child support disputes, shall be submitted to (list person 
or agency): 

[ ) counseling by ____________________________ ~,or 

[x] mediation by , if this box is checked and 
issues of domestic violence or child abuse are present, then the court finds that the victim 
requested mediation, that mediation is appropriate and that the victim is permitted to have 
a supporting person present during the mediation proceedings, or 

[ ] arbitration by 

The cost of this process shall be allocated between the panics as follows: 

Ix] 100 % petitioner. 

The dispute resolution process shall be commenced by notifying the other party by [ ] written 
request [ ] certified mail [ ] other: 

In the dispute resolution process: 

(a) Preference shall be given to canying OUI this Parenting Plan. 
(b) Unless on emergency exists. the parents shall use the designated process to resolve 

disputes relating to implementation of the plan, except those related to financial support. 
(c) A written record shall be prepared of any agreement reached in counseling Of mediation 

and of each arbitration award and shall be provided to each party. 
(d) (fthe court finds that a parent has used or frustrated the dispute resolution process 

without good reason, the court shall award attorneys' fees and financial sanctions to the 
other parent. 

(e) The parties have the right of review from the dispute resolution process to the superior 
court. 

[x) No dispute resolution process, except court action is ordered. 

VI. Other Provisions 

If one party does not agree 10 what the mediator recommend they have the right to ask a judge to solve the 
dispute. 
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VII. Declaration for Proposed Parenting Plan 

2. \ And 2.2 The father time shall be limited until he starts to treat the kids well. A pattern in emotional 
abuse when he tells the kids bad stuff about them in the time they spend with him away from me. He teIls 
my son he is drama like his mother. With my daughter he keeps telling her that she is sick and make her 
feel that there is something wrong with her exact like when he used to treat me. He keeps telling her she is 
paranoia like he used to do to me. Which is not true and she is advanced at her school and very smart and 
caring kid. He tells both kids that if they do not do or listen to what he wants their mother will get into 
trouble at court and the kids listen to him with fcar that I might get in troubled if they do not. That is not a 
way to talk to the children and give them fear to do anything he wants. The children pond with the father 
had been affected by his behavior with them before he leaves the house and the way he treat them now 
when they have time with him. The kids have been having a bard time since it was an order that they see 
their father and sleep over with him. I have talked with my last attorney Ms. Elizabeth but she said they 
have to go to dad no matter what and there is no other choice. She withdrew from the case. Now I would 
like to protect my kids. 
The father abandonment to the children has been happening since the year of 2009. The father did leave 
the children and me and he would sleep at hotels for no reason and never call us. The father refused to 
help his daughter when she really needed his help and asked him to help her with her homework that is 
hard for me her mother to understand. The father left the children for more than a year now and is not 
involve in their life. The father used to abuse the children by pinching them when they do nOI listen to 
him or lock them in their room. 
The father when I was pregnant with my daughter did pull me from my hair bare foot to go out to his car 

and forced me to carry a very heavy box by force above my head and walk with it to the house 
basement back in Millis, MA where we used to live . 

The father did throw a full kitchen garbage can at me and my daughter when she was about two and I did 
call the police bec:ause I was scared and my big sister advised me ifhe abused me to do so but I 
did not make a report like the pofice advised me so. 

The father has been abusing me emotionally and physically since I married him and I am afraid he is 
doing the same to the kids now. 

My husband started to take two different antidepressants at the highest dose his family doctor prescribed 
and I saw him changing to a different person that cusses and use bad language even around the 
kids. He also started to gamble compulsively. 

4.2 And 4.3 I would like all the decisions for the children to be made by me only. 
The father has stand in the way when I was trying to help my son at school. He was bullied by 
other kids at his class and I had to help him but father before he know the reasons he send a 
restraining order to the scnool. I did not give up and worked with the school tm 1 got my son in a 
better class which had no bully. The father never went to the children school or been involve wid! 
them like me. I am afraid the father will do more stuff like that to the kids and be in the way of 
their success. 

My son had cavities in his teeth when he was about three and my husband made a decision to go 
with the doctor that wanted to pull out all four of his front upper teeth and put metal filling in the 
n:st ofnis teeth that had cavity. I had to take him to 8 different doctor that saved all his teeth and 
put white filling that looked natural and it did stay in place until now. My son was happy to smile 
with teeth looks just as natural instead of no teeth for years to come. l know I made a good 
choice. The doctor that fIXed his teeth has been his doctor until now. And we do check up every 
six months and both children teeth are very healthy. 
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My son was assaulted sexually by a teen in St. Mary church in Lynnwood, WA and the father did 
not believe him. The father wants him to be in that church even after what happen. I did talk to 
my husband and family members about what my son told me happened to him. They told me not 
to talk about it and not to tell anyone. I have stopped going to that church after my daughter 
started to complain from kids do food fight in the class room of the church also kids bully each 
other and r heard that from her cousins also at that time. Me and my husband have witness adult 
fight and shout at each other outside the churcll and it was a scary scene. I went to a different 
church that exact same in everything but a different location that both me and my children feel 
safe and happy to be at 

The father wanted our children to keep going to the church that my son was assaulted in it and other 
safety issues also happened. He refused to go 10 a different exact same church. He wanled us to 
attend St. Mary church because his friend goes there and forgot about the safety of our children. 

I would like to protect my children and do what I can to make them feel safe and happy. I want the court 
to allow me 10 do so. r only have my children to care for. I would like to be the primary parent 
and all the decisions to be made by me only. 

I declare under penalty of perjury under the laws of the state of Washington that this plan has been 

Respondent Date and Place of Signature 

VIII. Order by the Court 

It is ordered, adjudged and decreed that the parenting plan set forth above is adopted and approved as an 
order of this court. 

W ARNlNG: Violation of residential provisions of this order with actual knowledge of its terms is 
punishable by contempt of court and may be a criminal offense under RCW 9A.40.060(2) or 
9A.40.070(2). Violation of this order may subject a violator to arrest. 

When mutual decision making is designated but cannot be achieved, the parties shall make a good faith 
effort to resolve the issue through the dispute resolution process. 

If a parent fajls to comply with a provision of this plan, the other parent's obligations under the plan are 
not affected. 

Dated: ________________________ __ 

Judge/Commissioner 

Presented by: Approved for entry: 

Signature of Party or Lawyer/WSBA No. Signature of Party or Lawyer/WSBA No. 

Parenting Plsn (PPP. PPT, PP) - Page 9 of 10 
WPF DR 01.0400 Mendatory (612008) - RCW 26.09.016. 181;. 187; .194 



Print Name Print Name 
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1- April 25, 2013 transcript. 

2- Court order on April 25, 2013. 

3- May 7, 2013 transcript. 

4- Theresa's Maintenance check received in April, 2013. 
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1 MS. GOHAR: I would like to represent and get over with 

2 this today. 

3 THE COURT: Okay. I wi l l repeat my question again. 

4 You have the right to a court-appointed counsel because 0 

S the nature of this action. You don't have to have one or 

6 not. You can waive it or agree not to have it. You can 

7 agree not to enjoy your constitutional right. And the 

8 question is whether or not you wish to have your 

9 constitutional right to have a free lawyer or be considered 

10 for a free lawyer or not. 

11 MS. GOHAR: I would like -- I would like to represent 

12 myself today. 

13 THE COURT: Okay. So you waive the right to a free lawye 

14 then; is that right? 

15 MS. GOHAR: Waive the right, yeah, because I want to -- I 

16 want to discuss this today. 

17 THE COURT: All right. The entry could reflect that this 

18 respondent does not wish to be considered for 

----------------------------------------~--
19 court-appointed counsel. 

-------------------------
20 What do we now about the fact that we haven't seen your 

21 responsive materials, that they were late? 

22 MS. GOHAR: I can provide them now? 

23 THE COURT: Too late. 

24 :v!S. GOHAR: I have it ready. 

2S THE COURT: Well, I have a copy here, too. Do you have 

l ;). S ) 



Illmlllllllmo 
CL 16006750 

Z013 APR 25 elj I: 30 

SONY '\ ;{~tj ;- "/ C " t ' 'I . . .JJ \ 
"J..)N/ Y Cl t·· .... f( 

~u·'~("'t'-, - ,"( " ,Jr.: .. 'I, ':~vl ra II'" . . . , '""'\ .' -

IN THE SUPERIOR COURT OF THE STATE OF WASHINGTON 
IN AND FOR THE COUNTY OF SNOHOMISH 

and 

) 
) 
) 
) 
) 
) 
) 

------------------------) 

NO. I Z -~ ,. r;07 T6 -6 

ORDER CONTINUING 
HEARING 

THIS MAITER having' come before the above-entitled Count upon allegations of 

\,. con.emp. and:r; c",t;.;..., . . .. respondent. appeared without an attorney and 

~ asked to be considered ,for court appointed counsel.;. 

IT IS HEREBY ORDERED AS FOLLOWS: 

1. This hearing is continued until---......... 5j<-jL'-" ..... TJt-Ir .......... 3 _____________ . 20 __ 

at ~ £01 en. . If It fu, tact • responding pany, fails to appear at 

that time. a warrant for hislher arrest may be issued. 

2. 7'. ~ ,responding pany, is directed to appear at the Office 

of Public Defense. Courthouse CompJex. Room 103, no later than /( : 03,) ft0'"" Jr.1Il . on 

t {l-\-/t~ . 20 __ • to;nconSidered for coun appointed counsel. ~ 
DATED % $._ ,20_. , ~ , , 

Copy Received: 
JUD~ CO:ruISSIONER 

Responding Pany 
""'1 tf4 ~ *' So 0'\-' c.~, 
~.~10 ¢/)'\.c:v~ J,,:.u ~ 

-M-o-vi-ng-pa-n-y-o-:-f C-=-o-u-n-se-=-l-------- ~C-'~{~0;'M1~ ~() 
310~ -~i/7J c- ~/1 '1fe". 1084·9 

tL{,.l! Ctf't;f;Vf . &,.10.... ,. 
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1 MS. PETERSON: And he also accepted service in exchange 

2 for a continuance. 

3 THE COURT: Yeah. 

4 MS. GOHAR: Well, as you can see --

5 THE COURT: So you have -- you have been properly served, 

6 ma'am. So l et's get on to the merits of this case. 

7 MS. GOHAR: Well, I would like to speak for myself. 

8 I was --

9 THE COURT: Wait a minute. I want you to answer my 

10 questions. 

11 YlS. GOHAR: Yes. 

1 2 THE COURT: I'm here making a decision today. I want you 

13 to dea l with the merits of the issue, not regarding service. 

14 Service is not an issue today. 

1 5 MS. GOHAR: And I'm here to defend myself. Again, it's --------- --------------~--- ... -.~',""~---.~-.---.- ' ..... --.~ .. -. . ,~ .. -~'- .. -'-

16 this false accusations. There is no proof. There is no --
._---_._----------------_._- -- -_.--_._- .... _--_ .. .. _. 

17 THE COURT: No proof? 

18 MS. GOHAR: physical proof of what they saying. I need ._---- ...• ,--------.---.-~---.--.~~.-.-.. ----~-----.. -.- - -- --.-.- .------~------,- , .- ---

19 a physical proof that I'm contempt. There is no proof. All 
-_._------------

20 she said is --

21 THE COURT: Have you had visits, ma'am? 

22 MS. GOHAR: I never had any visits since 

23 THE COURT: And they claim that because you've not 

24 cooperated with the process, you've not agreed to their 

25 supervisors --
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about they saying about me. It's only words, by her mouth. 

And I get all physical proof, I file i t with the court that 

I 'm not contempt. And this is a l l fa l se accusation. I 

don't go to the bus stop to speak to my children about the 

court. That's false accusation. 

THE COURT: You did or did not go there? 

MS. GOHAR: I do not go to the bus stop. 

THE COURT: People saw you there. 

MS. GOHAR: Where is the proof? I need witness. 

THE COURT: We have declarations from persons who said 

they saw you there. 

------------------------
MS. GOHAR: Where are they now? You can't accuse me 

for -­---THE COURT: We don't take their testimony in these cases, 

ma'am. This is not a trial. This is a motion calendar. 

MS. GOHAR: But there was nothing filed in the court that 

there is a testimony. Where is that person testimony? 

-----------------------------
THE COURT: Anything further, ma'am? 

MS. GOHAR: Yes. Yes, there is more. 

Also, I was told that there is a possible of jail time 

or ... 

I've been told that there is a possible of prison time, of 

prison time. And I'm not really as they saying, and it's 

fa l se claim. 

The petitioner had a contempt motion in this case also on 
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The physiological evaluation indicated that I was pleasant 
~ ~r __ ~ __ *~ ___ """"" --.-~ "'-_."-

and cooperative, which is the opposite of the opposing 

attorney claim in their declaration, that I did it after 

repeated request. And that's a false accusation, a physical 

false accusation in their declaration. As you can see in 

that physiological evaluation, I was cooperative, not as 

they claim. 

So I did not talk to the children, as they claim, about 

the court. And if they have one physical proof or witness, 

I would like to see him. 
~-----.~-.--.. --- ----~-.------.. -~-' 

Also, the final parenting plan indicated that I may motion 

for unsupervised visits after the report of my evaluation 

was done. And the evaluation was done on March 15, and my 
~--- -- .. .-'-" 

attorney asked for unsupervised on the 18th of March. And 

right after that, two days, they filed their motion to 
--.~--.---.---.. --------- .-,-_ .. " -------_.- .. _- , .. - -.... -.-.~-- ~-- .--.-.-----.-.---

prevent me from seeing my children. Until that day, to date 
----~--..-.-----.. _ .. ,- - ,-_.- ._-'--- ~- ------- _ ... -"- - _._.-.... - ._.,- .. _, .. ,---------------

I never visit my children. 
... _-' .... - -.. -----.---.~-~~- .. ------

And that's -- again, as the parenting plan, that's 
~ ." ~~ - - -- ---_.-_. ---- -------------- -.' .. _ ... - _.- ,'- ... ---.----.-------.----.--- .. ' ... --.. -~-

actually a contempt of the court, that they never let me see 
--.--,.,." .. -~-- '---.. --------.-_.-.... - . 

my children. And that's not good for a mother to haven't, a 
... --- --~--- -.--.-.--'-----------.•. ~.---.--. .,.,.-. ... ,...-_.---_.-.. __ .... _---" ... _ ... _., ... - -. ', . . -. -- .' .. 

mother. I am a mother, I would like to see my children, 
,~ .-- ->- - - -----,-- .--- - ---,----~.--.~-~--.--'~ -.. - ... - - - -.~.----.~------ '----"--- , . __ ._ .... _- .,---,-----,- ----.- -

supervised or not, but I was not allowed. 
----.. -, ... ,-------------------,---.-.. -------.-~- ---~ 

THE COURT: The requirement of the parenting plan is that 

it be supervised. You don't l ike that, and you're ignoring 

that. 
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1 bus stop. That's happened. Ms. Gohar, that was -- by the 

2 way , Mr. Miller was her fifth attorney in a little over a 

3 year of this case . 

4 So in terms of physical proof, the whole problem is she is 

5 avoiding supervisors, so there is no proof. She is sneaking 

6 around, so there is no proof. That's the whole problem 

7 here. She is refusing to be supervised, she is refusing -
8 accountability. 

9 In terms of the visitation that was -- that we tried to 

10 re- -- that we tried to schedule at the Marysville Library, 

11 at the last minute, she wouldn't go there. She insisted it 

12 be at Chuck E. Cheese. My client said, no, I've already got 

13 it scheduled up here with a supervisor. She wouldn't come. 

14 She has never said, okay, if you can't -- if the supervisors 

15 won't do it for four hours, can I do it for two hours? 

16 The other thing is, she is receiving $2500 a month in ~ 

17 maintenance, and she is refusing to pay for a professional 

18 supervisor who could do all four hours. And my c l ient has 

19 offered to pay for half of that, which he has no reason to 

20 do. He has got all of the responsibility for these children 

21 on himself. 

22 .~ She has bought a brand-new car, I mean, she is living with 

23 her parents --

24 :vJS. GOHAR: I didn't -- that's false accusation. 

25 THE COURT: I'm sorry. Is that an objection? 
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Transaction Details 

Posting date: 04/09/2013 

Amount: 1,300.00 

Type: Deposit 

Descri ption: Counter Credit 

Account: 001122 'U' ,.",- ""<y •• ".,. 
$1,300.00 

t~~:"'~Y Questions 1o.23&?ntg 

SAMIR A GDHAR ~~~acoa"r.o Center 0055446102 
U 1e 4TH sr Hl(:kory. He lfI501 .~m 
~ARYSVllLE. WA 9&270-4911' 

~ORTHERH TRuST ARril OS, 2013 

" 

Pay OHE lltOUS,AND THREE HUNDRED AtiD 001100 ••• -.. - ._. _. DOLLARS 

sl .. ···1.300.00 I 
To THE RESA. GOrlAR .,M;f'"IiI(.' VOID"- 1101 CASlof OMr_ • Doll'" 

The 11127 MERIDIAN AVE S 

D<de< EVERETT, WA 98208·6205 ~~l.Q or 
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-- -- - -.---

https:llsecure.bankofarnerica.com!rnyaccounts/details/deposit/account-details.go?adx=236f... 5/17/2013 



Theresa's legal expenses for her own lawyer Robert miller filed 

with the trial court on April 24, 2013 and May 9, 2013 
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COUNTY CLERK 
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SUPERJOR COURT OF WASHINGTON 
FOR SNOHOMISH COUNTY 

Petitioner/Plaintifl(s). 
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Your 03/28/2013 Billing Statement from 

Brewe Layman PS is ready for viewing. 

8rewe Layman Billing Statement (bookkeeping~ 

To: Theresa I Gohar 

1 attachment (43.0 KB) Outlook Active View 

Download as zip 

Theresa I Gohar. 

Your current statement from Brewe Layman PS and dated 

03/28/201315 attached. To view your bill. please open the 

attached PDF document. 

Invoice Summary: 

-last payment received on 03/07/2013 and In the amount of 

$729.10 

-Current balance due: $2.187.60 

Pay Now with Your Credit Card: 

ThIs Online Payment Lli1!! Is Onlv Acthre Om;) nm3 for thIs 

Bi!lI"IJ Statement. 

bttps:/Iwww.brewglaw.cgrn/onllnepayment/onljnepayment.pbl 

'" 

hnos:/lbav 177 .mail.live.comldefault.aspx?id=64855 4/2212013 



BREWE LAYMAN 
~ 

• 
Attorneys at Law 

Profel8ion.1 Service, Corporation 

The re sa 1 Goha r 
Personal & Confidential 
PO Box 15117 
Mill Creek. WA 98028 

H·~ail Addressr elgoharQho~jl.com 

ReI Post Trial MotioQS 

POR PROPESSIONAL SERVlCES RBHORRED TRRU 04/25/2013 

03/27/2013 RJM Conference with paralegal regarding merrill Edge 
Account transfers. 2012 tax forms and contempt 
issues. 
Conference with Robert J. Miller. Emails to client. 

03/29/2013 RJM Review opposing Counsel e-mail regarding contempt and 
service. conference with paralegal regarding motion 
on Parenting Plan and reply to opposing Counsel. 

RJM Conference with paralegal and review letter to 
opposing Counsel regarding contempt and motion 
hearing. 

LA Conference with Robert J. Miller. Write letter to 
opposing Counsel. Emails to and from opposing 
Counsel. Voicema11 from opposing Counsel 

03/29/2013 LA Email from client. 

04/01/2013 LA Email from and to client. 

04/08/2013 RJM Review opposing Counsel e-mail regarding tax 
information for client to file and conference with 
paralegal. 

RJM Review and execute acceptance of service regarding 
contempt. 

LA Conference with Robert J. Miller 

Thank you for choosing Brewa Layman for your lagals,ruicils. 
333 Coball Buildjn~ 3525 Colby Avenue. P.O. Box 488, Evorett, We 98206-0488 

410 Myrtle Street, Mount Vernon, W. 98213 

www.hrewelaw.com 

04/26/2013 

Page: 1 

Hours 

0.20 
0.40 

0.20 

0.20 

0.50 

0.20 

0.20 

0.20 

0.20 
0.20 

65.00 
54.00 

65.00 

65.00 

67.50 

27.00 

27.00 

65.00 

65.00 
27.00 



Theresa I Gohar 

Post Trial Motions 

0<1/09/2013 RJM 

R.JM 

RJM 

RJM 

LA 

04/10/2013 RJM 

LA 

04/11/2013 LA 

04/26/:2013 

Review and reply to client e-mail regarding Merrill 
Edge forms. 
Review and reply to client e~mail regarding Merrill 
Edge Forms and contempt service. 
Conference with paralegal regarding proposed 
parenting Plan. 
Review and reply to client e-mail regarding contempt 
motion, acceptance of service and Parenting Plan 
mocion. 
Write letter to opposing Counsel. Conference with 
Robert J. Miller. Prepare Motion for Unsupervised 
Visitation. 

Review and edit motion for unsupervised residential 
time, edit parenting Plan and e-mail to client. 
Prepare and revise Motion for Unsupervised Visitation 
and proposed Parenting plan. 

Writing letter to opposing Counsel (2). write letter 
to client . Prepare Notice of Withdrawal. prepare 
Calendar Note. Conference with Robert J. Miller. 
Emails to and from clienc. 
CUrrent Services Rendered 

copying documents. 
Total Costs Thru 04/25/2013 

Total Current Work 

Previous Balance 

PAYMENTS 

payment - Thank You 

TOTIlL AMOtmT DtJE 

Thank you for choosing Brewil Layman lor your I"gol seruiccB. 

333 Cobalt Bllilding :)525 Colby Avenue, P.O. BOI 488, Everett, W.98206.0488 
410 Myrll., Slreet, Mount Vernon, W. 98273 

www.brcwelaw.com 

04/26/2013 

Page: 2 

Hours 

0.20 65.00 

0.20 65.00 

0.20 65 . 00 

0.20 65.00 

1. 00 135.00 

0.30 97.50 

1.00 135.00 

1.50 202.50 

7.10 1,357.50 

5.00 

5.00 

1,362.50 

$2,187.60 

-2,187.60 

$1,362.50 


